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Tik p r eden 30 občinski sve tn ik i do septembra 
odložili glasovalne lističe, so se sestali še na petnaj
sti in šestnajsti seji. Petnajsti seji je dala najmočnej
ši pečat druga obravnava zaz ida lnega načrta ob
močja BS (Perovo) o z i r oma načrtovana poz idava 
(po besedah nekater ih svetnikov) enega največjih 
še ne poz idan ih travnikov, k i mejijo na mesto. N a 
tO temo, k i so jo s icer temelj ito obdela l i že na feb
ruarski seji, niso povedal i nič novega, ampak so še 

enkrat več o p o z o r i l i na svoje že znane in bolj ali 
manj upravičene pomis leke in strahove. K l jub vse
m u so predlagani zazidalni načrt podp r l i in s tem 
gradnji nove stanovanjske soseske prižgali ze leno 
luč. Razprava O koncesi j i za upravljanje z vodovod
n i m omrežjem oz i r oma oskrbo s p i tno vodo pa je 
pokazala, da vročega kostanja našim sve tn ikom tu
d i jeseni ne bo zmanjkalo. 

Več na 2. strani 

P dnevi na Veliki planini 

MHNMMHHBMHBHHHHHHI 
D a je l e tn i t u r i z e m svet la toč

ka p r i h o d n o s t i naše l epe in 
s k r i v n o s t n e V e l i k e p l a n i n e , se 
očitno zavedajo t u d i v družbi 
V e l i k a p l a n i n a - zak lad narave. 
P red začetkom po l e tne sezone 
so namreč v z o r n o u r e d i l i i n 
označi l i ko lesa r ske i n peš
pot i p o p l a n i n i s povezavo v 
do l ino , u r ed i l i parkirišče za av 
todome, varovano parkirišče ter 

p o n o v n o o d p r l i p r e n o v l j e n o 
okrepčevalnico p r i žičnici v do
l i n i . V sode lovan ju z g o s t i n c i na 
p l a n i n i i n v d o l i n i so i zda l i nov 
po l e tn i p rospek t s kar to V e l i k e 
p l an ine , kjer so označene kole
sarske po t i , pešpoti, zan imivos 
ti na p l a n i n i i n v d o l i n i r eke 
Kamniške B is t r i ce , kot so sotes
k a Predase l j z o r g a n i z i r a n i m 
o g l e d o m t i r o l s k e žičnice, s lap 

»Čeprav jo prodajamo, bo 
Velika planina ostala naša« 

Na šestnajsti seji je občinski svet »pospravil s svoje mize« še ene
ga izmed bolj perečih problemov naše občine - prihodnost druž
be Velika planina - zaklad narave. Svetniki so občini namreč pri
žgali zeleno luč za začetek prodaje 75 odstotkov njenega kapital
skega deleža v tej družbi in ji tako omogočili, da se reši finančne
ga bremena, s katerim jo je v preteklih letih vzdrževala pri življe
nju. »Toda to še ne pomeni, da se naša občina odreka temu bise
ru,« je ob razpravi na to temo poudaril župan Anton Tone Smol
nikar. »Čeprav jo prodajamo, bo Velika planina ostala kamniška.« 

Razprava o prihodnosti Velike planine je bila izjemno konstruk
tivna in je s tem pokazala, da svetnikom (kljub izglasovani prodaji) 
za prihodnost Velike planine še zdaleč ni vseeno. 

Več na 4. strani 

Kamniški občan bo letos z vami tudi v avgustu. Zaradi pestrih 

dogajanj, predvsem pa zaradi vas, bralcev, ki ste pretekla leta v av

gustu pogrešali časopis Kamniški občan, smo se odločili, da tudi 

v avgustu ne bomo počivali. Naslednja številka bo tako med vami 

v četrtek, 19. avgusta. Članke oddajte najpozneje do srede, 

12. avgusta; oglase, zahvale in obvestila pa do torka, 17. avgusta, 

v naše uredništvo v Kamniku, Glavni trg 23 (stavba med občino in 

sodiščem, 1. nadstropje), tel.: 0I/H3 91 311 in 041/662 450, 

e.naslov: sasa.meiac@siol.net. 

Od 26. julija do 6. avgusta bo uredništvo zaprto. 
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O r g l i c e , s p o m i n s k i pa rk , i z v i r 
Kamniške B i s t r i c e v d o l i n i , na 
p l a n i n i pa vrtači ma la in v e l i ka 
Ve t e rn i ca , planšarija, Preskarjev 
stan, kape la Mar i je Snežne nt se 
kaj b i se našlo. Seveda v pro
spektu n i so p o z a b i l i na gost in
sko p o n u d b o in prenočišča 

Kot n a m je poveda l d i rek
tor Ve l i ke p l a n i n e - z ak l ad 
narave V i n k o R ibn ika r , so iz 
letniške ko l esarske po t i v zele
nem, neok rn j enem oko l ju p lani 
ne namen j ene prav v s e m , t u d i 
družinam. Z a t iste , k i j i m je 
vzpon na p l a n i n o p r e zah teven , 
nud i j o p r e vo z skupaj s ko l e s om 
z n i h a l k o i n sedežnico d o Zele
nega Roba, od k o d e r nato kole
sar i jo po p l a n i n i i n se počasi 
spust i jo v d o l i n o . 

S p o s e b n i m i o z n a k a m i so 
označili dve različni tras i , k i se 
o b e pričneta na Z e l e n e m R o b u 
in v o d i t a čez T i h o d o l i n o d o 
llšivca, kjer nato ena v o d i čez 
M a l o p l a n i n o in p l a n i n o K i s o 
v ec d o Kran j skega Raka, d ruga , 
krajša, pa pel je na ravnos t m i 
m o Kran j skega Raka d o Črniv
ca . 

Preskar jev stan v pas t i r skem 
nasel ju je p o n o v n o odprl svoja 
vrata, o s k r b n i c a Iva Šubelj vas 
pri jazno sprejme vsak konec ted
na. O b pozvanjanju kravjih zvon 
cev v am pastir j i postrežejo do-
maČe k is lo m l eko in druge p lan-
šarske dobro te . V juli ju in avgus-
tu b o na p l an in i zelo živahno, saj 
se bodo 31. julija tam zbral i l jubi
telji ha rmon ik , p n o avgustovsko 
nedel jo na prazn ik Mari je Snež
ne in I S. avgusta na prazn ik Ma
r i j inega vnebovze t ja pa V e l i k a 
planina gostol jubno pričakuje le
po število ob i skova l cev i n l jubi
teljev narave. 

Skratka , na V e l i k i p l a n i n i i n v 
d o l i n i i m a m o m n o g o možnosti 
za kva l i t e tno preživljanje pros
tega časa 
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Gradnja nove s tano ranjske sos e$ke 
s 150 stanovanji se lahko začne 

MEDNARODNI MITING VERONIKA 2004 
Plavalni k lub Kamnik je m inu lo soboto že tretjo 

leto zapored organiz iral plavalni MITING VLRONI -
KA na bazenu »Pod skalco« v K a m n i k u z mednarod
no udeleži«) plavalcev iz Hrvaške, Avstrije in Slovaš
ke in vseh s lovenskih plavalnih klubov. 

Že lansko leto se zapisal med pomembnejša tek
movanja, kajti zabeležena sta bila dva mladinska dr
žavna rekorda, ki sta jih dosegla Sara Isakovič in Lu
ka Vrtovec na 50 metrov prosto. Luka Vrtovec je tu
di letos doka/al, da je v izvrstni l o rmi , saj je posta
vil nov mladinsk i rekord na SO metrov del f in. 

Na mitingu je sodelovalo 25 članov Plavalne
ga k luba K a m n i k (na s l iki z g lavnim trener
jem Vladom 11anzekovičein i n trenerjem mlaj
ših dečkov in deklic V ladom Vučkom) , ki so 
dosegli odlične rezultate. Luka Prodnik je za
sedel drugo mesto na 50 m delf in, Teja Koželj 

je bila prav tako druga na 50 m prsno. V kate
goriji mlajši dečki in deklice je Timotej Pire P o 
dobnik zmagal na 50 m in 100 m prsno, tretji 
pa je bil na 50 m in 100 m prosto. Patricija Zu 
pan je osvojila drugo mesto na 100 m prosto in 
tretje mesto na 100 m hrbtno. 

Posebna čast za organizatorje in skoraj 400 tekmo
valcev je b i l obisk p o m e m b n i h gostov - častnega čla
na Občine Kamn ik Toneta Cererja, k i je b i l eden pr
v ih članov plavalnega kluba Kamnik , kamniškega žu
pana Toneta Smolnikarja, domžalske županje Cvete 
Zalokar Oražem in poslanca Maksimi l jana Lavrinca. 
N a bazenu se je pojavila ce lo grof ica Ve ron ika - po l 
ženska in po l kača - in obud i la prečudovito kamniš 
ko legendo. Med dopo ldansk im de lom tekmovanja 
in f ina lom je pr isotne napo ln i l a z novo energi jo po
pularna pevka ALYA . 

VATERPOLO PRIVABLJA V KAMNIK 
Vaterpolsko društvo Kamnik je v soboto. 

19. junija, na kamniškem bazenu natlv.se us
pešno organiziralo že 1 l . dan vaterpolistov, 
množično »mokro« prireditev, ki se je Zara
di svoje pestrosti tako med tekmovalci kot 
tudi obiskovalci že dobro »prijela«. Letošnji 
praznik vaterpola je bi l še posebej slavnost
no obarvan, saj sovpada s S0-letnico Vater
polske zveze Slovenije. Tekmova ln i del je 
spremljala tudi prijateljska tekma med r e p 
rezentanco Hrvaške in Slovenije, na kateri 
so se od slovenske reprezentančne kapice 
poslovil i zaslužni in dolgoletni igralci vater
pola V lad imir Pajič, Tadej Peranovič in do
sedanji kapetan Krištof Stroittajer, družab
ne igre v vodi in na suhem v organizaci j i 
Mladinskega centra Kamnik in živahno ve
černo glasbeno dogajanje. Več o dogodku 
preberite na 13. strani. 

Dečki do 11 let iz VI) Kamnik so ponosno 
dvignili pokal za osvojeno odlično drugo 
mesto na državnem prvenstvu v malem va
terpolu. Z leve: Grega Šuštar, Matej Pinte-
rič, Sebastijan Novak, Gašper Žurbi, Tilen 
Leskovec, Aleš Resnik, zadaj Erik Drolc. 

V slovenski ljudski pesmi in izročilu se 
zrcali duša našega naroda, zato slovensko 
dediščino ohranjajo tudi na OS Stranje 
Njihova vokalno - instrumentalna sku
pina je na letošnji državni reviji ljud
skih pesmi, plesov in običajev pred
stavila življenje planšarjev na Veliki 
planini . Za svoj nastop, v katerem je 
sodelovala tudi znana pastirica in iz 
delovalka trničev Rezka Mali, so bili 
nagrajeni z zlatim priznanjem. 

Da bi ohrani l i naše lepe ljudske običaje, 
kot je planšarstvo na Vel ik i p lanini , je nuj
no potrebno dobro sodelovanje med ge
neracijami. Na fotografiji v ospredju mla
da planšarja Anže in D o m e n z izkušeno 
pastirico Rezko Mali. 

Več na strani 8. 

VRNI NAPOTNICO e-Študentskega Servisa 
in sodeluj v NAGRADNEM ŽREBANJU za 
skuter Aprilia Area 51. 

6~nostavna rešitev. 

»K o tem nd www.studentski-servis.com 
LJubljana Bailgrad Domjale 
Litija Zagorj« Sevnica 

Kudi Volkar. s.p 
Perovo 26 

K-amnlk (pbvc/.iica) 
Tel.: 01/S394 6 5 6 

GSM: 040/411 190 
031/345 922 

gsm.servistfemail.sl 

SERVIS in TRGOVINA 
— popravilo aparatov 

— servisne baterije in ohišja 
— dekodiranje 

— vgradnja SLO menija 
— rabljeni aparati (prodaja in 

odkup) 
«» SIMOBILOVI paketi 
Delovni čas: pon.-pet.: 9.30 - 19. ure 

NAJPAMETNEJŠI IZKORISTI POPUSTE! 
ŽIVIM, DA VOZIM 

A 

POPUSTI DO Obrtniška ul. 8, Domžale 
n 72 16 221, 72 44 234 

mailto:sasa.meiac@siol.net
http://natlv.se
http://www.studentski-servis.com
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Tik preden so občinski svetniki do septembra odložili glasoval
ne lističe, so se sestali še na petnajsti in šestnajsti seji. Petnajsti se
ji je dala najmočnejši pečat druga obravnava zazidalnega načrta 
območja B5 (Perovo) oziroma načrtovana pozidava (po besedah 
nekaterih svetnikov) enega največjih še nepozidanih travnikov, 
ki mejijo na mesto. Na to temo, ki so jo sicer temeljito obdelali že 
na februarski seji, niso povedali nič novega, ampak so še enkrat 
več opozoril i na svoje že znane in bolj ali manj upravičene pomis
leke i n strahove. Kljub vsemu so predlagani zazidalni načrt pod
prl i in s tem gradnji nove stanovanjske soseske prižgali zeleno 
luč. Razprava o koncesiji za upravljanje z vodovodnim omrežjem 
oziroma oskrbo s pitno vodo pa je pokazala, da vročega kostanja 
našim svetnikom tudi jeseni ne bo zmanjkalo. 

Kot običajno so svetniki na seji ter s tem njih i n sebe zavaruje 
najprej oprav i l i s točko »volitve i n 
imenovanja«, v kateri so tokrat za 
predstavnike ustanovitelja v Svet 
OŠ Stranje po t rd i l i predlagane 
kandidate A lenko konci l ja iz 
Kamnika , Petra Ribiča iz Godiča 
in Marjana Kregarja iz Spodnjih 
Stranj. Poleg tega so svetniki s po
z i t i vn im mnenjem ocen i l i tud i 
kandidature Ade Holcar za ravna
teljico Glasbene šole Kamnik. Raf
ka Laha za ravnatelja OŠ Stranje 
ter Marije Rems za d i r ek to r i co 
D o m a starejših občanov Kamnik . 
O strokovnosti predlaganih kandi
datov svetniki niso razpravljali, so 
pa nekater i i zmed nj ih opozor i l i , 
da se predstavnikov ustanovitelja 
v svete zavodov ne imenuje vedno 
kandidatov »iz prav ih strank«. Ja
nez Leskovec, svetnik NSi , je 
namreč dejal, da b i morale nekate
re manjše stranke zmanjšati apeti
te po tovrstnih funkcijah. Marjeta 
Humar. predsednica O d b o r a za 
družbene dejavnosti, pa je ob tem 
opozor i l a tudi na neurejene po
stopke, s kater imi osnovne šole iz
birajo kandidate za svoje organe. 
»Pogosto se namreč zgodi, da šola 
občinskega sveta sploh ne obvesti 
o vseh kandidat ih za neko funkci
jo,« je dejala Humarjeva in dodala, 
da b i moral i vsaj i zb iro ravnateljev 
poenostavit i . Vendar pa po bese
dah Rafaela Zagoričnika, sveto
valca občinskega sveta, njen pred
log n ima nobene pravne osnove. 

Koliko bo nova 
stanovanjska soseska 
prispevala v občinski 
proračun? 

Preden SO se loti l i druge obrav
nave zazidalnega načrta za območ
je B5, sta Danici Kovačič v ime
nu stranke Ze len ih in Marjeta 
Humar v imenu svetnikov NSi po
udarila, da je priložena skica tega 
območja povsem drugačna od pr
votne verzije. Kovačič je zaradi te
ga predlagal, da se to točko umak
ne z dnevnega reda, vendar je Bo
jan Mlakar, vodja oddelka za oko
lje in prostor, njegov predlog zavr
ni l i n pojasnil, da so spremembe v 
načrtu posledica upoštevanja pri
pomb, k i so bi le izražene v javni 
obravnavi, in da je občinska upra
va procesni del izvedbenega akta s 
tem zaključila, čeprav je sedaj vr
tec p redv iden na d rug i lokaci j i , 
vendar še vedno na območju zazi
dalnega območja BS. 

Marjeta Humar je v imenu 
svetnikov NSi v razpravi poudarila, 
da b i morala občina še posebej ob 
načrtovanju stanovanjskih sosesk 
bolj pr is luhnit i potrebam ljudi. Za
nimalo jo je tudi , kako vel ike zele
nice so namenjene 450 stanoval
cem, ko l ikor naj b i jih stanovalo v 
predv idenih 150 stanovanjih. Gle
de parkov in zelenih površin, k i j ih 
namerava občina urejati v pr ihod
nje, pa je Humarjeva predlagala 
dodaten sklep, k i b i občino zave
zoval, da za ta namen še letos zač
ne pogovore z lastn ik i ustrezn ih 
zemljišč i n jih od njih odkupovat i 

pred dobička željnimi investitorji. 
Njen predlog so svetniki tudi pod
p r l i V imenu svetnikov LDS se je 
D e m i t r i j Perč ič zavzel za to, da 
bodo »zelene« površine res zelene, 
ne pa tlakovane, zelenje pa nanje 
postavljeno samo v kor i t ih , kakrš
ne so vse pogostejše zelene povr-
šine v l jubljanskih stanovanjskih 
soseskah. F r a n c i S p r u k je v ime
nu svetniške skup ine SDS občin
sko upravo vprašal, če je že izraču
nala, kakšni bodo finančni učinki 
tako velike novogradnje za občin
ski proračun. »Takšne analize so za 
tako velike projekte nujne, da se o 
njih lažje odloča,« je poudar i l . Nje
gov strankarski kolega J a n e z Re-
panšek pa je opo/or i l na proble
me, k i j ih predlagana ob l ika in vi
šina objekta povzroča gasilcem pr i 
njihovih intervencijah. B r a n e Go-
lubovič, svetnik LDS je opozor i l 
na to, da otroška igrišča niso sc-
sia\ ni del tega zazidalnega načrta, 
ampak so načrtovana na zasebnih 
zemljiščih. »Pa tudi v zvezi z grad
njo parkirišč v novi soseski se ob
činska uprava n i dovolj zavzela za 
potrebe občanov in je preveč po
puščala investitorju,« pravi G o l u -
bovič. Še najbolj kritičen do pred
laganega načrta je bi l njegov stran-
karski kolega Z v o n k o C v e k . Me
ni l je namreč, da je pripravljen ze
lo arogantno Za sklep Humarjcvc 
se je ob koncu razprave zavzel tu
di B o j a n M l a k a r , vendar je ob 
tem opozo r i l na cene zemljišč i n 
(da vsaj letos) v proračunu za tak
šne nakupe ne bo lahko najti sred
stev. 

Bo obstoječa 
infrastruktura zmogla 
večje obremenitve? 

Podobno vroča je b i la tudi raz
prava o zazidalnem načrtu obmo
čij B12 (Bakovn ik ) i n B7 (zahod
n i del Kov inarske ceste), s katero 
so se svetnik i tokrat spopad l i že 
tretjič. Da je bi lo o tem povedano 
Že praktično vse. je pokazala tudi 
razprava, v kateri nobeden izmed 
svetnikov ni povedal nič novega, 
ampak so vsi ponavl ja l i svoja Že 
znana stališča in poglede na pr i 
hodnost tega prostora 

Zaradi tega je D e m i t r i j Perčič 
v imenu svoje svetniške skup ine 
predlagal, da zapisnik z enajste se
je občinskega sveta (na kateri so 
svetnik i prvič obravnaval i ta zazi
da ln i načrt) postane sestavni del 
petnajste seje in tako ko legom 
privarčeval nekaj ur ponavljanja 
že povedanega. Svetniki so njego
vo pobudo podpr l i , hkrat i pa ob
činsko upravo še enkrat pozval i , 
naj v pr ihodnje k zazidalnim načr
tom pr is topa celoviteje o z i r oma 
naj j ih tesneje povezuje s promet
n i m i razmerami na določenem 
območju. Tako so predlagal i , da 
se namesto s ema lo r i z i r an ih kr i 
žišč i idslej gradi modernejša in ce
nejša kri/isc. i s krožnim prome
tom, zavzeli so se tudi za enega ali 
dva mostova čez Kamniško Bistri
co ter pove/ovalno cesto s prik-

S P O M I N S K I S R E Č A N J I 

Območno združenje borcev in udeležencev NOB Kamnik vabi 
vse občane, še posebej pa udeležence NOB, na spominsko 
srečanje ob 63. obletnici oborožene vstaje proti okupatorju, 
ki se je na Kamniškem začela v noči s 27. na 28. julij 1941. 
leta. 

Srečanje bo v s o b o t o , 2 4 . julija, ob 18. uri pri spomeniku 
padlima Mlakarju in Miklavčiču, pri Titanovi brvi v Kamniku. 

V n e d e l j o , 8 . a v g u s t a , pa vas vabimo na tradicionalno 
srečanje borcev Šlandrove brigade, ki bo ob 10. uri pri 
spomeniku na Šipku. 

Ijučkom na kamniško obvozn i co 
pr i spomen iku na Perovem. Bra
neta Goluboviča in Janeza l.es-
kovca je po leg tega zanimalo, če 
bo obstoječa k o m u n a l n a infra
s t ruktura na tem območju pre
nesla nove obremenitve in ko l iko 
bo občino stalo povečanje njenih 
zmoglj ivosti, če bo potrebno. Du
šan Strajhar, svetnik SDS, pa je 
predlagal, da b i v pr ihodnje obči
na zazidalne načrte dajala v izde
lavo vec investitorjem hkrat i , po
tem pa b i sve tn ik i i zb i ra l i naj
ustreznejšega i/med njih. Mihael 
Resnik, svetnik O b r t n o podjet
niške liste, predlaganemu zazidal
nemu načrtu ni nasprotoval - de
jal je namreč, da razvoja prostora 
ni mogoče ustaviti - predlagal pa 
je tud i , da b i ob gradnj i povezo
valne ceste pod kamniško obvoz
n ico na Perovem zgradi l i podhod 
in tako (še zlasti o t r okom) omo
gočili varen p r ehod čez čedalje 
bolj obremenjeno obvozn ico . Tu
di ta zazidalni načrt so svetniki na 
glasovanju podpr l i . 

Za koliko bo koncesija 
podražila komunalne 
storitve? 

Podobne pomis leke kot glede 
oskrbe s pitno vodo, so imel i svet
n ik i tudi glede odvajanja odpad
n ih in padavinskih voda, saj bo tu
d i to javno službo občina kmalu 
prepust i la v upravljanje koncesi-
onarju. Marjeto Humar je zato 
zanimalo, za ko l iko se bodo zaradi 
tega komunalne storitve podraži
le. Francija Spruka in Antona 
Rajsarja je zanimalo, kdo bo kon-
c esionarja »prisilil« v gradnjo ko
munalne infrastrukture na redke
je poseljenih območjih naše obči
ne oziroma dokončanje že začetih 
projektov, Janeza Leskovca pa 
merila, na podlagi katerih bo kon-
cesionar sp loh določal pr ior i teto 
posameznih investici j . Dušan 
Strajhar je hotel izvedeti, kakšna 

bo usoda nereg istr i ranih (črnih) 
uporabn ikov kanalizaci jskega 
omrežja. M a r j a n Semprimožnik 
je prepričan, da bi moralo bit i In
vesticijsko vzdrževanje komunal 
ne infrastrukture (koncesi j i na
vkljub) še vedno usklajeno z razvo
jem krajevnih skupnost i , A n t o n 
Hočevar pa je sprejemu od loka 
nasprotoval, saj naj bi tisti, ki so ko
munalni priključek že plačali, na ta 
način f inanciral i tudi gradnjo ka
nalizacijskega omrežja. 

Pravilnik o pomoči 
dijakom in studentom 
imamo prvi v državi 

S področja družbenih dejavnos
ti so imel i svetniki tokrat na miz i 
dve zadevi. V drug i obravnavi so 
podpr l i predlog Pravilnika o dode
ljevanju pomoči d i jakom in štu
dentom, v prvi pa predlog odloka 
o pogojih in postopkih za podelje
vanje in prenehanje koncesije za 
opravljanje službe pomoči na do
mu. V zvezi s p rav i ln ikom je A n 
t o n K a m i n , vodja odde lka za 
družbene dejavnosti, poudar i l , da 
gre za prvi tovrsten pravi lnik v dr
žavi, zato ga bo v pr ihodnj ih letih 
nedvomno treba še dopolnjevati . 
Od lok o pomoči na domu pa je po 
njegovih besedah odziv na starajo
če se prebivalstvo, zato bodo to
vrstne storitve v prihodnje čedalje 
večjega pomena. Tud i M a r j e t a 
H u m a r , predsednica odbora za 
družbene dejavnosti, je poudari la, 
da bomo moral i pomoči starejšim 
v pr ihodnje posvečati več pozor
nosti. Ker starejši potrebujejo raz
lične obl ike pomoči, jo je zanima
lo, ali bo občina podelila eno samo 
koncesi jo ali za vsako ob l i ko po
moči svojo. V razmislek je ponudi
la tudi vprašanje, ali je smiselno iz
brati enega ali več koncesionarjev. 
B r a n e Go lubov i č podp i ra kon
kurenco pr i izvajanju pomoči na 
domu, ker naj bi prinesla večjo ka
kovost storitev, Janez L e s k o v e c 
pa je predlagal, da bi pr ipravo in 
dostavo hrane iz te koncesije iz-
vzeli, saj tovrstnega izvajalca (Dom 
starejših občanov Kamnik ) že ima
mo, pa tudi njegove storitve so 
menda dovolj kakovostne 

Z O R A N J E R E B 

G r o h a r j e v a - e n o 
s a m o g r a d b i š č e 

Kot b i se dogovo r i l i , so na sv. 
Petra in Pavla dan, 29. juni ja, na 
D u p l i c o p r i p e l j a l i g radbene 
stroje trije različni g radben ik i in 
zace l i r a zkopava t i G roha r j e v o 
u l i c o o d železniške postaje do 
k o n c a u l i c e na Ljubl janski . 

N a gradbišču izobraževalne
ga centra Jehovovihprič, kjer 
so po mesecu d n i p ro t es tov i n 
pod i ran ja ograje končno uspe l i 
o g rad i t i gradbišče, je izvajalec 
zeme l j sk ih de l iz Lukov i c e začel 
z i z k o p o m gradbene jame (slika 
spodaj). 

N a s r ed in i Grohar jeve , na ze
len ic i med b l okoma l H in 20, ka
tere- preuredi tev v parkirišče je 
b u r i l o d u h o v e že od lanske 
spomladanske pet ic i je stanoval 
cev, je g radbeno podjetje Žurbi 
l eam po t em, ko sta občinska 
uprava in odbo r za pro jektne re
šitve mirujočega p r o m e t a na 
D u p l i c i da l i ze leno luč (na pod
lagi priporočila i z redne seje ob
činskega sveta ga je imenova l 
svet Ks D u p l i c a v ods topu ) , za 
čelo z odstranjevanjem h r i b a in 
p r i p r a v o parkirišča v začasni 
makadamski i z v edb i . P rome tna 

s i tuaci ja na Groha r j e v i namreč 
zarad i zaprt ja začasnega p a r k i 
rišča, kjer po t eka gradnja objek
ta J e h o v o v i h prič, postaja ne
znosna . 

O m e n j e n i o d b o r s poob las t i 
l om s tanova lcev Grohar j e ve i n 
Matija Blejca u l ice (sestavljajo ga 
Jožica Senica Zabret, Zoran Živa 
nič, Dušan Košir, V l a d i m i r Me
dic: in Marko Costa) je na skup
nem sestanku 22. juni ja 200 i v 
p ros to r ih OŠ Mari je Vere Soglas
no p o d p r l predlagane pro jektne 
rešitve za ureditev doda tn ih par
kirišč na Groha r j e v i i n Mat i ja 
Ble jca u l i c i , med n j imi tud i ure
d i tev parkirišča na ( i r ohar j e v i , 
kjer bo pros to ra za o k r o g 40 vo
z i l . K o t n a m je p o v e d a l Aleš 
Škorjanc, vodja o d d e l k a za gos
podarske javne službe, ki te d n i 
nadomešča Bo jana Mlakar ja , 
vodja o d d e l k a za okol je in pros
tor, z eme l j ska de la z nasut jem 
g ramoza izvajajo na pod lag i lo
kac i j ske dokumen tac i j e , za do
končno ured i tev z asfalt iranjem 
( jeseni ) pa je v teku p r i d o b i v a 
nje gradbenega dovol jenja. Zato 
b i b i l o prav, če bi posamezn ik i , 

Za 9.000 občanov je voda 
zastonj - kako dolgo še? 

S precej ostrimi besedami so svetniki nastopali tudi ob raz
pravah o koncesijah - pa naj se nanašajo na odpadke, oskrbo 
s pitno vodo ali odvajanje odpadnih voda. Aleš Škorjanc, 
vodja oddelka za gospodarske javne službe, je v uvodnih po
jasnilih sprememb in dopolnitev odloka o oskrbi s pitno vo
do poudaril, da te spremembe in dopolnitve ne bodo imele 
finančnih posledic za občinski proračun. Svetniki so nato v 
razpravi občinsko upravo zasuli s številnimi pripombami in 
vprašanji. Marjeta Humar se tako kot predstavnica svoje svet
niške skupine ni strinjala s Škorjančevimi navedbami in de
jala, da finančne posledice vsekakor bodo - le da bodo za ob
čino pozitivne, za krajane pa negativne, saj bodo slednji od
slej povsem prepuščeni koncesionarju oziroma njegovim po
dražitvam. »Ali je res treba, da vse javne službe prepustimo 
koncesionarjem, namesto da bi za ta namen ustanovili last
no javno podjetje,« se je vprašala. Zvonko Cvek se je zavzel, 
da bi svetniki pred drugo obravnavo dobili v roke tudi kon
cesijsko pogodbo oziroma izvedeli vsaj to, kateri vodovodi 
so vanjo sploh vključeni. Antona Hočevarja, svetnika SLS, je 
zanimalo, zakaj si hočemo na vsak način zavezati roke in vsa 
finančna bremena prenesti na uporabnike. »Kaj pa bomo 
storili v primeru raznih intervencij?« je vprašal. Franci Spruk 
je mnenja, da je predlagana rešitev vseeno korak naprej in 
da bi lahko v pogodbi uredili tudi ravnanje v primeru inter
vencij, večji problem pa je po njegovem javni interes, saj ga 
bomo težko »merili«. Največ pozornosti so svetniki namenili 
manjšim zasebnim vodovodnim omrežjem, kakršnih je v naši 
občini veliko. Čeprav so, po besedah Janeza Repanška, ne
kateri izmed njih slabo vzdrževani, bi moral po mnenju An 
tona Rajsarja, svetnika DeSUS, koncesionar skrbeti tudi za
nje. »Nenazadnje ima do zdrave pitne vode pravico vsakdo, 
ne glede na to, na kako velik vodovod je priključen,« je raz
pravo na to temo zaključil Brane Golubovič. 

Da bo oskrba s pitno v prihodnje v naši občini še zelo vro
ča tema, je mogoče sklepati tudi iz izjave Bojana Mlakarja, 
ki je med odgovori na svetniška vprašanja postregel s podat
kom, da v naši občini pitno vodo plačuje samo 17.000 obča
nov, za preostalih 9.000 pa je pitna voda še vedno zastonj. 
Kako dolgo še? 

Župan Anton Tone Smolnikar se je v razpravo o oskrbi s pit
no vodo vključil s pozivom občanov k pravočasni in zaenkrat 
še brezplačni pridobitvi pravice do koriščenja vode za lastne 
potrebe. Rok za oddajo vlog poteče 10. avgusta letos. 

ki so menda na začetku na izva
jalce meta l i tud i kamenje in jih 
drugače ov i ra l i , da to upošteva
jo (slika desno zgoraj) 

Tretje gradbišče pa je o d p r t o 
v križišču Groharjeve z Ljubljan
sko cesto, kjer so de lavc i dolenj
skega gradbenega podjetja zače
li pr ipravl jat i teren za postavitev 
semaforjev. Predv ideva jo , da 

bo podjetje ASIST d.o.o v tem 
križišču prepotrebne semaforje 
mont i ra l o v najkrajšem možnem 
času, da b i b i la tako jesenska po l 
v šolo Mar i je Vere i n v r t ec var
nejša kot dosle j . V občinskem 
proračunu za letošnje leto je za 
ta namen zago tov l j en ih o k r o g 
17 m i l i j o n o v SIT (slika 
spodaj). F . S V E T E L J 

KamniSki OBČAN Izda sk, ijatelj Bistrica, cl.o.o., Kamnik, I.ji 
Odgovorna urednica Sala Meja«?, unlv. dipl. ekon. 
Na podlagi mnenja Ministrstva za kulturo se>di časopis med proizvode 
informativne narave. Medij Kamniški občan je vpisan v razvid medijev, ki ga 
vodi Ministrstvo za kulturo RS, pod zaporeelno številko 533. Kamniški občan 
izhaja dvakrat mesečno v nakladi 10.200 Izvodov in ga prejemajo 
gospodinjstva občine Kamnik brezplačno. 
Naslov uredništva: Kamnik, Glavni trg iS (zgradba med občino in 
sodiščem), tel.i 01/83-91-311, 041/662-430, taci 01/83-19-860, e-malli 
sa.samcfacWvolja.net Nenaročenih člankov in fotografij ne honoriramo. Ro
ki .piv n in fotografij ne vračamo Tisk Set d.d., Ljubljana, dne 15.7, 2004 

http://sa.samcfacWvolja.net


P r o s l a v a D n e v a d r ž a v n o s t i v K a m n i k u 

Pomemben delež Kamničanov 
v bojih za osamosvojitev 

24. jun i ja , na predvečer D n e 
v a državnosti, je Občina K a m 
n i k n a G l a v n e m t r gu v K a m n i 
k u p r i p r a v i l a s l ovesnos t , n a ka
ter i je z b r a n e občane o b z v o k i h 
kamniške M e s t n e g o d b e naj
p re j p o z d r a v i l i n j i m čestital k 
p r a z n i k u župan T o n e S m o l n i 
kar. S lavnos tn i g o v o r n i k , m in i s 
ter z a no t ran j e zadeve dr. Ra
do Bohinc, je v svo j em g o v o r u 
p o s e b e j p o u d a r i l p r i s p e v e k 
Kamničanov v b o j u za osamos
vo j i t ev , o d s o d e l o v a n j a v eno 
tah T O p r i Pšati, D r a g o m l j u i n 
P o d g o r i c i , k j e r je b i l a r a k e t n a 
p r o t i l e t a l s k a baza J L A , d o spo
p a d a s sovražnimi s i l a m i v T r z i 
n u , k jer je n a žalost i z g u b i l živ
l jenje e d e n o d kamniških bo r 
c e v i n v a r o v a n j a p o t i p r o t i 
o s r e d n j e m s l o v e n s k e m u letališ
ču B r n i k i t d . »Zato s m o t u d i 
Kamničanom dolžni z a h v a l o , 
da danes ž iv imo v s v o b o d n i dr
žavi«, je podčrtal B o h i n c . V na
da l j evan ju je i zpos t av i l , d a i m a 
letošnje p ra znovan j e D n e v a dr
žavnosti še p o s e b e n p o m e n , 
saj ga prv ič p r a z n u j e m o ko t 
e n a k o p r a v n a članica Evropske 
uni j e i n d o d a l , d a se neka t e r i še 
v e d n o bo j i jo , d a nas b o v e l i k a 
l i v r o p a p r e p r o s t o p o g o l t n i l a , 
as imi l i ra la . Prepričan je, da je ta 
s t rah n e u t e m e l j e n , saj se doga
ja r a v n o n a s p r o t n o : S l o v e n s k a 
n a r o d n a zaves t se v t e h n o v i h 
okoliščinah še pog lab l j a i n kre
p i , začutili smo , d a m o r a m o sa
m i p o s k r b e t i za našo samob i t 
nost. 

K o je s p r e g o v o r i l o v a r n o s t i 
k o t s e s t a v i n i našega življenj
s k e g a s t a n d a r d a , je p o u d a r i l , 
d a je v t e m p o g l e d u naš živ
l j e n j s k i standard že zdaj višji 
o d s t a n d a r d a m a r s i k a t e r e čla

n i c e un i j e . D a b i zadržali i n še 
izboljšali t o s e s t a v i n o našega 
življenja, je p r e d s l o v e n s k i m i 
o r g a n i za n o t r a n j e z a d e v e i n 
s l o v e n s k o p o l i c i j o v e l i k o n o 
v i h i z z i v o v . Časi z a p r t i h i n sa
m o z a d o s t n i h s i s t e m o v n a c i o 
n a l n e v a r n o s t i s o m i m o . B r e z 
p o v e z o v a n j a i n m e d s e b o j n e g a 
p o v e z o v a n j a e v r o p s k i h var
n o s t n i h s t r u k t u r ne m o r e m o 
o d g o v o r i t i n o v i m v i r o m og ro 
žanja v a r n o s t i . 

P r i zagotav l janju v a r n o s t i l ju
d i i n premoženja naših držav
l j anov se s l o v e n s k a p o l i c i j a 
s p o p r i j e m a tako s klasično k r i 
m i n a l i t e t o , g o s p o d a r s k i m k r i 
m i n a l o m i n k o r u p c i j o , m e d 
et ičnimi k o n f l i k t i , v a rnos t j o 
ces tnega p r o m e t a . P r i t e m p a je 
l a h k o le t o l i k o uspešna, k o l i k o r 
se u s p e približati l j udem . 

N a k o n c u je čestital t u d i 
v s e m p r i p a d n i k o m s l o v e n s k e 
po l i c i j e , k i so 27. jun i ja p ra zno 

va l i svoj D a n , p r i t em je p o u d a 
r i l , da sta d a n državnosti i n d a n 
s l o venske po l i c i j e v najtesnejši 
p o v e z a v i , saj o b a s i m b o l i z i r a t a 
d o g o d k e i z časa našega osamos
vajanja i n odločnost s lovenske
ga naroda , da se postav i na svo
je noge. N a k o n c u je v s em obča
n o m zaželel p r i j e tno p ra znova 
nje. 

Skupa j z županom S m o l n i 
k a r j e m je d r . B o h i n c p o d e l i l 
p r e d d n e v i p o d p i s a n e l i s t i n e o 
m e d s e b o j n e m s o d e l o v a n j u 
p r e d s t a v n i k o m Območnega 
združenja v e t e r a n o v v o j n e za 
S loven i jo , Območnega združe
nja b o r c e v N O B , P o l i c i j s k o ve
t e r a n s k e g a društva Sever , O b 
močnega združenja s l o v e n s k i h 
častnikov i n Društva R u d o l f 
Ma is t e r . 

Z a p r i j e tno druženje na Glav
n e m t r gu p a je p o s k r b e l n a r o d 
n o z abavn i a n s a m b e l S icer . 

F . S V E T E L J 

Notranj i minister dr . Rado Bohinc je poudar i l , da smo mora l i plebisci
tarno odločitev Slovencev, da želimo živeti v neodvisni in samostojni Slo
veniji, jun i j a 1991 hrani t i z orožjem in krvjo... 

Borci - veterani podpisali listino 
o medsebojnem sodelovanju 

Pred Dnevom državnosti 
so se v prostor ih občine 
Kamnik zbrali predsedniki 
občinskih borčevskih oz i ro 
ma veteranskih organizaci j 
in ob navzočnosti župana 
Toneta Smolnikarja in direk
torja občinske uprave Ivana 
Pristovnika svečano podpisa
li listino o medsebojnem so
delovanju. 

V njej so med drugim zapi 
sali, da jih druži domoljubje 
in zavest, da so se vsak ob 
svojem času in razmerah, ki 
jih je narekovala ogroženost 
domovine , bojevali in v tem 
boju zmaga l i . Opravi l i so 
svojo dolžnost do domov ine 
in slovenskega naroda. 

V obdobjih leta 1918, 1941 
in 1991, ko so nam tujci po-

Predsedniki veteranskih organizacij med svečanim podpisovanjem lis
tine v počastitev Dneva državnosti. 

skušali izruvati narodne ko
renine, so bili vsi takratni 
upori velika- dejanja v naši 
skupni zgodovin i . 

Vse organizacije, podpisni
ce te listine, se bodo kot del 
civilne družbe zavzemale za 
ohranjanje spomina na 
uporništvo s lovenskega na
roda v vseh obdobjih, sode
lovale pri domovinsk i in 
obrambni vzgoji, sodelovale 
s slovensko vojsko in pri or
ganizaciji spominskih sveča
nosti. Sodelovale bodo na 
praznovanju slovenske pol i 
cije, ob prazniku Dneva dr
žavnosti in pri skupnih priza
devanjih pri urejanju zakon 
ske zaščite veteranov in nji
hovih pravic. 

Listino so podpisali : Zvon
ko Cvek, predsednik Območ
nega združenja veteranov 
vojne za Slovenijo Kamnik, 
ki je dalo pobudo za podpis 
listine, Matevž Košir, p red 
sednik Območnega združe
nja borcev in udeležencev 
NOB Kamnik, Simon Kladnik, 
predsednik Policijskega vete
ranskega društva Sever - od 
bora Kamnik, Jože A rko , 
predsednik Območnega 
združenja slovenskih častni
kov, in Niko Pinterič, p red 
sednik kamniške podružnice 
Društva Rudolfa Maistra. 

K podpisu listine jim je čes
tital župan občine Kamnik 
Tone Smolnikar in jim oblju
bil vso pomoč pri zagotavlja
nju ustreznih skupnih društ
venih prostorov. 

FS. 

Vi sprašujete, župan odgovarja 

Več staršev iz šolskega oko

liša OŠ Stranje se je zanima

lo o pričelku gradnje v Stra

njah. Ker je tematika zanimi

va za širšo javnost, podajamo 

občanom Občine Kamnik o 

gradnji šole v Stranjah več 

informacij. 

Občinski svet Občine Kam
nik je že leta 2000 sprejel ok
virni investicijski program gra
denj v osnovnem šolstvu, s ka
terimi bi zagotovili potrebne 
pogoje za izvajanje devetletne
ga osnovnošolskega programa 
za vse učence v eni izmeni. Šo
la Stranje je bila uvrščena v 
prioritetni vrstni red. takoj za 
dograditvijo OŠ Duplica. Kljub 
temu, da tretja faza OŠ Marije 
Vere še ni zaključena, saj je 
potrebno zgraditi še zunanja 
igrišča in uredili okolico šole, 
smo v proračun za leto 2004 
vključili tudi pričetek gradnje v 
Stranjah, kjer bi z nadomestno 
gradnjo dela šole in delno 
adaptacijo najstarejšega dela 
šolske zgradbe zagotovili po
trebne prostore za pouk. / 
gradnjo smo nameravali :;<uV 
ti takoj po končanem pouku, to 
je V juniju letošnjega leta. Fi
nančna konstrukcija gradnje je 
predvidevala HO % sredstev 
občinskega proračuna in 20 "h 
sredstev Ministrstva za šolstvo, 
znanost in šport. Tu pa seje za
taknilo, saj ministrstvo ni izda

lo sklepa o sofinanciranju, ker 
vlada ni pravočasno sprejela 
sklepa o zagotovini sredstev. Ta
ko smo na sklep Ministrstva za 
šolstvo, znanost in šport ter so
glasje Ministrstva za finance ča
kali do 11. maja. Še isti dan, II. 
maja, je občinska uprava tudi ob
javila javni razpis v Uradnem lis
tu RS za izbor najugodnejšega 
ponudnika skladno z Zakonom o 
javnem naročanju. 

Dokumentacijo je dvignilo 9 
potencialnih ponudnikov, ponud
bo pa je poslalo le 6 ponudnikov, 
od katerih sta predpisane pogoje 
izpolnjevala samo dva ponudni
ka. Investicijska vrednost ponudb 
se je gibala od 2H4 milijonov do 
341 milijonov tolarjev. Na osno
vi podrobne analize pa je bilo po
trebno zavrniti tudi preostala dva 
ponudnika, saj nista oddala pra
vilne ponudbe. Zato se je naroč
nik odločil, da skladno s 54. in 
76. členom Zakona o javnem na
ročanju ne izbere nobenega po
nudnika. 

7. julija smo sklicali Gradbeni 
odbor za izgradnjo OŠ Stranje, 
kjer smo sprejeli sklep, da se o 
novo nastali situaciji obvesti raz
širjeni svet staršev OŠ Stranje, 
saj bi bilo mogoče začeti gradnjo 
šole, v primeru ponovnega razpi
sa, samo ob preselitvi vseh učen
cev OŠ Stranje na eno izmed 
kamniških šol in organizirati po
uk izključno v popoldanskem ča
su. Porodila se je namreč upravi-

Srečanje v moji deželi spet 
v Kamniški Bistrici 

Že do lgo se n i v do
l i n i Kamniške B is t r i ce 
p o d B rano in Planjavo 
zbra lo t o l i ko l judi kot 
v nedel jo , 4. jul i ja, ko 
so sem p r i h i t e l i izse
l jenci i n zdomc i z vseh 
koncev sveta. 

Skoraj po l stoletja je 
m i n i l o o d leta 1956, 
ko je kamniška po
družnica Slovenske iz
sel jenske mat i ce p r i 
prav i la prv i izsel jenski 
p i k n i k v Kamniški Bis
t r i c i . Zato l ahko K a m 
n i sko B i s t r i c o i m e n u 
jemo kar za rojstni kraj 
sedaj po imenovanega 
t rad ic iona lnega Sreča
nja v mo j i deželi. T o je 
v svojem pozdravnem 
nagovoru poudar i l tu
di kamniški župan To
ne Smoln ikar na sre
čanju več kot petsto iz-
seljencev in zdomcev , 
ki so se p o maši, vod i l 

čena bojazen, da se starši ne 
bodo strinjali z začasnim pre
vozom otrok v Kamnik. 

Na gradbenem odboru je 
prevladalo stališče, da bi bilo 
bolj pametno odložiti začetek 
gradnje na pomlad leta 2005, 
za kar je bilo navedenih kar 
precej tehtnih argumentov. 

S podobnim predlogom so 
se strinjali tudi na razširjenem 
sestanku Sveta staršev, na ka
terem so bili prisotni tudi 
predstavniki šole. Občinska 
uprava pa bo za prvo jesensko 
sejo občinskega sveta pripra
vila predlog za spremembo 
razvojnega programa, po ka
terem naj bi zgradili novo telo
vadnico že v letu 2005, torej 
leto prej, medtem ko bo novi 
del šole zgrajen z enoletnim 
zamikom. 

Anton Tone Smolnikar 

Zupan 

Množica izseljencev je pr is luhni la besedam župana Toneta Smoln ikar ja , direkto
rice urada za Slovence po svetu Jadranke Šturm Koc jan in predsednika SI IVI Ser
gija Peljhana ter narodnim vižam, pesmim kul turn ih skupin iz Slovenije in rojakov 
po svetu ... 

še v e d n o čutijo S loveni jo kot 
svojo prvo , matično d o m o v i n o . 

Izsel jence je t op l o po zd rav i l 
tudi Sergij Peljhan, p redsednik 
Slovenske izsel jenske matice, k i 
je pr iprav i la to t rad ic iona lno sre
čanje V p isanem k u l t u r n e m pro
g ramu so sodeloval i tttdi pevski 
in f o l k l o rn i ansambl i naših roja
kov po svetti, med nj imi tudi fol
k l o r n a s k u p i n a iz Be r l i na . Med 
rojake pa je prišel tud i sam Krja-
velj iz Jurčičevega desetega bra
ta s kozo . 

V P lan inskem d o m u v Kamniš
ki B i s t r i c i pa so pr i zadevn i člani 

L ikovnega društva Tone K ran j c 
K a m n i k ob tej priložnosti odpr
l i s ta lno galeri jo svoj ih l i k o v n i h 
del . 

Pr i organizaci j i te ve l ike pr i re
d i tve je po l eg P lan inskega društ
va Ljubljana Mat ica s p l a n i n s k i m 
d o m o m sode lova la tud i Krajev
na skupnost Kamniška B i s t r i ca s 
p r e d s e d n i k o m sveta K S Zdrav-
k o m Bodljajem na čelu, k i je po
skrbela za zahtevno urejanje pro
meta in s pomočjo občine K a m 
nik z g ramozom na novo posu la 
vsa parkirišča. 

F.SVETELJ 

... in zabavni pripovedi Jurčičeve
ga Kr jav l ja , k i ga je izv irno pred
stavil Janez Hafner. 

jo je stranjski župnik Tone Bcr-
čan, zbra l i v p r i j e tnem oko l ju 
p lan inskega doma Na kratko je 
udeležencem predstavi l tud i na
še ku l tu rno zgodov inske in turis
tične znameni tost i . 

D i rektor i ca Urada za Slovence 
po svetu Jadranka Šturm Koc
jan je zb ran im predstavi la delo
vanje urada i n dejala, da jo zelo 
vesel i tako številna udeležba in 
občutek, da izsel jenci in z d o m c i 

Kul turno društvo M i r an Jarc, Skoc jan pri Domža lah , 
vab i v Po le tno g leda l i šče na S t u d e n c u na 

Kulturni poletni festival Studenec 2004 
23. julij ob 21. uri 
CVETJE V JESENI 
- domača gledališka predstava 

Ponovitve: 24., 25., 30. in 31. 
julij ter 1., 6., 7., 8., 27., 28. in 
29. avgust - vselej ob 21. uri 

ievAccentu. Poletje v Accentu. i 
Accent 1.3 GL z brezplačno klimo, bogato opremo 
in odlogom plačila že za 2.278.232 SIT. 

SSSm j J 't t ^ j j ™--

Obrtniška ul 8, Domžale, tt 72 16 221 H Y U r l D R I 

Prodaja vstopnic (vstopnice so oštevilčene): 
VELE, trgovska družba, tel.: 01 /n 83 31, Trgovina NAKUP Kamnik 
48, tel.: 01 839 70 81 in dve uri pred predstavo ali koncertom v po 
gledališču. Rezervacija vstopnic po tel.: 01/7? 11 419, 72 49 532. 



15. julija 2004 A K T U A L N O Kamniški OBČAN 

»Čeprav jo prodajamo, 
bo Velika planina 
ostala naša« 

Na šestnajsti seji je občinski svet »pospravil s svoje mize« še enega izmed bolj perečih problemov 
naše občine - prihodnost družbe Velika planina - zaklad narave. Svetniki so občini namreč prižgali 
zeleno luč za začetek prodaje 75 odstotkov njenega kapitalskega deleža v tej družbi in ji tako omo
gočili, da se reši finančnega bremena, s katerim jo je v preteklih letih vzdrževala pr i življenju. »Toda 
to še ne pomeni , da se naša občina odreka temu biseru,« je ob razpravi na to temo poudari l župan 
Anton Tone Smolnikar. »Čeprav jo prodajamo, bo Velika planina ostala kamniška.« 

Razprava o p r ihodnos t i Ve l ike 
p lanine je b i la iz jemno konstruk
tivna i n je s tem pokazala, da svet
n i k o m (kljub izglasovani prodaji) 
za p r ihodnos t Ve l ike p lan ine še 
zdaleč n i vseeno. Poleg tega pa so 
se svetniki na zadnji pomladanski 
seji spopadl i tud i z nekaj zelo za
htevnimi prostorsk imi vprašanji. 

Čeprav je občinska uprava na 
dnevni red šestnajste seje uvrsti la 
tud i dve točki, k i se nanašata na 
prometn i režim na nekater ih jav
n i h p r o m e t n i h površinah v sa
mem mestu, ter določitev cene za 
uporabo o z i r oma najem javnih 
park i rn ih površin, so ju svetniki z 
dnevnega reda umakni l i . Svetniška 
skup ina LDS, k i je umik predlaga
la, je v obrazložitvi zapisala, da bi 
moral o tej prob lemat ik i svoje po
vedati tudi odbor za oživitev stare
ga mestnega jedra, saj je urejanje 
prometa v starem de lu mesta ne
posredno povezano z njegovim 
oživljanjem. Tako se bodo s to 
probiematiko svetniki spopadl i še
le, ko bo ta odbor s svojim stališ
čem seznanil župana, ta pa občin
ski svet. 

Domačih vlagateljev 
tako majhni »cukrčki« 
(še) ne zanimajo 

Sledila je razprava o prodaji 75-
odstotnega kapitalskega deleža ob
čine Kamnik v družbi Ve l ika plani
na - zaklad narave. Alojz Kolar, 
vodja oddelka za gospodarske de
javnosti i n f inance, je v svojem 
uvodnem poročilu poudar i l , da je 
pris i lna poravnava nad družbo Ve
l ika planina - zaklad narave uspeš
no zaključena in da je zato nastopil 
prav i t renutek za prodajo občin
skega kapitalskega deleža. »Nena
zadnje gre za podjetje, k i vsako le
to zahteva vel ik poseg v občinski 

proračun,« je dejal Kolar. »Kupca 
bo verjetno težko najti, še zlasti 
ker nam n i vseeno, kakšna bo nje
gova vizija razvoja podjetja. Zaradi 
tega cena ne bo edini pogoj za pro
dajo i n občina pr i njej ne bo vztra
jala. Razpis bo dvostopenjski , se 
pravi, da bomo v drug i fazi obrav
navali samo tiste ponudbe, k i bo
do za nadaljnji razvoj Vel ike plani
ne vseb insko najbolj primerne.« 
Igor Bončina iz podjetja Bonig , 
k i je izvajal pr is i lno poravnavo, je 
pohva l i l Kolarjeva izhodišča za 
prodajo podjetja i n dodal , da ku
pec s tem ne bo postal lastnik n o 
bene nepremičnine ali zemljišča 
na Ve l ik i p lanini , pač pa samo po
slovnega deleža v podjetju. »Poleg 
tega pa ga čakajo tudi redna vlaga
nja.« 

V razpravi, k i je sledila, je Fran
cija Spruka v imenu svetnikov 
SDS zanimalo, kako se bo primer
nost kandidatov za odkup kapital
skega deleža ocenjevala o z i r oma 
kdo se bo na razpis sp loh lahko 
prijavil. »So za to pogoj izkušnje v 
tur izmu ali zgolj pr imerna strategi
ja razvoja podjetja?« je vprašal 
Spruk. Zvonko Cvek je v imenu 
svetniške skup ine LDS poudar i l , 
da so njeno vzdrževanje z občin
sk im denarjem v pre tek l ih let ih 
podp i ra l i zato, ker verjamejo, da 
bo ta družba nekoč bolj uspešna. 
»Upamo, da ji bo do tega pomagal 
nov i kupec« Malo manj opt imist i 
čen je b i l v svojem nastopu Janez 
Leskovec, svetnik NSi. Zanimalo 
ga je namreč, kako bo občina v pri
hodnj ih letih zapolni la 145 milijo
nov tolarjev g l oboko luknjo, če 
prodaja ne bo uspešna. Podobne 
pomis leke je imel tud i Dušan 
Strajhar, svetnik SDS, zato je 
predlagal, naj se občina v pogodbi 
zavaruje tudi za pr imer, če b i pod
jetje še naprej poslovalo z izgubo 
Antona Hočevarja, svetnika SLS, 

N a podlagi 9. člena Pravilnika o dodeljevanju pomoči študentom in 
dijakom (Uradni list RS, št. 74/2004) župan Občine Kamnik objavlja 

J A V N I P O Z I V 
za dodelitev finančne pomoči za študij 

1. Iz proračunskih sredstev se bodo dodeljevale naslednje finančne pomoči: 
a/ enkratna finančna pomoč za dodiplomski in podiplomski študij v 

Sloveniji 
b/ enkratna finančna pomoč za študij v tujini, 
c/ delna subvencija prevozov za študente, ki bivajo v domovih, 

2. Obseg razpoložljivih sredstev je okvirno 1,5 mio SIT. 
3. Pogoji, ki jih morajo izpolnjevati kandidati pod točko a/ in b/.: 

• da so državljani Republike Slovenije 
• da imajo stalno bivališče v občini Kamnik 
• da imajo status rednega študenta in niso starejši od 26 let, 
• doseženo povprečje opravljenih izpitov od drugega letnika dodip-

lomskega študija dalje najmanj 8, 
• vsaj eno priporočilo fakultete, kjer študirajo, 
• da je študijski program v interesu Občine Kamnik, 
• vsaj eno priporočilo drugih pravnih oseb, ki so v prijavljenem pro

gramu prepoznale lasten interes (podjetja, kulturne in druge institucije). 
- v zvezi s točko c/ se upoštevajo pogoji iz prvih treh alinej. 

4. Vlogi za dodelitev sredstev pod točko a/ in b/ je potrebno priložiti: 
- vlogo z življenjepisom in referencami 
- potrdilo o državljanstvu in stalnem bivališču 
- potrdilo o vpisu 
- potrdilo o opravljenih izpitih z ocenami, 
- priporočilo fakultete 
- vsaj eno priporočilo s strani drugih subjektov. 
- v zvezi s točko c/ se vlogi priložita potrdili iz druge in tretje alineje. Dodat
no pa potrdilo o bivanju v domu. 

5. Vloge kandidatov bomo upoštevali do porabe sredstev. 
6. Vloge bodo ovrednotene v skladu z merili iz Pravilnika o dodeljevanju pomo

či študentom in dijakom. 
7. Z izbranimi kandidati bo župan sklenil pogodbe o sofinanciranju. 
8. Vloge je potrebno predložiti na naslov: Občina Kamnik, Oddelek za družbe

ne dejavnosti. Glavni trg 24, 1240 Kamnik v zaprti kuverti s pripisom: »javni 
poziv za dodelitev finančne pomoči za študij«. Na kuverto obvezno napiši
te tudi naslov pošiljatelja. 

4 . Kandidati bodo o izbiri obveščeni najkasneje v 30 dneh po predložitvi vloge. 
10. Dodatne informacije lahko dobite na Oddelku za družbene dejavnosti Ob

čine Kamnik, pri Katarini Sčetinin Sever (tel.: 8318-139). 

Številka: 41404-22/20044/2 
Datum: 12. 7. 2004 

ZUPAN 
Anton Tone Smolnikar, l.r. 

je zanimalo, zakaj b i se kupc i za na
k u p tako slabo stoječega podjetja 
sploh zanimali . Na njegove pomis
leke se je odzval župan Anton To
ne Smolnikar in dejal, da se s sa
m i m n a k u p o m za Ve l iko p lan ino 
še ne začenjajo boljši časi, da pa 
upa, da se nekoč vendarle bodo. 
K u p c a naj b i v nakup prepričal 

resda ne visok, toda zanesljiv dobi
ček na dolgi rok. Slovenska podjet
ja, k i ta čas največ vlagajo v tur i 
zem, se za tako majhne »cukrčke« 
še ne zanimajo, povsem drugače 
pa je z italijanskimi, f rancoskimi in 
še nekater imi tujimi kupci,« jc po
udari l župan. 

T u d i po njegovih besedah cena 
ne bo ed ino mer i l o pr i prodaj i , 
vendar so v prospektu za prodajo 
opredel jene tud i prostorske raz
vojne smernice , kar prav tako n i 
povsem brez vrednost i . Zato žu
pan opozarja, da se nam prodaja 
pod ceno lahko še pošteno mašču
je. »Prodali bomo, a ne za vsako ce
no,« pravi. »Če se po prodaji razme
re v podjetju ne bodo izboljšale i n 
so bo znašlo pred dokončnim pro
padom, občina zaradi tega res ne 
bo imela več finančnih skrb i , še 
vedno pa bo tista, k i bo za podjet
jem »ugasnila luč«. Ampak ne spre
glejmo tud i potenc ia lov Ve l ike 
planine. V prv i vrsti je treba vede
ti, da 70 odstotkov tur izma na Ve
l i k i p lan in i predstavlja poletna se
zona, pa tudi prostorski plani so že 
opredeljeni«, je izpostavi l župan. 
Na koncu svojega nastopa pa je ne
kaj k r epk ih povedal še na račun 
lastnikov koč. Ne samo, da ne so
delujejo p r i razvoju Ve l ike plani
ne, ampak m u celo nasprotujejo, 
saj ne plačujejo niti odvoza odpad
kov, izogibajo se celo dimnikarjev. 

Svetniki skeptični 
glede Graditeljevih 
načrtov... 

( ieprav je Bojan Mlakar, vodja 
oddelka za okolje in prostor, svet
n ikom natančno pojasnil razloge 
za spremembe in dopolni tve zazi
dalnega načrta za območje S6, na 
katerem naj b i Graditel j zgradi l 
manjšo hidroelektrarno, in tehnič
ne značilnosti načrtovanega objek
ta, so svetniki izrazi l i številne po
misleke o tem projektu. 

Daniel Kovačič je v imenu 
svetniške skupine Ze lenih kolege 
spomni l , da Graditelj že vse od le

ta 1989 na tem območju n i realizi
ral nobenega projekta oz iroma po
sega v prostor, zanimalo pa ga je tu
di , kdo bo s hidroelektrarno sploh 
upravljal. Marjeta Humar je v 
imenu njene svetniške skupine ob
činsko upravo vprašala, kakšen bo 
vpliv hidroelektrarne na Kamniško 
Bistr ico v tako sušnih letih kot je 
bilo lansko, kako bo tak objekt vpli
val na kakovost življenja v do l i n i 
Kamniške Bistrice, kakšne posledi
ce bo imel za pravkar obnovl jeno 
Koze l je vo pot in kakšni bodo nje
govi »učinki« v občinski blagajni. 
Tud i njen strankarski kolega Pri 
mož Štele in Brane Golubovič, 
svetnik LDS, sta občinski upravi za
stavila nekaj vprašanj. Prvega je 
med drugim zanimalo, če podjetja 
sploh smejo tako grobo posegati v 
prostor, drugega pa, ali analiza 
vp l ivov na okolje v tem pr imeru 
res n i potrebna. Janeza Repan-
ška, svetnika SDS, in Marjana 
Semprimožnika, svetnika LDS, 
pa je zanimalo predvsem kako bo 
hidroelektrarna vplivala na poplav
no varnost bencinskega servisa v 
Stranjah, saj je znano, da se vodo
staj Kamniške Bistrice izredno hit
ro spreminja. O b koncu razprave 
je Bojan Mlakar svetnikom pojas
ni l , da ta projekt za občinski prora
čun ne predstavlja novih obreme
nitev, pač pa vir dohodka. 

Na glasovanju pa so predlagane 
spremembe in dopolni tve zazidal
nega načrta v prv i obravnavi svet
nik i vendarle sprejeli. 

... podpirajo pa 
menjalno pogodbo 
s SRD 

Občina K a m n i k in Slovenska 
razvojna družba (upravljavec pre
moženja nekdanjega Stola) se do
govarjata o sklenitvi menjalne po
godbe, na podlagi katere bi občina 
postala lastnica Kul turnega doma 
na D u p l i c i ter zemljišč okrog nje
ga, Slovenski razvojni družbi pa bi 
prepusti la zemljišča, na katerih je 
zgrajena Stolova pos lovna stavba 
in parkirišča ob njej. 

Svetniki takšni pogodb i niso 
nasprotovali , čeprav sta j ih Alojz 
Kolar in Bojan Mlakar opozor i 
la, da bo imela občina z obnovo 
dotrajanega Ku l turnega doma in 
komuna lne infrastrukture ob 
njem precej stroškov. »Ta menjava 
bo za občino vel iko finančno bre
me - po leg adaptacije objekta bo 
proračunski denar zahtevalo d e l o 
vanje kulturnega doma,« je pouda
ri l Kolar. »Toda po drugi strani,« je 
dodal Bojan Mlakar, »pa moramo 
vedeti, da je tudi občina del javne 
infrastrukture (avtobusno postaja
lišče in pločnik) zgradila na S t o l o 
vi zemlji.« 

Marjeta Humar je v imenu 
svetnikov NSi menila, da se stroš
kom navkljub Ku l tu rnemu domu 
ni mogoče odreči, saj ga Dupličani 
potrebujejo. »Ker pa bo občina do
bila v upravljanje samo spodnji del 
objekta, me zanima, ali je ob dvora-

Ob odprtju novega lokala 
Prodajalne lastnih izdelkov in slaščičarne 

v Kamniku, Matija Blejca 5, 
n u d i m o z a p o s l i t e v . 

Pisne prijave v H dneh na naslov: 
Pekarna Brglez, Vransko 17, 53 10 Vransko. 
Informacije: 070/310 322. 

Podjetje Kamnik-Schlenk d.o.o. 
Fužine 9 , 1 2 4 0 Kamnik 

objavlja prosto delovno mesto 

SKLADIŠČNIKA 

Zaželeno: 
- opravljena IV. poklicna stopnja tehnične smeri 
- poznavanje dela z računalnikom (prog. orodja VVindovvs, 

VVord, Excel) 
- zaželen opravljen izpit za voznika viličarja 

Delo se sklepa za določen čas, kasnejša možnost zaposlit
ve za nedoločen čas. 
Pisne prijave z življenjepisom pričakujemo v 8 dneh po ob
javi na zgoraj navedenem naslovu. 

Za najelitnejši del 
občine v Volčjem 
Potoku bi morali 
iztržiti več 

Ostre in burne razprave pa je bil deležen tudi predlog občin
ske uprave, da še letos proda 15 tisoč kvadratnih metrov veli
ko zemljišče, poraslo z gozdom, ki ga je od Sklada kmetijskih 
zemljišč in gozdov RS dobila v upravljanje ob igrišču za golf v 
Volčjem Potoku. 

Zemljišče je predvideno za gradnjo stanovanjskih objektov, 
vendar pa se občina zaradi prevelikega finančnega bremena 
slednje ne namerava lotiti in bi zemljišče najraje prodala v 
enem kosu. »Ob pripravi programa prodaje občinskega premo
ženja za letošnje leto je občina predvidela, da bo za omenje
no zemljišče dobila 180 milijonov tolarjev in temu znesku smo 
potem prilagodili tudi odhodkovno stran bilance,« je v uvod
nih pojasnilih na to temo poudaril Bojan Mlakar in svetnike 
opozoril, da bi se v primeru, če prodaje ne podprejo, precej 
spremenile razmere na odhodkovni strani bilance. »Zemljišče 
bi najboljšemu ponudniku prodali na licitaciji in to v enem ko
su, saj bomo na ta način lažje obdržali nadzor nad zemljiščem.« 
V razpravi so vsi svetniki po vrsti poudarjali, da gre za najelit
nejšo lokacijo v naši občini in da bi morali zato zanjo iztržiti 
čimveč. »Ne glede na to, da občina zemljišča pred prodajo ne 
namerava opremiti niti s komunalno infrastrukturo, bi morali 
kvadratni meter tega zemljišča prodajati za bistveno več kot na
merava zanjo iztržiti občina.« je v imenu svetnikov LDS dejal 
Brane Golubovič. Podobnega mnenje je bila v imenu svetnikov 
NSi tudi Marjeta Humar in se zavzela, da občina zemljišče kljub 
vsemu opremi s komunalno infrastrukturo, Janez Repanšek je 
občinski upravi svetoval, naj o prodaji vendarle še enkrat pre
misli, Janez Leskovec pa je predlagal, da bi zemljišče razdelili 
na manjše enote, saj bi bila kupnina v tem primeru lahko tudi 
do trikrat višja. Da je izklicna cena prenizka, prodaja manjših 
kosov pa zaradi (po njenem mnenju) lažjega nadzora bolj smi
selna je menila tudi Tatjana Sonja Rot Djalil. 

Mlakajeve argumente za prodajo v enem kosu je podprl tu
di Zvonko Cvek in dodal, da je delitev težko izvedljiva. »Če pa 
bi želeli parcelo komunalno opremiti, bi morali najeti posoji
lo, kar pa prav tako ni posebej smiselno, saj ne vemo niti tega, 
kaj želimo na njej imeti. Ne glede na to pa bi morali kvadratni 
meter prodajati za vsaj 200 evrov,« je dejal. »Še posebej pa bi 
morali pri prodaji paziti, da se s to zemljo ne bodo okoriščali 
razni prekupčevalci,« je ob koncu razprave dodala Marjeta Hu
mar. Bojan Mlakarje pred glasovanjem še enkrat pojasnil raz
loge za prodajo v enem kosu in dejal, da bi morali v nasprot
nem primeru med parcelami urediti tudi dostopne poti. »Po
leg tega je cesta na parceli v lasti fizičnih oseb, vodovod ima 
premajhno kapaciteto, komunalna infrastruktura pa sploh še 
ni v celoti zgrajena. Zaradi vsega naštetega tudi cene - med 110 
in 160 evrov za kvadratni meter - nismo določili na pamet, am
pak smo v njej upoštevali dejanske razmere.« S svojimi pojas
nili pa svetnikov ni prepričal, zato so občinski upravi naložili naj 
do jesenske seje pripravi nove sklepe. 

ni sp loh še dovolj prostora za po
trebe krajevne skupnost i , še zlasti 
pa v kakšnem stanju so ti prosto-
ri.V nasprotnem pr imeru bo ta ob
jekt za občino zgolj velik strošek,« 
je dejala. Brane Golubovič je ob 
tem opozor i l , da b i moral i ob ob
jektu čimprej zagotovit i še nekaj 
park i rn ih mest, saj je v zgornjem 
nadstropju 19 stanovanjskih enot. 
Vprašal je, kako bodo na dvorano 
in pr i red i tve v njej gledali stano-
valci v zgornjem nadstropju. »Ko 
b o m o v pregled dob i l i menjalno 
pogodbo, pa bi bi lo prav, da nam 

občina predstavi še finančne po
sledice obnove objekta, saj si nika
kor ne želimo, da b i se loti l i obno
ve kulturnega doma na Dup l i c i še 
preden se zaključi obnova doma v 
Kamniku« Tatjana Sonja Rot 
Djalil, svetnica ZLSD, pa je občin
sko upravo opozor i la , da bi stano
valci ob Kul turnem domu na Dup
l ic i potreboval i vsaj štirideset par
k i rn ih mest, vendar je del zemljiš
ča ob objektu že prodan kegljišču 

Pogodbo so svetnik i na koncu 
tudi podpr l i , 

ZORAN JEREB 

REPUBLIKA SLOVENIJA 
U P R A V N A E N O T A KAMNIK 
Glavni trg 24, 1240 Kamnik 

Upravna enota Kamnik, Glavni trg 24, Kamnik, na podlagi 4. odstav
ka 60. člena Zakona o varstvu okolja (Uradni list RS, št. 32/93, 1 /96) 
v povezavi s 195. členom Zakona o varstvu okolja (Uradni list RS, št. 
41/2004), v postopku izdaje gradbenega dovoljenja za gradnjo indus
trijskega objekta klavnice in predelave mesa s pripadajočo zunanjo ure
ditvijo in komunalnimi priključki, na zahtevo investitorke družbe Meso 
Kamnik, d.d., Usnjarska 1, Kamnik, 

O B J A V L J A 

1. Upravna enota Kamnik, Glavni trg 24, Kamnik, je dne 5. 7. 2004 
izdala gradbeno dovoljenje št. 351-99/2004-41 za gradnjo indus
trijskega objekta klavnice in predelave mesa s pripadajočo zunanjo 
ureditvijo in komunalnimi priključki. 

2. V postopku izdaje gradbenega dovoljenja je Ministrstvo za okolje, 
prostor in energijo, Agencija RS za okolje, Vojkova 1b, Ljubljana, 
dne 28. 6. 2004 izdalo okoljevarstveno soglasje št. 35402-60/ 
2004. 

3. Med javno predstavitvijo in javno obravnavo z zaslišanjem investitorja 
ni bilo podanih pripomb. 

UPRAVNA E N O T A KAMNIK 

+ + 
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O b d n e v u d r ž a v n o s t i 

Ognjemet na Gori pri 
sv. Miklavžu domovini v pozdrav 

Slovenci, prijazno si dajte 
roko, naj sloga srca oživljena 
bo! Ker roko ho Kranjec Šta
jercu podal, oba pak Korošec 
za brata spoznal. 

O naj se razlega na daleč ti 
glas! Od hriba do brega Slo
vencem ves čas! 

Naj žlahtnim pastirjem v 
ušesa leti: slovenstvo povzdig-
nito naj jih zbudi! 

(Slomšek-odlomek iz recitacije). 

Turistično društvo Gora sv. Mik
lavž, Šmartno v Tuhinjski do l in i je 
s sodelovanjem Kul turnega društ
va Srednja vas organiziralo kultur
ni program na predvečer praznika 
slovenske državnosti. 

Praznovanje se je pričelo s slo
vesn im pr i t rkovan jem in zvone-
njem, k i je pr ivab i lo ve l iko doma
činov in okolišanov. Kma lu pa so 
se tud i pridružili p o h o d n i k i iz 
Srednje vasi, k i so jo k r e n i l i kar 
peš preko Snovika, Praproč, Kle
menovega malna na Goro . 

Svelo mašo, ki jo je za domovino 
daroval župnik Jože Razinger, so s 
petjem in sodelovanjem polepšali 
pevci M P/ Mavrica. Župnik je v 
svojem nagovoru izrazil veselje in 
zadovoljstvo, da imamo že trinajsto 
leto lastno državo. Razkri l je tudi 
svojo slabo izkušnjo, da se nekateri 
ljudje ne spomnijo nič dobrega iz 
prejšnega režima in tudi za sedanji 
večstrankarski sistem nimajo lepih 
besed. S lakim govorjenjem ustvar
jajo negativno ozračje, saj večina 
državljanov ne razmišlja tako. 

Povezova lec p r o g r a m a Matej 
nas je povab i l na p r i r e d i t v e n i 
prostor , kjer se je odvi jal kul tur
ni p rogram. 

Mešani pevski zbor Mavr i ca je 
zapel nekaj l ep ih s lovensk ih na
rodn ih pesmi. Dramski igralec Jo
že Logar pa nam je občuteno zre-
cit i ra l Prešernovo Zdravl j ico. 

Predsednik T D Jože Korošec je 
izraz i l zadovol jstvo ob opravlje
nem delu društva ter željo po na
daljevanju začrtane pot i i n dose
gu željenih ciljev. Najprej se je za-
i iva l i l vsem t ist im, k i so pospravi
li oder v cerkv i , pomet l i in očisti
l i p rah , da se je restavr irani in 
pravkar mon t i r an i kasetni s t rop 
obiskovalcem Gore pokazal v vsej 
svoji l epot i . Nekater i kasetnega 

stropa sp loh še niso v ide l i , saj je 
od takrat, ko so ga odpeljal i v re
stavratorsko delavnico, m in i l o že 
sedem let. T u d i ob ce rkv i je ob
novljen vodnjak, k i je za naše kra
je že prava redkost. Opravl jena so 
bila še druga manjša dela. Še en
krat je pohva l i l vse krajane dobre 
volje, k i so brezplačno pripravlje
ni postor i t i ve l iko dela za skupno 
dobro . 

Predsednik Ku l turnega društva 
Srednja vas A lb in Pirš je izrazi l ve
selje, da smo ravno m i tisti sloven
ski rod, k i imamo svojo lastno dr
žavo, o kateri so že stoletja prej sa
njali mnog i p red nami i n ravno 
mi smo se odločili, da b o m o žive
l i v s k u p n i Ev rop i , zato imamo 
razlog za veselje. Svojo domov ino 
moramo imet i radi . 

Predsednik KS Šmartno, Stane 

Pavl ic je izrazi l navdušenje i n za
dovoljstvo glede delovanja T D in 
pr iprave kul turnega programa. 

Sledi l je nastop He lene in Mar
te z rec i tac i jami . Osmošolec Jer
nej Pančur je na h a r m o n i k o zaig
ral dve sk l adb i . K e r pa je b i l 
predvečer ro jstnega dne naše 
d o m o v i n e , je g lasbena s k u p i n a 
»Oferarji« naprav i la »ofreht« do
m o v i n i . 

Pr ireditveni prostor so osvetlje
vale bakle. Za konec ku l turnega 
programa pa je b i l pripravl jen lep 
k resn i ogenj i n d o m o v i n i v po
zdrav čudovit ognjemet. 

Po okusnem golažu smo v mež-
narjevi i zb i nadaljevali druženje, 
kjer je slovenska narodna pesem 
odmeva la vse do zgodnj ih jutra
njih ur. 

ŠTEFKA LEGEDIČ 

Na gori pri sv. Miklavžu je bila na 
nastopili tudi pevci MePZ Mavrica 

predvečer praznika slovenske državnosti veselo. V pestrem programu so 
iz srednje vasi z zhorovodkinjo Jano Verbič in harmonikar Nejc Pančur. 

Vseslovenska 
Prangerijada 
v Motniku 
Turistično društvo Motnik, k i 
letos obeležuje sedemdeset let 
uspešnega, aktivnega delova
nja, je zadnjo junijsko soboto 
gostilo slovenske kraje, k i 
imajo še ohranjen sramoti lni 
kamen, steber (aH pranger) , 
na 7. Prangerijadi. 

Pobuda za takšna srečanja se je 
rodi la pred sedmimi leti v Pilšta-
nju i n Rečici ob Savinji, k i se po
našata z ohranjen im prangerjem, 
nato pa so se z namenom sodelo
vanja in obogatitve turistične po
nudbe pridružili še drugi sloven
ski kraji: Motnik, Brestanica, Lem-
berg, Pilštanj, P i ran , Podsreda, 
Predgrad, Ptuj, Radovlj ica, Krkav-
če pr i K o p r u , l.eskovec, Negova, 
P lan ina p r i Sevnic i in Raka p r i 
Krškem. 

K o l nam je povedal Jože Sem-
primožnik, predsednik Turistič
nega društva Motn ik , je namen 
vseslovenske Prangeri jade spoz
nati zgodov ino s lovenskih trgov, 
ki imajo še ohranjene sramoti lne 
stebre, kamne, kamor so nekoč za 
kazen in v opozor i l o d rug im pr i 
vezovali z l ikovce, tatove, razgraja
če, prešuštnice in druge obsoje
ni-, običajno takrat, ko je b i lo na 
irgu vel iko ljudi - na praznik ali se
jemski dan. 

In prav tako živahno, po lno vr
veža, je b i lo na motniškem trgu in 
ob prangerju z letnico 1793 v par 
ku pod l ipami , kjer so člani lur i s 
Učnih društev iz Pilštanja, Rečice 
ob Savinji, Ncgove, Brestanice in 
Radovl j ice pr ikaza l i , kako so nc-

Nckdanje sojenje je pred mol niškim prangerjem v parku pod lipami prikazala skupina iz Radovljice. Obso
dili in na sramotilni kamen naj bi privezali žensko, češ, da je pojedla ves ogenj in je celo graščak moral jesti 
mrzlo pečenko. Pa jo je sramote sredi trga ob množici radovednežev odrešil mladenič, ki je za graščaka bru
hal ogenj. 

koč kaznoval i takšne in drugačne 
z l ikovce. Zadovol jni številni obis
kova lc i so pr i speva l i k p ravemu 
srednjeveškemu vrvežu in se na
smejali ob zan im i v ih obsodbah. 
Tako so domačega tatica Gust la 
pr ivezal i ob pranger, ker je ukra
del kuro , ko se je pošteno skesal 
in ob l jubi l , da ne bo več »grešil-, 
so ga odvezal i . A kazen ni bi la nič 
kaj pr ida, saj je kl jub množici ra-

Domaeini so prikazali nekdaj značilne domače obrti kraja in okolice. 
Zlasti mladi so z zanimanjem spremljali dolgo pot nastajanja volnene 
preje. Pavla Ahčin spretno »cufa« volno pred krtačenjem. 

dovednežev, k i so z zasmehova
njem spremljal i njegovo »obsod
bo« isti h i p , ko n i ime l več v rv i 
okrog rok, »sunil« vojaku helebar-
do in jo ucvr l neznano kam. 

Z a n i m i v i m p r i k a z o m sojenj 
pred pranger jem je s l ed i la slo
vesnost ob 70- l e tn ic i de lovanja 
Turističnega društva M o t n i k i n 
20- le tn ic i o rgan iz i ran ja Motniš-
kega sejma. Pol društva, k i jo je 
leta 1934 začrtal ustanovite l j in 
prv i predsednik Zdravko l l r ibov-
šek, nadal jeval i pa Ivan P iskar , 
Janko Grabnar , Po lde Bregar, Jo
že Semprimožnik - cestarjev 
str ic , je or isa l Jože Scmprimož-
nik, k i društvo uspešno v o d i 21 
let, ak t i vno pa v njem deluje že 
dobra t r i desetletja. P redsedn ik 
Turistične zveze Sloveni je Mar
jan Rožič je v i m e n u pokrov i t e 
ljev TZS, Občine K a m n i k in M i 
n i s i r s t va za k u l t u r o z navduše
njem pozdrav i l vses lovensko sre
čanje. Tur i s t i čnemu društvu 
M o t n i k je p o d e l i l z l a t i z n a k 
Tur is t ične z v e z e S l o v e n i j e z a 
7 0 - l e t n o a k t i v n o d e l o v a n j e , 
s r e b r n e z n a k e T Z S z a a k t i v n o 
d e l o v o r g a n i h društva i n v o 
d e n j e druš tven ih a k c i j p a s o 
p r e j e l i J o ž e S e m p r i m o ž n i k , 
J a n e z Trebušak, Matevž B a -

loh , Ivanka Goltnik i n Marija 
Urisk. 

Sedmo Pranger i jado v M o t n i 
ku , k i jo je spretno vod i l mo l niš 
ki i rski r ih lar Marjan Semprimož
nik s pomočnikom, je spremljala 
predstavitev sodelujočih turistič
n ih društev, že omenjen i t radic i 
ona ln i Motniški sejem, predstavi
tev nekdaj značilnih obr t i Mo tn i -
ka i n okol ice (kolarstvo, striženje 
ovc, krtačenje volne, preja in ple
tenje) ter og led znamen i tos t i 
Mo tn ika - muzej pr i t l ikavega no
soroga, k i naj bi tod živel pred 25 
m i l i j on i let, ce rkv i sv .Jur i ja in 
sv. Magda lene , razva l ine gradu. 
Glavne znamenitost i kraja in bliž
nje oko l i c e povezuje Motniška 
turistična pot kot eden večjih 
projektov kraja, ki ga je p o d p r l o 
tud i M in i s t r s t vo za kmet i js tvo, 
gozdarstvo in p rehrano . Pr iza
devn i člani turističnega društva 
i n krajevne skupnos t i M o t n i k v 
teh dneh dokončno urejajo pot, 
pr iprav l ja jo pa tud i v odn ik , k i 
nas bo (če bo šlo vse po načrtih) 
po privlačnih turističnih točkah 
popel jal ob krajevnem prazn iku 
19. avgusta. Na po l i pa nam bo 
družbo de la l s i m b o l trga - mot
niški polž. 

SAŠA MEJAČ 

Maša za domovino in kresovanje 
V podružnični c e r k v i sv. V i d a , k i s to j i n a s a m e m p o d o b r o n k i 

M e n i n e p l a n i n e , se v s a k o le to da ru j e maša n a nede l j o o k r o g p ra z 
n i k a sv. V i d a , k i godu j e 15. j u n i j a . Letos so se mladi in člani ZPS žup 
nije Zgornji Tuhinj, ko so pred praznikom čistili cerkev in okol ico, vpra
šali, zakaj ne bi bila v tej prijetni, sicer obnove potrebni cerkvici, maša tudi 
ob dnevu državnosti. Vprašali so župnika, če bi bil prihodnje leto priprav
ljen maševati za domovino, pa je rekel: »Zakaj drugo leto? To lahko pripra
v imo že letos!« Mladi so župnikovo pripravljenost sprejeli z odprt imi ro
kami, pobudo je oznanil in mladi so se začeli intenzivno pripravljati. 

V nedeljo, 20. junija, je b i la p o p o l d n e redna maša v čast sv. V i d u 
Močno je deževalo, a vseeno se je p o d p lan ino (do tja je od župne cer
kve približno tričetrt ure hoje v hr ib ) zbralo ok rog 50 ljudi. Čez štiri 
d n i , na prazn ik sv. Janeza K r s tn ika , se je p o h o d a od farne cerkve v 
Zgornjem Tuhin ju do cerkve sv. V ida ponovno udeležilo kar precej lju
di , nekaj j ih je prišlo še z drug ih strani in zvečer ob po l devetih je v cer
kv i sv. V ida prvič zagorela električna luč - pr i zadevni organizatorj i so 
pr ipel ja l i agregat, da je b i la cerkev osvetljena. M lad i pevc i so zapel i , 
župnik Jožef Tomšič je daroval mašo za domov ino i n se zahvali l vsem, 
predvsem mlad im, k i so se z resničnim navdušenjem pripravl jal i na ta 
večer. Po darovanju za potrebe obnove cerkve so ljudje še dolgo v noč 

ostali ob ve l ikem kresu p o d cerkvi jo i n se vesel i l i prazn ika mlade slo
venske države, pa tud i uspešnega pohoda in prijetnega srečanja. 

MARINKA MOŠNIK 

Veliko kresovanje v Mekinjah 
Tud i na letošnji kresni večer, 2.3. junija, so imel i »v Rebru« nad Špor-

novo kape l i co v Mekin jah lepo kresovanje. Marl j iv i sodelavci Odbora 
za oživljanje starih običajev so ob pomoči KS Mekinje pr ip rav i l i veli
ko grmado. V tej pr i red i tv i je letos prvič sodelovala tudi Osnovna šo
la Mekinje , učenci so tudi poskrbe l i za raznos vabil p o domov ih . 

Osnovnošolci p o d vodstvom zborovodje g. Mitje Ziberta so v počas
titev bližnjega Dneva državnosti zapel i državno h imno , nato pa še ne
kaj l ep ih pesmi v okv i ru praznovanja kresne noči. Spored je še popes
tr i l obetajoči mladi harmon ikar Dav id Burkel jca. 

Organizatorj i so b i l i še posebej veseli številnega obiska. O t r o k o m so 
se pridružili nj ihovi starši i n seveda mnog i drug i krajani. Za pijačo, pe
c ivo i n nekaj pr igr i zka je finančno prispeval O d b o r za oživljanje starih 
običajev p r i 0 0 NSi Kamnik , nekaj »v naravi« pa tudi sami krajani. »Ku
rjavo« je tudi tokrat oskrbelo tesarstvo Štebe iz Žej. Nastopajočim in tis
t im, k i ste pomagal i p r i tem kresovanju in donatorjem, G D Nevlje ter 
lastniku zemljišča Janku Spornu, vsem najlepša hvala! 

Odbor za oživljanje starih običajev 
pr i O O NSi Kamnik 

Le pravilno zložena grmada dobro gori. Za to so že dan poprej poskr
beli (z leve): Roman Golob, Igor Tonin, Gašper Slapnik, prof. Danijel 
Bezek, Miro Petek in Janez Drolc. 

Lep, sončen dan za ulični festival 
Ana Desetnica 

Tretji julijski dan je kamniški Glavn i trg spet gostil delček programa 
iz Mednarodnega festivala ANA DESETNICA, ki je od 1 do 4 juli
ja potekal v Ljubljani. Po lanskoletnem odličnem nastopu uličnih umet
nikov iz Slovenije, Francije in Avstralije so se letos domačim uličnikom 
pridružile tri skupine iz Švice in Belgije 

Ulično gledališče sodi med najbolj robne zvrsti gledališke umetnosti 
Podoba uličnega nastopača je v zavesti večine l judi še vedno smešno 
napravljen žongler ali bruhaiec ognja, k i po možnosti hod i v i soko nad 
množico na lesenih hodul jah. Seveda je pravo ulično gledališče še ve
l iko več. O d tako imenovanih baskerjev, k i ljudi zabavajo z najrazličnej
šimi spretnostmi ( spomn imo se lanskoletnega žongliranja z delujočo 
motorno žago), do čisto pravih mal ih gledaliških predstav in ve l ik ih pi-
rotehnično-pravljičnih špektaklov, k i puščajo gledalce odpr t ih ust. 

K u l t u r n o društvo Pr iden možic preseneča K a m n i k z raznovrstn imi 
cestn imi akci jami i n predstavami že od leta 1995, ko so mladi ustvar
jalci prvič s topi l i na ul ico, pravzaprav na vodnjak sredi Glavnega trga 
in i zvedl i verjetno prvo cestno gledališko predstavo v K a m n i k u z na
s lovom Kolesarj i . Sledi l i soZmajarj i (1996), Izgradnja javnega straniš
ča (1997), Izgradnja Ku l turnega doma na Glavnem trgu (1998), Here
tik (1999) , Čarovnik 
(2000) , B i rokra t d. o. o. 
in Jezero (2001), Taksi i n 
Sprajt (2002) in Ribič 
(2003). 

Da smo v Kamn ik lah
ko pripel jal i to l iko odlič
n ih predstav, sta zasluž
na oba sponzorja festiva
la, Avto Debevc i n E-
študentski servis. Hva
la tudi Občini Kamnik za 
podporo . 

GORAN ZAVRŠNIK 
Foto Ana Stanovnik 



P o g o v o r z m a g . J u l i j a n o B i z j a k - M l a k a r 

Odločitev o socialnih in zdravstvenih reformah 
v rokah novih, jeseni izvoljenih poslancev... 

Iz torbe 
Krištofovega Pepeta II. 

Magistra Julijana Bizjak-Mla-
kar je rojena v stari kamniški 
družini. Na gimnaziji v Kamni
ku je kol profesorico poučevala 
matematiko in bila pomočnica 
ravnateljice. Poslovno uspešna 
pot jo je zanesla na področje za
varovalništva. Kot svetovalka na 
.Agenciji za zavarovalni nadzor 
se s tem področjem ukvarja še da
nes. V zavarovalnicah Triglav in 
Vzajemni ter na Zavodu za 
zdravstveno zavarovanje Slove
nije je hita na vodilnih strokov
nih mestih in med drugim tudi 
članica uprave. Magistrirala je 
na Ekonomski fakulteti, kjer tre
nutno pripravlja doktorat. Kot 
strokovnjakinja za javne finan
ce, zavarovalništvo in ekonomi
ko zdravstva je sodelovala v ne
katerih projektih Vlade Republike Slovenije in Ministrstva za zdrav
je, /e drugi mandat ji je v nadzornem odboru občine Kamnik za
upan nadzor občinskega proračuna. Srečujemo jo lahko na kultur
nih in drugih prireditvah v Kamniku. Ima tesne stike s številnim i po-
slanci in ministri. Obvezno se udeležuje prireditev Društva za pomoč 
osebam z motnjami v duševnem razvoju Kamnik, katerega članica 
je. Dopisuje v časopis Finance, pa tudi drugam. Njeni članki opozar
jajo na aktualne družbene probleme. V teh dneh je sprejeta />onud-
bo, da na jesenskih parlamentarnih volitvah v Kamniku kandidira 
Za poslanko na listi ZLSD. Predsedstvo kamniške občinske organiza
cije ZLSD je namreč pred dnevi potrdilo mag. Bizjakovo kot možno 
kandidatko za poslanko Državnega zbora. 

O trenutno najbolj perečih Vprašanjih na področju zdravstvenega 
zavarovanja nam je povedala mnogo zanimivega. 

Mag. Julijana Bizjak - Mlakar 

Kateri problemi-v družbi se 
vam zdijo trenutno najbolj pe
reči? 

Za ljudi so pereči listi problemi , 
k i j ih osebno najbolj prizadenejo 
Za vse državljane predstavlja prob
lem okoren in preobsežen državni 
aparat ter p rob l em zagotavljanja 
čistega in zdravega okolja. Po
m e m b n i so p rob l em i mlad ih , za
gotavljanja kvalitetnega in za vse 
dostopnega šolstva, zagotavljanja 
cenovno dos topn ih stanovanj za 
mlade, varstva otrok, kvalitetnega 
preživljanja prostega časa. Ve l iko 
ljudi je nezaposlenih. Skrb za Sta-
rejše še n i na ustrezni ravni . Po
m e m b n o je ohranjati ku l turno 
identiteto. Gospodars tven ik i po
trebujejo gospodarske vzpodbu
de, nižje davke iz plač i n še b i lah
ko naštevala Zagotovo pa je lju
dem najtežje, kadar je ogrožena 
njihova eksistenca. V naši soraz
merno bogati družbi n i sprejemlji
vo, da je ogrožena zdravstvena in 
socialna varnost številnih mladih 
in starejših prebivalcev. To vpl iva 
slabo tudi na socialno povezanost 
družbe, na slabše odnose med 
l judmi, na povečanje kriminal i te
te, na povečan stres in seveda tudi 
na zdravje ljudi. 

Zdravstvena zavarovalnica 
Vzajemna je pred dnevi obja
vila, da bo s 1. avgustom letos 
podražila premije dodatnega 
zdravstvenega zavarovanja za 
zavarovance, starejše o d 60 let 
za 13,5 odstotka. To je med 
starejšimi zavarovanci po
vzročilo ve l iko nezadovolj
stva. A l i je po vašem mnenju 
tako razlikovanje zavarovan
cev v skladu s splošnimi zava
rova ln imi načeli i n pošteno? 
Ali menite, da je umik poviša
nja premije o z i r oma uvedba 
iz ravna ln ih shem lahko reši
tev problema? 

Povišanje premije samo za sta
rejšo populaci jo je zagotovo spor
no iz več razlogov. Povišanje bi 
pr izadelo dohodkovno najšibkej
šo in zdravstveno najbolj ogrože
no populaci jo - to je upokojence 
in nj ihove družinske člane. Upo
kojenci b i mora l i po novem pla
čevati zase i n za vsakega odrasle
ga družinskega člana, ki ga vzdr
žujejo, oko l i 70.000 SIT premi je 

letno. To pa za številne upokojen
ce pomen i že b l i zu ene povpreč
ne mesečne poko jn ine o z i r oma 
vec kot dve m in ima ln i poko jn in i 
letno. Če pa upokojence vzdržuje 
enega družinskega člana, b i po 
novem moral za d o p o l n i l n o 
zdravstveno zavarovanje plačati 
več kot dve povprečni mesečni 
poko jn in i o z i r o m a več kot štiri 
min ima lne poko jn ine letno. 

I 'krep uprave različno obravna
va zavarovance in upravičeno b i 
se postavilo vprašanje njegove le
gi t imnost i . Ker so plačniki premi
je hkrati tudi lastniki Vzajemne, b i 
mora l i po zakonu imet i možnost 
SVOJC interese uresničevati preko 
demokratično izvol jenih organov 
Vzajemne. Nedvomno je o k o l i 
400.000 članov, ko l i ko r naj b i j ih 
bi lo v Vzajemni starejših od 60 let, 
številčno tako močna skupina, da 
b i ob demokratično sestavljeni 
skupščini preko svojih zastopni
kov morala imeti določen vpliv na 
odločitve skupščine. Nedavne 
ostre po lemike glede legit imnosti 
vol itev v skupščino Vzajemne ozi
roma opozor i la upokojencev sin
dikatov in drug ih članov Vzajem
ne, da njihovi interesi niso ustrez
no zastopani v skupščini Vzajem
ne, so zaskrbljujoči. Zakon je gle
de tega jasen. Vsebina statuta Vza
jemne b i morala bi t i takšna, da in
teresi članov ne bi b i l i ogroženi. 

U m i k predloga in tudi uvedba 
izravnalnih shem, ki pomeni jo 
prelivanje denarja iz. zavarovalnice 
/ več mladimi zavarovanci v zava
rovalnico z več starejšimi zavaro
vanci, ne bo rešila osnovnih prob
lemov. Premija in tudi doplačila za 
zdravstvene storitve so žc sedaj ta
ko v isoki , da je vprašljiva dostop
n o s t j o zdravstvenih storitev. Pri
čakujemo lahko, da bo prob l em 
prev isokih premij in doplačil zelo 
kmalu ponovno i zbruhni l . 

Vzajemna je 200.000 zavaro
vancem, mlajšim od 41 let, po
slala obvestilo, da j im podarja 
brezplačno zavarovanje v tuji
ni . Časopis Finance je poročal, 
da ponuja Vzajemna zavaro
vancem za oko l i 8.000 SIT ce
nejše VHS kasete ali DVD ploš
če z nasveti o gibanju, ki jih je 
sama izdala. Menite, da so v 
zdravstveni zavarovalnici Vza-

P O P R A V E K 

L D S in D e S U S s p a d a t a s k u p a j 

V prejšnji, 12. številki Kamniškega Občana se je v tabeli »Rezul
tati volitev v Evropski parlament v občini Kamnik - 13. 6. 2004 » 
(po voliščih) v koloni SDS (ob razporeditvi kolon) pomotoma zra
ven zapisalo DeSUS. To seveda ni prav, ker bi moral biti DeSUS pri
pisan v koloni k LDS. 

Vsem prizadetim se za spodrsljaj iskreno opravičujemo. 

Milan VVindschnurer 

jemna res storili vse za gospo
darnejšo porabo zbranega de
narja? 

Sredstva članov bi se morala po
rabljati v skladu z zakonom in z in
teresi članov, k i b i mora l i imet i 
možnost, da presojajo smotrnost 
porabe sredstev, ki so jih v zavaro
valnico vložili člani Vzajemne ter 
po potrebi sprožijo ustrezne sank
cije prot i upravi. 

Ministrstvo za zdravje, ki se je v 
bran zdravstvenih in soc ia lnih in
teresov prebivalcev ostro odzvalo 
na povišanje premije, je nedavno 
na svojih spletnih straneh predsta
vi lo podatke o sredstvih, s kateri
mi razpolaga Vzajemna. Ministr 
stvo za zdravje meni , da dvig pre
mije ne bi b i l upravičen. Brezplač
ne ugodnosti , k i jih Vzajemna nu
di mlajšim od 41 let, zagotovo po
menijo različno obravnavo zavaro
vancev in tud i dodatn i od l i v fi
nančnih sredstev. Dopo ln i lno za
varovanje je namreč zavarovanje 
javnega interesa, za katere bi mo
rala zavarovalnica vodit i tako pr i 
hodke kot stroške ločeno od dra
g ih zavarovanj in od drug ih po
slov, iz kritnega sklada dopoln i ln ih 
zavarovanj pa izplačevati le terjat
ve tega zavarovanja. Ke r so dopol
ni lna zdravstvena zavarovanja sko
rajda edini posel te zavarovalnice, 
se lahko postavlja vprašanje zako
nitosti f inanciranja teh drag ih po
slov. 

V javni razpravi o Beli knjigi 
je bilo tudi v naši občini sliša
ti številne predloge, naj bi 
uvedli dodatno enotno stop
njo za obvezno zdravstveno 
zavarovanje, ki bi zavarovan
cem omogočila, da b i v vseh 
življenjskih obdobjih v okviru 
obveznega zdravstvenega za
varovanja lahko koristi l i naj
bolj potrebne zdravstvene sto
ritve brez doplačila i n brez 
dolgih čakalnih vrst. Sedaj so 
namreč mnog i zavarovanci 
kljub dodatnemu zavarovanju 
zaradi dolgi čakalnih vrst pri 
siljeni še dodatno plačevati za
sebnega zdravnika, če želijo 
pravočasno priti do nujno po
trebnih zdravstvenih storitev. 
Kaj o tem pravi Bela knjiga? 

Rešitve v Beli knjigi se skiadajo 
s predlogi ljudi iz. javnih razprav. 
Predlagana je vrnitev osnovn ih 
zdravstvenih pravic iz dopolni lne
ga zavarovanja v obvezno zdrav
stveno zavarovanje, kar naj bi se fi
nancira lo z uvedbo dodatne pr i 
spevne stopnje. Premije ne bi bi lo 
po t rebno več plačevati. V obvez
nem zdravstvenem zavarovanju 
velja p r inc ip sol idarnosti . Po tem 
p r i n c i p u vsak prispeva sredstva 
glede na svoje finančne zmožnos
ti in prejme zdravstvene storitve 
glede na svoje potrebe. Z uresni
čitvijo predloga iz Bele knjige bi se 
s sredstvi, k i se sedaj po nepotreb
nem trosijo za visoke stroške obra
tovanja in za dobičke pr ivatnih za
varovalnic, lahko zmanjšale čakal
ne vrste, pokr i l a b i se izguba ob
veznega zdravstvenega zavarova
nja in ohrani l bi se nivo pravic, ki 
ga t renutno nudi ta šele obvezno 
in dopo ln i lno zavarovanje skupaj. 

Če si ljudje ne morejo plačati 
dopoln i lnega zavarovanja ali viso
k ih doplačil, so se prisil jeni odpo
vedati tud i preosta lemu de lu 
zdravstvene storitve, k i bi jo sicer 
kr i lo obvezno zdravstveno zavaro
vanje. Ne gre pozabiti , da so starej
ši [Judje po leg povečane obolev
nosti pr i nas tudi zelo izpostavlje
ni revščini. Po zadnjih podatkih o 
revščini je pr i nas pod pragom 
revščine živelo več kot 18% moš
kih in več kot 26% žensk, starejših 
od 65 let Prav ti ljudje najbolj ob
čutijo breme povišanja premije in 
s tem zmanjšanje svoje socialne in 
zdravstvene varnosti. Napovedani 
dv ig premije ni bi l usklajen s pr in
c i pom sol idarnosti in tudi ne z re
fo rmnimi usmeritvami. 

Kaj bi po vašem mnenju (in 
kdo) mora l i storiti za rešitev 
tega vprašanja? 

Za uresničitev re formnih ciljev 
je potreben konsenz vladajoče po
l it ike in socialnih partnerjev. Naj

večja odgovornost za razrešitev 
obstoječega stanja je zagotovo na 
javnih institucijah, k i so po zakonu 
zadolžene, da urejajo področje 
zdravstvene in socialne varnosti 
prebivalstva ter zavarovalništva. 
Prav takšno odgovornost nosijo tu
d i vladajoče stranke. Vsi prebival
c i bi se moral i bolj odločno posta
vi l i za svoje zdravstvene pravice in 
bit i pozorni , kako se o naši zdrav
stveni p r ihodnos t i odločajo po
slanci in drugi po l i t ik i , k i smo jih 
vol i l i . Opaz i l i bi , da so v pretekl ih 
mesecih le redki pol i t ik i dovolj od
ločno zastopali zdravstvene in so
cialne koristi prebivalcev, medtem 
ko se j ih je precej postavi lo na 
stran ozkih interesov zavarovalnic. 

Ali so konkurenčne zavaro
valnice na tem področju (Adri-
atic, Triglav zdravstvena zava
rovalnica) res možna rešitev, 
ki naj bi vplivale na znižanje 
premij? 

Številni strokovnjaki smo si edi
n i , da prosti trg v zdravstvu ne de
luje, saj obstajajo številni dokazi o 
tem, da na zdravje ljudi boljše vpl i
va večji delež javnih sredstev v 
zdravstvu. Javni zdravstveni sistem 
je tudi stroškovno učinkovitejši od 
privatnega. Seveda pa to ne pome
n i , da se učinkovitosti javnega 
zdravstvenega sistema ne bi dalo 
izboljšati. 

Privatne zavarovalnice vplivajo 
na večje premije za iste zdravstve
ne storitve, ker imajo višje stroške 
svojega obratovanja in ker v pre
mijo vračunajo dobičke za svoje 
lastnike. Bela knjiga je predstavila 
podatke o letnih pr ihrankih v viši
ni okol i 10 mili jard SIT, če bi se os
novne zdravstvene pravice ponov
no prenesle v obvezno zdravstve
no zavarovanje. 

Privatne zavarovalnice naj bi se 
ukvarjale s prav imi zdravstvenimi 
zavarovanji , zagotavljanjem nad-
standardnih in drug ih storitev za 
bolj premožne, s kater imi bi lah
ko izboljšale p o n u d b o na trgu. 
Pravice, p o m e m b n e za osnovno 
zdravstveno varnost l judi , pa ne
bi smele bit i prepuščene proste
mu trgu, kot to t renutno velja za 
dopo ln i lno zdravstveno zavarova
nje. 

Zakaj je prišlo do opustitve 
prvega cilja zdravstvene re
forme? 

Zavarovalnice so se v pretek l ih 
mesec ih precej angažirale, da b i 
zrušile prv i cilj zdravstvene refor
me. Razumlj ivo je, da so njim po
membni predvsem njihovi zasluž
k i , ne pa zdravstvene in socialne 
stiske l judi, ki j ih povzroča seda
nja uredi tev zdravstvenega siste
ma. Pr i tem so se zavarovalnice 
povezale z nekater imi opozici jski
mi strankami, z vp l i vn im i po l i t ik i 
in z nekater imi vp l i vn im i javnimi 
uslužbenci. Dokončno je prv i cilj 
zdravstvene reforme spodkopa lo 
p ismo min is t ra za f inance minis
tru za zdravje, v katerem m u je 
sporočil, da se ne strinja s p rv im 
ci l jem Bele knjige. Resn ih argu
mentov p r o t i r e f o rmnemu ci l ju 
p ismo ni vsebovalo. 

Kako naj bi področje celovi
tega zdravstvenega zavarova
nja uredila zdravstvena refor
m a in kakšno je vaše mnenje 
o tem? 

»Kompromisni predlog« je tre
nutno še precej nedorečen. Pred
videva strožji nadzor nad poslova
njem pr ivatnih zavarovalnic in za
računavanje premije dopo ln i lne 
ga zavarovanja glede na dohodek 
posameznika. Precej nedorečeno 
je vprašanje socialne in zdravstve
ne varnosti prebivalcev, k i j ih vi
soke premi je in doplačila za 
zdravstvene stor i tve pehajo še 
globje v revščino. 

Zadnji dogodki dodatno potrju
jejo pravilnost ciljev Kebrove re
forme, kot je ta predlagana v Bel i 
knjigi. Odločitve o naši zdravstve
ni in socia lni p r ihodnos t i bodo 
sprejemali na jesenskih volitvah iz
voljeni poslanci. Tud i zato ni vse
eno, kdo bo izvoljen v parlament, 
kjer se bodo sprejemale pomemb
ne odločitve o naši pr ihodnost i . 

FRANC S V F T E I J 

Naprodaj poceni zaklad ... 
v 

C e ž.e drugega niso, pa so si z 

majskimi in junijskimi protesti 

Dupličani, bolje rečeno stanovalci 

Groharjevine, le izborili, da zdaj par

kirajo svoje jeklene konjiče kjerkoli 

telijo - na testi, na ovinku, na klancu, 

v križišču, pa jim nihče nič ne more. 

Zato sije občinski prostorski minister 

naredil povsem nepotrebne stroške za 

nakup novih prometnih znakov, stare 

so namreč protestnih zmetali v pod

gorsko deteljo... 

C* ker pa nekateri najglasnejši res 

k J ne vedo, kaj pravzaprav hočejo, 

štalco na prostem za svojo pločevino 

ali zelenico pod svojim oknom. Če, 

denimo, celo članu slavne krajevne 

komisije za določitev parkirišč ni 

jasno, kako je glasoval. Pa jih ho I r 

tavčkov Gustel, ki hi hotel zvedeti kaj 

več o tej zadevi, spel slišal: More, 

pejt sem, eden spet nekaj čivka ... 

~ffo ho kamniška zgodovina pisa-

M\. la o najbolj popularnih Kamni-

čanih ali natančneje rečeno Tunča-

nih, prav gotovo ne ho mogla mimo 

po širni naši domovini znanega in 

priljubljenega župnika Pavleta. Saj 

je zadnje čase, po mnogih javnih na

stopih postal tudi najbolj ugledna 

osebnost v javnem »natečaju« Moja 

soseska na nacionalni TV. Bravo 

gospod župnik, dokazali sle, da tudi 

glas iz. Močeradovega kota lahko da

leč seže, do vseh, ki v srcu dobro 

mislijo... 

/
a, težko je ustreči tudi našim pur-

garjeni. Kar naprej nekaj jamra-

jo, da se v starem mestu nič ne doga

ja, da počasi umira. Ko pa se v kam

niških nočeh v mesto pod Malim gra

dom pripodi mularija iz vseh vetrov, 

se poveseli oh mulo glasnejši zvokih 

Gejmoverjev, Natalije ali Pike, da o 

Slakih ne govorimo, proti jutru gre-

doč domov pa presadi kako rožico iz 

korit na Šutni na asfalt, pa že vse

vprek telefonirajo v širni svet, kako 

je ponoči v mestu pod kamniškimi 

planinami divjal orkan... 

TZončno smo dočakali tudi, da je v 

M\ počastitev 40-letniee »zajle« na 

našo Veliko planino naprodaj levji 

delež Zaklada narave in to samo za 

nekaj milijončkov. Treba pa je reči, 

da naši ohčinarji, ko so zadnjič raz

predali o tej prodaji, niso bili nič kaj 

prida mešelarji, ki bi pohvalili robo, 

ki jo prodajajo, pač pa so se na vse 

pretege trudili, kako hi jo čimbolj 

»dali v nič«. Potem pa pričakujejo, 

da se bo kupcev pred občinskimi vra

ti kar trlo. Se vidi, da v našem mes

tu nimamo več tradicionalnega ži

vinskega sejma, kjer seje nekoč kar 

trlo mešetarjev, ki bi nam tokrat kar 

prav prišli in nam pokazali, kako se 

prodaja tudi suha krava ... 

Krištofov Pepe II. 

P I S M A O D M E V I 

Ureditveni načrt M - 1 Pod Skalco 

Usoda zazidalnega načrtu območja oh Nevljici - t.i. območje » Pod Skalco« je bila 
od sumih začetkov v HO. letih prejšnjega stoletja do danes ves čas negotova in polna pre
obratov glede prihodnje namembnosti lega prostora. Sprejem in objava odloka na ob
činskem svetu pa je najverjetneje zapečatil prostorsko ureditev lega območja. 

Pa vendar, ulije ureditveni načrt, lak kolje sprejel, res optimalna rešitev za prostor, 
ki ga ureja, in za samo mesto - kamniško mestno jedro?. 

V ureditveni načrt so zajete vse površine na zahodnem bregu Nevljice med Domom 
starejših občanov, Drnovškovo potjo in ('ankarjevo cesto, ki z območjem obstoječega 
športnega parku »Pod Skalco« nimajo prav veliko skupnega in ki, kot zemljiški kompleks, 
neposredno gravitira na samo mestno jedro Kamnika - zračna oddaljenost ne presega 
200 m. Urbanistična ureditev lega prostora hi zatorej morala bili v pni vrsti v funkciji 
takšne zapolnitvi prostora okrog mestnega jedra, ki bi prispevala k trajnejši oživitvi mesto 
samega, ki ludi zaradi obstoječe prebivalstvene strukture že vrsto let žalostno propada. 
Vsako mestno jedro ima lahko svoj smisel in poslanstvo le, če je poseljeno pretežno z ak
tivnim prebivalstvom in enakomerno obkroženo z življem, ki mu lahko zagotovi izpolni
tev funkcije upravnega, ekonomskega in poslovnega središča. 

Vrsto let trajajoča tendenca staranju prebivalstva v mestu in dokaj neenakomerna po
selitev prostora okrog mestnega jedra je imela z.a posledico selitev vrste dejavnosti, po
membnih za funkcioniranje mestnega središča, na njegovo južno obrobje (kar je delo
ma pogojeno tudi z geografsko značilnostjo tega prostora), to pa ima z.a posledico sla
bitev ekonomske moči mesta in s lem njegovo umiranje. 

Vse bolj očitno je, da se bo s sprejetjem ureditvenega - lokacijskega načrta Ml Pod 
Skalco la trend še bolj pospešeno nadaljeval. Ker v perspektivi ni mogoče pričakovati, da 
bo mesto obsežneje zapolnilo z lastnim ekonomsko aktivnim prebivalstvom, niti mu tega 
priliva očitno ne bo zagotavljala njegovu bližnja okolica, ponovnega podjetniškega za
gona ne bo doživelo. 

Urbanistično načrtovana zapolnitev in poselitev obsežnega prostora oh samem mest
nem jedru s prebivalci tretjega življenjskega obdobja ho prej ali slej celotno mesto spre 
menila v dom starostnikov in mesto duhov. Tega ne bodo mogle spremeniti niti načrto
vane špomorekreacijske površine oh Nevlju i, ki bodo funkcionalno gledano samozadost
ne in ne bodo imele nobenih večjih pozitivnih učinkov z.a oživitev mesta, prav tako pa bo 
njihova funkcionalnost močno vprašljiva, ker so fizično ločene oil pretežnega mestnega 
poselitvenega območja, kjer bi imele svoj smisel. Kamniška obvoznica, kije glede prt-
točnosti že pravi zamašek, bo k tej izoliranosti le še pridala svoje. Resnične potrebe po 
tovrstnih športnih objektih so v območju med Duplico in »Svetilnikom«, kjer bi bile tak
šne kapacitete lahko bistveno bolj izkoriščene (kot npr. domžalska športna dvorana, ki 
leži v samem centru Domžal). Takšna pričakovanja temeljijo tudi na ocenjeni prezapol-
njenosti športnega parka na Duplici, ki so zapolnjeni bistveno bolj kol športni tereni Pod 
Skalco. 

Mi so urbanisti pri načrtovanju sploh upoštevali interese mestnega središča, ki hlepi 
po mladi in sveži populaciji/ Deloma bodo tovrstna pričakovanja sicer uresničena s po
selitvijo stanovanjske soseske Mali grad, vendar pa to kljub vsemu še ne bo dovolj. 

Ali so pričakovane potrebe po varovanih stanovanjih v občini res takšne, daje z.a to 
potrebno nameniti eno najlepših in najvitalnejših obmestnih lokacij? Prav gotovo ne, ker 
je z bistveno manj škode mogoče za potrebe starostnikov nameniti prav tako še neizrah 
ljen prostor severovzhodno od Doma starejših občanov. Ta lokacija ne bi v ničemer pri
zadela kvalitete njihovega bivanja, niti to ne bi predstavljali} degradacije tega prosto
ra! Nasprotno - najverjetneje bi kvaliteto bivanja starostnikov la lokacija celo izboljša 
la. upoštevaje umirjenost lega dela prostora, urbanistično pa bi povsem nevsiljeno po
vezala Nevlje in Oševek z. mestom.. Takšna rešitev bi bila opravičljiva tudi z. ekonomske
ga vidika, ker bi na najbolj primeren način zapolnili prostor, na katerem bo zgrajena vsa 
komunalnu infrastrukturu, kije že načrtovana in je tik pred izgradnjo. Ohranjanje ko
munalno opremljenih površin za zelene pasove predstavlja dobesedno ropanje javnih 
sredstev (beri davkoplačevalskega denarja) inje takšno polralnost občinskih svetnikov 
pač težko razumeli. 

lak predlog je bil v javni razpravi o spremembah prostorskih dokumentov občine že 
podan, pa je bil brez pravih argumentov spregledan oz. zavrnjen, sprejeta pa rešitev, ki 
Kamniku nikakor ne bo v korist in ki predstavlja urbanistično nedomišljen (na to kaže
jo leta praznih razprav, oh upoštevanju drobnolaslniških parrilanih interesov, ki so se 
očitno vsakih nekaj let spreminjali in ob siceršnjem pomanjkanju dolgoročnih, za mesto 
pravih urbanističnih idej) in ekonomsko gledano težko razumljiv projekt. Z določitvijo 
drugačne namembnosti lega prostora (predvsem stanovanjski - brez. atributa varovanih 
stanovanj) pa bi še lahko odvrnili grozečo, za mesto nepopravljivo škodo. 

Upam. da se ho oh lem mojem razmišljanju zamislil še kdo, ki mu je v interesu razvoj 
mesta, njegove arhitekture in kulture, posledično tudi njegove ekonomske moči, kur vse 
pa bo mogoče doseči le ob sočasnem ohranjanju življenju v mestnem jedru, l.j. s pomočjo 
Uislnega aktivnega mestnega in obmestnega prebivalstva. 

Janez. Novak, univ. dipl. pravnik 



Koncert ob 500-letnici 
fresk pri Sv. Primožu 

V sobo to , 19. juni ja , je b i la v 
c e r k v i sv. Primoža in Fc l i c i j ana 
nad K a m n i k o m prva od p r i r ed i 
tev v počastitev 500 - l e tn i c e 
fresk. Av t o r monogra f i j e i n vod
n ika dr . F e r d i n a n d Šcrbelj je za
p isa l , da s o d i k o m p l e k s s tavb 
p r i Sv. Primožu »med najpo
membnejše zaključene spome 
niške ce l o t e p r i nas. In če ga 
z n a m o brat i , se lahko z a m i s l i m o 
g l o b o k o v pre tek los t , vse tja d o 
11, stolet ja, pa t u d i g l ob l j e v 
d a v n i n o - kajti t od m i m o že o d 
p r a z g o d o v i n e v o d i po t na gor
ske pašnike.« P rva c e rkev naj b i 
tu stala že v i l . stolet ju. 

Čeprav je večina z g o d o v i n e 
romarskega svetišča zavita v te
mo , l e tn i ca 1504, o d k r i t a na le
vi s t rani c e rkve p r i o b n o v i , p r i 
ča, da so freske stare 5 0 0 let. 

V čast častitljive ob l e tn i c e b o 
letos p r i Sv. Primožu več pr i re 
d i t ev , k i j ih b o d o o r g a n i z i r a l i 
n e k d a n j i o s k r b n i k pro f . M i l a n 
Šuštar, sedanj i o s k r b n i k Aleš 
Sluga, ključarja R u d i Z o r e i n M i 
ha Zabret , d o b e r poznava l ec i n 
d o l g o l e t n i ob i skova l e c pro f . Ja
nez Majcenovič in Javn i sklad za 
k u l t u r o . 

P r v i k o n c e r t se je p o k l o n i l 
Mari j i Zavc tn i c i , upodob l j en i na 
levi s t rani ce rkve . V zavetju nje

nega naglavnega ogr inja la je ne
znan i s l ikar nas l ika l posve tne i n 
c e r k v e n e i m e n i t n i k e . Tja so se 
zatekl i p r ed nad logami i n trplje
njem. 

K o n c e r t n e p e s m i s v e t o v n i h 
in s l o v e n s k i h mo js t rov Pcrcv ja 
B. K a h n a , Wo l f ganga A m a d e u s a 
Moza r t a , O a m i l l a Saint-Saensa, 
I r a n a (ierbiča, F rance ta Gačni-
ka, I.udvviga van B e e t h o v n a i n 
G i o v a n n i j a Batt is ta Pergo les i ja 
so b i l e i zb rane tako, da so spre
mi l e Mar i j o od pozdrava sv. E l i 
zabete p r e k o božjega ro jstva, 
sp r eml j an ja trpečega J e z u s a 
p o d križem d o Jezusovega vsta
jenja. 

Ko t izvajalci so nas top i l i : sop-
r a n i s t k a Urška Pav l i , a l t i s tka 
M a r t a Zabre t , b a r i t o n i s t J a n e z 
Majcenovič, na k l a v i a tu rah pa 
j ih Je spreml ja l Tomaž P i rnat . 

K o n c e r t je i z z v ene l i z r a z i t o 
k o m o r n o . V i s oka kval i te ta petja 
in g lasbene spremljave se je zl i 
la s poltisočlctno p l e m e n i t o go
v o r i c o fresk. 

O b častitljivi o b l e t n i c i je Sv. 
Primož d o b i l t u d i e l e k t r i k o , k i 
jo proizvajajo sončne ce l i ce . T a 
pridobitev DO omogočila boljše 
varovan fc s p o m e n i k a i n i z ved
bo različnih pr i r ed i t ev . 

M A R J E T A H U M A R 

Altistka Marta Zabret, sopranistka Urška Pavli in Tomaž Pirnat na kla
viaturah so uspeli petje in glasbo zliti s poltisočlctno plemenito govori
co fresk pri Sv. Primožu. 

IGOR LUNDER SEKSTET 
NA GRADU ZAPRICE 

Jazzovsko poletno sezono v novopoimenovanem M e d 
občinskem muzeju na gradu Zaprice v Kamniku je v so-
organizaciji Društva glasbenikov Slovenije začel Sekstet 
Igorja Lundra. Koncert je bil s prvotno predvidene loka

cije - zunanjega dvo
rišča zaradi letošnje 
vremensko nepred 
vidljive pomladi žal 
spet prestavljen v si-

P cer zelo akustičen 
i) ' ' " A prostor grajskega sa

lona. Igor Lunder je 
nadarjen kitarist, 
skladatelj in aranžer, 
ki je v svojo zasedbo 
uspel pr idobit i ne
kaj zares odličnih slo
venskih in srbskih 
jazzovskih glasbeni 
kov, d ip lomantov 
različnih avstrijskih 
glasbenih akademij : 
saksofonista Igorja 
Lumperta, pozavnis-
ta Matjaža Mikulet i -
ča, trobentača Marka 
Djordjeviča, kontra -

basista Mi lana Nikoliča in bobnarja Aljošo Jeriča. Občin
stvo, ki je napolni lo dvorano, je bilo navdušeno nad nji
hovo suvereno igro in zelo domišljeno ter spretno aran
žirano avtorsko glasbo vodje zasedbe. Tudi družabni del 
po koncertu ob jagodah in penini je bil prav prijeten. Na
slednji koncert cikla JaZZZaprice 2004 bo konec septem
bra, nastopil pa bo novi mednarodn i kvartet starega 
znanca kamniških ljubiteljev jazza - saksofonista Tadeja 
Tomšiča. 

Vodja zasedbe - kitarist Igor Lunder 

KAMFEST 2004 -
FESTIVAL Z RAZGLEDOM 

Kamnik se bo z letošnjim letom dokončno pridružil slovenskim 
krajem, ki poletje zapolnijo z najrazličnejšimi festivali. Junijski 
Srednjeveški dnevi in Kamniška noč so se nadaljevali z mednarod
nim festivalom Ana Desetnica, večina avgusta pa bo, še preden bo
do v septembru Kamnik zasedle narodne noše, minila v znamenju 
prireditev na Malem gradu pod skupnim imenom Kamfest 2004 -
festival z razgledom. 

Že lansko leto so številni obiskovalci dokazali, da Kamnik sredi 
poletja ne spi, še več, da si marsikdo rad privošči prijeten večerni 
sprehod proti ruševinam Malega gradu. 

Letos festival začenjamo s projektom mednarodne mladinske iz
menjave pod skupnim naslovom Ghost Tovvn (Mesto duhov), ki se 
je bodo udeležili mladi iz Poljske, Avstrije, Italije in Slovenije in v 
prvem avgustovskem tednu pod mentorskim vodstvom pripravili 
gledališko-glasbeno-kostumografsko predstavo, ki bo tudi prvi do
godek Kamfesta. 

V dneh do konca avgusta se bo tako zvrstilo 22 kulturnih prire
ditev, med drugim bodo nastopili tudi Kontrabant, Ana Pupedan, 
Zijah Sokolović, Andrej Rozman - Roza, Teater Narobov, Predice 
in drugi. Torki in četrtki bodo namenjeni mladim glasbenim sku
pinam, zadnje dni festivala pa bo popestrila tudi slikarska kolonija 
na Šutni in program za otroke. 

Poleg Kulturnega društva Priden možic so program pripravili tu
di Mladinski svet Kamnik, JSKD izpostava Kamnik in posamezni iz
vajalci. Podrobnejši program festivala, katerega generalni sponzor 
je Študentski klub Kamnik, pa bo izšel v posebni številki Kultura-
torja. 

D r u g a K a m n i š k a 

n o č p o d š o t o r o m 

V organizaciji nekaterih kamniških podjetnikov in gos
tincev je pod velikim šotorom na Trgu prijateljstva od pet
ka, 25. junija, do nedelje, 2. julija, potekala druga Kamniš
ka noč. V treh dneh in nočeh so se pred številnim občin
stvom zvrstili najbolj znani ansambli, kot so Mam bo Kings. 
Game over, Make up, pevke in pevci Natalija Verboten, Vi
ka Božič. Rok Kosmač, starejše obiskovalce pa je pritegnil 

Lojze Slak s svojimi Fanti s Prapretna. Kljub različnim ko
mentarjem o obnašanju nekaterih posameznikov po kon
čani prireditvi, še zlasti petkovi, kakšnih veselitinih pretepov 
niso zabeležili. Zabavnoglasbena prireditev vsekakor po
meni prijetno poživitev kamniškega utripa na prehodu iz 
pomladi v vroče poletje. p „ 

m a t i č n a k n j i ž n i c a k a m n i k 

Cenjene uporabnike Matične knjižnice Kamnik 
obveščamo, da je knjižnica 

iuliia in avgusta odprta; 
p o n e d e l j e k : 13 . d o 19 . u re 

t o r ek : 

s r e d a : 

četrtek: 

p e t e k : 

s o b o t a : 

1 3 . d o 19 . u re 

9. d o 15 . ure 

9 . d o 1 5 . ure 

9. d o 15 . u r e 

z a p r t o 

Dislocirani enoti v Šmarci in na Duplici imata zaprta 
svoja vrata do 2. septembra. 

O PRIDIGARJIH 
V FRANČIŠKANSKEM 
SAMOSTANU 

V petek, 4. junija, smo imel i Kamničani priložnost preživeti zanimiv 
večer v prostor ih frančiškanskega samostana, kjer je bila otvoritev raz
stave z naslovom Pridigarji v frančiškanski knjižnici v Kamniku 
Razstavo je s pomočjo strokovne sodelavke mag. Andreje Eržen pr ipra
vi la b ib l io tekarka in teologinja Marta Gorjup Za že pred nekaj časa 
napisano d i p l omsko delo je iz bogatega fonda frančiškanske knjižni
ce izbrala nekaj avtorjev, k i presegajo okv i re svojega časa, še danes pa 
so znani kot dobr i pridigarji . Samostanska knjižnica hrani kar oko l i 700 
enot, k i sodijo v razdelek o pridigarj ih, od tega je približno 130 de l iz 
17. stoletja. Avtorica na hodn iku pred knjižnico predstavlja nekaj teh S lo 
vencem najpomembnejših pridigarjev, kot so Janez Svetokriški, pater 
Amand, Janez Ludvik Schonleben idr. in njihova dela, k i j ih hrani s a m o 
stan. Pridige, k i jih vsekakor lahko obravnavamo kot literarne mojs t ro 
vine, pa niso pomembne le s cerkvenega stališča, ampak imajo velik po
men tudi zaradi jezika - predvsem škof Tomaž Hren si je prizadeval, da 
bi bile napisane v slovenščini in kot take razumljive tudi preprost im in 
nešolanim vernikom Razstavo je uradno odpr l dr. p. Viktor Papež po 
otvor i tv i pa je v dvorani samostana sledi lo predavanje dr. Staneta 
Grande o sodobnih di lemah slovenskega kristjana Vsi, ki vas navdu
šujejo stare knjige in zanima cerkvena preteklost, si razstavo 
lahko ogledate do konca julija. 

JASNA PALADIN 

Agencija za razvoj turizma in podjetništva 
v občini Kamnik - javni zavod 
Turistično-informacijski center 

Tomšičeva 23, 1241 Kamnik 
tel: +386 1 839 14 70 
fax: +386 1 831 81 92 
e-mail: infocenter. kamnik@siol. net 
http://turizem.kamnik.si 

KamniK 
K O L E D A R PRIREDITEV 

ARBORETUM VOLČJI POTOK 
Volčji Potok 3, Radomlje 

inf.:831 23 45 

http://www.arboretum_ vp. si 

Sobota in nedelja. 7. in 8. avgusta, od 17. do 19. ure 
L U M P I J E V E D E L A V N I C E S P O Z N A V A N J A N A R A V E v Arboretumu 
Volčji Potok 
Delavnice so za otroke brezplačne. Brezplačna je tudi vstopnina za 
predšolske otroke, ostali plačajo vstopnino po cen iku. V primeru 
dežja delavnica odpade. 

JiO 

MLADINSKI CENTER KAMNIK 
Šutna 38, Kamnik 

GSM: 041/ 957 609 

Od torka. 20. iuliia. do petka. 23. iuliia. in od torka. 27. julija 
do petka 30. iuliia. od 10.30 do 11.30 ure 
Pridi si poslikat majico, izdelat drobno darilce zase ali za prijatelje 
Prispevek: 1 0 0 SIT na dan Prijave in informacije na Mlad inskem 
centru Kamnik. 

Od ponedeljka. 19. iuliia. do petka. 23. iuliia. in od ponedelj
ka. 26. iuliia. do petka. 30. iuliia. od 16. do 18. ure 
V družbi vrstnikov boš spoznal različne likovne tehnike. 
Prispevek: 2 0 0 0 SIT ali 5 0 0 SIT na dan. 
Prijave in informacije na Mladinskem centru Kamnik. 
Nadaljnji termini obeh delavnic bodo organizirani po prijavah in po
vpraševanju! 

Ob sobotah, od 10. do 12. ure na Šutni 38. Kamnik 
OTROŠKI BOLŠJAKI 

SO 

KAMFEST 2004 
organizator: KULTURNO DRUŠTVO PRIDEN MOŽIC 
datum: od 8. 8. 2004 do 28.8.2004 
lokacija: Mali grad • 
ura: vsak večer ob 20.30 
info: od ponedeljka do petka med 10: in 12. uro 
na telefonu: 0 1 / 8 3 9 - 7 6 - 0 6 
inf o@domkulture. org 
www.domkulture.org 

Predfestivalski dogodek: 
O d 1. 8. 2 0 0 4 do 9 . 8. 2 0 0 4 bo v Kamniku potekala mednarod
na mladinska izmenjava z naslovom »Mesto duhov«, na kateri bo
do sodelovali mladi iz Poljske, Italije, Avstrije in Slovenije Pod vod
stvom mentorjev bodo tem času ustvarili multimedijsko interaktivno 
gledališko predstavo M E S T O D U H O V . 
Kdaj: sobota, 7. 8. 2004 ob 21 h 
Kje: Grad Zaprice, šutna, Mali grad, Rov pod Malim gradom 
Kaj: M E S T O DUHOV 

premiera interaktivne gledališke predstave 

Program KAMFESTA 2004: 

K) nedelia. 8. 8. 2004 - koncert ANA PUPEDAN - otvoritev fes
tivala 
r~> v nadaljevanju festivala pa še: 
The Stroj, Enzo Fabiani kvartet, Escape , Anavrin. Teater Narobov, 
Kontrabant, Radio Študent - Za dva groša fantazije, Božo Matičič 
in Jožica Kališnik, Pred ice , Orientalska p lesna skup ina Bavani , 
Soundopt ion, Zijah A. Sokolović, G o d Scard , Nika Vipotnik, Klapa 
Mali grad, Megdan (Makedonija), Miss .bee , Blow, UnBatt, Corks-
crew, D-Fact, Six Pack Čukur. 

Generalni sponzor Kamfesta je ŠTUDENTSKI KLUB KAMNIK. 

http://turizem.kamnik.si
http://www.arboretum_
http://www.domkulture.org


Jtepfe 
I Pri enkratnem nakupu rfTGSTffn vvrOTndsti nad S.000 $IT vam 
I ZAVITEK ŽAR KLOBAS. Če pa bo vaša izb Aesĵ î es 
J 15.000 SIT, boste nakupljeno lahko odnesli v PR^M\^^\M\LHli^8B}. \ 

KRANJ: Jezerska cesta 3, Koroška cesta 26, Maistrou trg 3, (Ji Lojzeta Hrouata 4a 

JESENKI: C Orite Taučaija 6, ŠKOFJA L: Cankarjev trg I, KAMNIK: K Duplica, Ljubljanska 21 c 

Kako na poči tn ice? 
Za varne in brezskrbne počitniške dni vam nudimo širok izbor 
plačilnih instrumentov: 

k a r t i c a B A / M a e s t r o , 

ki jo prejmete ob otvoritvi osebnega računa, omogoča preprosto 
plačevanje na prodajnih mestih in najcenejši dvig gotovine na 
bančnih avtomatih doma in v tujini, 

v s e v r s t e p l a č i l n i h k a r t i c E u r o c a r d / M a s t e r C a r d i n V i s a 

omogočajo plačevanje blaga in storitev na vseh prodajnih mestih, 
označenih z ustreznimi nalepkami ter poravnavo obveznosti enkrat 
mesečno, 

p o t o v a l n e č e k e A m e r i c a n E x p r e s s i n T h o m a s C o o k 

lahko na potovanju uporabljate kot gotovino ali jih zamenjate za 
gotovino, 

če v tujini ostanete brez denarja, vam ga v nekaj minutah 
posredujemo prek sistema W e s t e r n U n i o n . 

O b i š č i t e n a s v n a š i h p o s l o v a l n i c a h : 

Glavni trg, Glavni trg 10, Kamnik, telefon: 8318-522, 
Duplica, Ljubljanska 45, Kamnik, telefon: 8318-373, 8318-374. 

Poletje v Matrixu. 
Matrix 1.6 GL z brezplačno klimo, bogato opremo 
in odlogom plačila že za 2.934.356 SIT. 

Avtoma center 
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Kamniški OBČAN 
Kamnik , 

G lavn i trg 23, 
I. nadstropje 

(zgradba med občinsko 
hišo in sodiščem) 

S 01 /83 9 1 3 1 1 
041/662 450 

ljubljanska banka 
Nova Ljubljanska banka d.d., Ljubljana 

P o d r u ž n i c a K a m n i k 

. . . /~\ /—\ - y~\ J — , 

* 4 3 0 N O V I H E L E M E N T O V 

# A M E R I Š K A P R E C I Z N O S T IN 

I T A L I J A N S K I 

D E S I G N 

P O P O L N A 

P R I L A G O D I T E V 

V A Š E M U .40 
P R O S T O R U 

/ SVETOVNI 
PROIZVAJALEC 

NEVVFORM 
V O D O O D P O R N I M A T E R I A L I 

B R E Z P L A Č N O S V E T O V A N J E 

IN P R O J E K T I R A N J E 

# N A K U P B R E Z 

P O S R E D N I K O V 

EEEJVODILA 
- P O P O L N O 

O D P I R A N J E 

- NOSILNOST 
30 K G 

, V J — • — M l — • 

D O M Ž A L E , A n t o n a S k o k a 2 , t e l . : 0 1 / 7 2 9 - 2 7 - 2 0 
L J U B L J A N A , T o p n i š k a 5 , t e l . : 0 1 / 4 3 0 - 7 7 - 3 0 
K R A N J , V o d o p i v č e v a 16 , t e l . : 0 4 / 2 3 6 - 4 7 - 7 0 
M A R I B O R , P a r t i z a n s k a c . 4 4 . t e l . : 0 2 / 2 5 0 1 6 - 7 3 
K O P E R , S p . Š k o f i j e 5 4 . t e l . : 0 5 / 6 3 4 - 0 1 - 1 8 

M O N T A Ž A i n P R E V O Z -
G R A T I S 
B E L A T E H N I K A pfcrthfri i l 

a Z A V A S - 5 x V S L O V E N I J I 

www. l i i z -ka ran tan i a . s i 

V a b i m o vas na testne vožnje z novo S E A T A L T E O 

P R E S T O P I K D R Z N I M . 

s a m 
PRODAJNI CENTER JARŠE 
Preserska cesta 1, Zgornje Jarše 
1235 Radomlje 
tel: 729 88 00, 729 88 01, 729 88 02, 729 88 03 
fax: 729 88 14 

"D topel o m 
skupina 

TRGOVINA STRANJE 
Zg. Stranje 1 A 
1242 Sathovica 

tel: 832 70 30, 832 70 35 
fax:832 70 45 

^ V T f f l f f l f t f l B E ^ PjSoavo 2 3 , Kamnik, telefon: 0 1 / 8 3 9 50 4 0 
„•.:•—_ im-A-aSSt • . . . 

NOV DELOVNI ČAS V 
PRODAJNEM CENTRU JARŠE 
ponedeljek-petek: 7.00-20.00 
sobota: 7.00-15.00 

t o p k e n t i c c i 
Pridobite si TOPKARTICO, 

ki vam prinaša POPUSTE in 
številne druge UGODNOSTI. 

V s e i n f o r m a c i j e d o b i t e 

p r i p r o d a j a l c i h . 

W W W . S A M . S I 

A K C I J A o d 1 5 - 7 . d o 1 5 . 8 
KLIMA NAPRAVE, HLADILNI VENTILATORJI 

i w 

I 

2 0 % 

DODATNI 7% POPUST ZA: 
S T R E Š N I K 1 / 1 - B O B R O V E C B C 1 9 x 4 0 r d e č in b a k r e n o r jav 

DODATNI 5% POPUST ZA: 
S T R E Š N I K 1 / 1 - L A N D A C H n a r a v n o r d e č in r d e č e n g o b i r a n 

hfjf S T R E Š N I K 1 / 1 - S U L M n a r a v n o r d e č in r d e č e n g o b i r a n 

S T R E Š N I K 1 / 1 - K L A S I K p r o t e k t o r 2 1 0 , 9 0 s i t / k o s d 0 0 a P * ° 6 a ^ 

S T R E Š N I K 1 / 1 - D O N A V 1 7 3 , 9 0 s i t / k o s c e o e ^ a * ° 

NUDIMO V A M UGODNE KREDITE ZA N A K U P E V TRGOVINAH S A M 
4-HBBi 14-

http://www.liiz-karantania.si
http://WWW.SAM.SI


AKTIVNE POČITNICE V TERMAH SNOVIK 

Vokalno-instrumentalna skupina OŠ Stranje z mentorico Karlo Urh in planšarico Rezko Mali 
zlato priznanje na VIII. državni reviji ljudskih pesmi, plesov in običajev 

OHRANJAJO LJUDSKE OBIČAJE 
Že osmo leto nas jc ljubitelje l judskega izročila 

povezalo spoštovanje do vseslovenskega petja in 
plesa. V času evropeizaci je in poplavi- tujih pozitiv
n ih in negat ivnih vpl ivov medijev je vzpodbujanje 
narodne zavesti življenjskega pomena za ohranjanje 
slovenske identitete. 

Na letošnji državni reviji l judskih pesmi, plesov in 
običajev P IKA P O K A P O D G O R O v organizaci j i OŠ 
Rogaška Slatina in Zavoda RS za šolstvo se je pred
stavilo preko 900 otrok iz vrtcev in šol iz vse Slove
nije. Strokovna komisi ja je ocen i la najboljše skupi
ne z z lat im, s rebrn im in bronast im pr iznanjem. 

N a rev i j i se je predstav i la tud i voka lno - ins t ru 
menta lna skup ina OŠ Stranje, k i deluje kot glasbe
ni krožek. Zb i r amo se enkrat tedensko, i g ramo i n 
pojemo najrazličnejše pesmi . Pogosto p o s k r b i m o 
za ubrano spreml javo otroškega in mlad inskega 
pevskega zbora. 

Letošnji program nas tesno povezuje z življenjem 
in de lom pastirjev - planšarjev na Ve l i k i p lan in i , nji
hov im i šalami, zgodbami , pesmimi in plesom. Med
se smo povabi l i past ir ico Rezko MALI, ed ino izde-
lovalko trničev na Ve l ik i oz. Gojški p lan in i . Osebno 
prav im, da je edinstvena na svetu. 

Trniči so trdi s ir i , ob l ikovan i v ženske prsi , k i so 
jih pastirji po stari navadi podarjali svojim izvoljen-
kam. Kot hrana se trnič zlepa ne pokvari in je za mar 
sikoga na p lan in i najboljša poslastica. 

V ljudski pesmi in izročilu se zrcali duša našega na
roda zato men im , da je pot rebno to vrednoto naše 
dediščine zaščititi in ohran i t i p red pozabo, saj je 
edinstvena v Evrop i . 

Strokovna komisi ja, k i je spremljala VIII. državno 
revijo, je v o k a l n o - i n s t r u m e n t a l n i skup in i OŠ 
Stranje dodeli la /Jato priznanje. Mentorica 

K A R I A U R H 

V T e r m a h Snov ik t u d i letošnje po let je n i smo 
pozab i l i na naše najmlajše. Ko t že prejšnje leto, 
smo t u d i letos pr ip rav i l i številne ak t i vnos t i , na 
men jene o t r o k o m o d 1. d o 5. r a z r eda osnovne 
šole. A k t i v n e počitnice trajajo t e d e n dn i o d de
vete d o šestnajste ure . O t roc i se učijo p lavat i , se 
igrajo, rešujejo uganke , kv ize , rišejo, de la jo z g i 
banke , poslušajo pravl j ice in spoznava jo življe
nje na podeželju ter vas Snovik p o d b u d n i m oče
som a n i m a t o r k e . 

Prvo s k u p i n o o t r ok smo gost i l i v d r u g e m t e d 
nu ju l i j a . V s k l o p u a k t i v n i h počitnic smo si do 
d o b r a o g l eda l i Bur jevo kmet i jo , o d h leva pa d o 
t rak tor j ev in d r u g i h d e l o v n i h strojev. O g l e d a l i 
smo si t u d i B i z jakove konje , ki se pasejo v o g ra 
di n a d vasjo, ve l ik i jez v Snov iku , ki daje po t o 
k u u s t r e z e n padec v ode , k i p o g a n j a z a s e b n o 
m a l o h i d r o c e n t r a l o . D a pa smo e n o t e d e n s k o 
preživljanje počitnic še popest r i l i , smo o r gan i z i 
ral i p i kn ik pr i Kašči, kjer so bi le na p r v em mes
t u športne igre z ž o g o in igranje b a d m i n t o n a . 

Otroc i so se s pomočjo a n i m a t o r k e in različnih 
p l a va ln ih pripomočkov vsak d a n i zpopo ln j eva l i 
v p lavan ju . Nep lava l c i so i z gub i l i s t rah p r ed vo
do , neka t e r i so se naučili p lava t i , starejši pa so 
se naučili nov ih p lava ln ih t ehn ik . Čas smo si kraj
šali s skakan j em p o nap ih l j i v em g r a d u in z raz

n i m i i g ra l i , sem ter t ja smo čofotali t u d i v otroš
k e m b a z e n u . 

Ker so mal i želodčki rad i lačni, so n a m v restav
racij i Potočka vsak d a n o b dvana js t ih p r i p rav i l i 
o k u s n o kos i lo . Da pa so nas še bolj razvesel i l i , nas 
je vsak d a n čakalo še s ladko presenečenje, vse o d 
palačink d o s l a d o l e d n o sadn ih k u p . 

T e d e n d n i je h i t r o m in i l , a s p o m i n i na pr i j e tno 
druženje b o d o o s t a l i . U p a m o , d a se p r i h o d n j e 
polet je z o p e t v i d i m o v T e r m a h Snovik . 

N INA STANKOVIČ 

Bi lo mi je všeč, k o smo se k o p a l i , šli na t o b o 
gan , pr i mal ic i risali in barva l i , ime l i d o b r a kos i 
la , se f r i z i ra l i in igra l i , ime l i p i kn ik , šli na spreho
de, se žogali. Učiteljica je b i la pr i jazna , u p a m da 
nas b o t u d i d r u g o le to ime la o n a . 

M a t e j a Štrajhar 

Všeč mi je b i l o plavanje, žoganje, k o smo šli na 
t obogane , šli na sprehod , se sl ikal i , imel i smo celo 
p i kn ik . U p a m , d a b o d r u g o le to ista učiteljica. 

Andraž 

Prvič, ko sem bil v Snoviku, sem se bal . Drugič sem 
se naučil plavat i . Tretjič sem preplaval 10 m. Četr
tič sem preplaval 13 m. Petič sem preplaval 30m. 

Rok 

POLETNE POČITNICE z dežnikom ali sladoledom? 
Sami se odločite, kako se boste prilagajali v remenu in temperaturam 

v letošnjem poletju in kaj bo večkrat v vaših rokah - sladoled ali dežnik. 
Nekater i ljudje, predvsem starši mlajših šolarjev, imajo ve l iko večje 

probleme, ko nastopijo šolske počitnice. Prob lem je varstvo otrok, k i 
so ob uvedbi devetletke še mlajši. Zakon j im je med šolskim letom nu
di l možnost jutranjega in popoldanskega varstva, s p rv im dnem počit
n i c pa so se starši mora l i znajti kot so vedel i i n znal i , saj so ob spriče
val ih dob i l i še obvesti lo, da varstvo odpade! Prejeli smo kar nekaj te
lefonskih klicev obupan ih staršev, naredi l i pa smo lahko bolj malo. Po
sredoval i smo j im informaci je o koloni jah, p lava ln ih tečajih, akt ivn ih 
počitnicah v termah Snovik, o ustvarjalnicah v Matični knjižnici... Pro-

Poletje v Elantri. 
Elantra 1.6 GL z brezplačno klimo, bogato opremo 
in odlogom plačila že za 2.692.177 SIT. 

f\vto£m center 

Obrtniška ul. 8, Domžale, TT 72 16 221 H Y u n o n i 

I? 
f a s h i o n l i n e 

Vabimo vas v Krojevo 

prodajalno ženske konfekcije 

na Ljubljanski c. 84 v Domžalah, 
telefon 01/729*30-30 

Delovni čas: od 9" - I 3 K in od 16" - 1 9 \ 
sobota od 9* • 12 " 

40% 
SEZONSKO 

ZNIŽANJE 
k o l e k c i j e 

p o m l a d - p o l e t j e 2 0 0 4 
o d 1 9 . 7 . d o 9 . 8 . 

grami so tedenski ali desetdnevni , vezani na plačilo, pa še premalo ur 
sorazmerno z de lovn im časom staršev. 

Prihodnje leto moramo s sodelovanjem »stroke« in različnih društev 
zagotovi l i varstvo za najmlajše šolarje, z m i n i m a l n i m pr i spevkom star
šev i n zan imiv im programom za otroke. Na Mlad inskem centru lahko 
letos le popest r imo počitnice z brezplačnimi ustvarjalnimi delavnica
mi in vas zadnji teden v avgustu vabimo na M A L O ŠUTNO. 

Informacije na 041/957-609. 

DARJA ,TFJA ( in NINA, 
ki je »ušla«našcmu fotoaparatu) 

S i r i pe resno detel j ico sem se 
srečala na igrišču na Z ikov i u l i c i : 
»Počitnice so stiper, ker se bomo 
naspale i n ker se n i treba učiti. 
Občasno gremo na bazen, včasih 
povab imo prijatel j ice, ve l iko se 
pogovarjamo. O b slabem vreme
nu pa prav pr ide računalnik. Ob
veznosti? O ja, tudi to. Pr iprav imo 
si zajtrk, jaz pa počistim kletko 
hrčku, ga imam tako zdresiranega 
kot psa, me vse razume ...« 

ANDRKIA , SARA, SABINA 
in LEJLA 

Ki t so le los prvič na kamniš
kem bazenu, so hitro skočile v vo
do in tam pozirale . Povedal i so, 
da b i b i lo f ino, če bi b i l še kakšen 
tobogan in skakalna deska 

LNISA 
Večkrat pride na bazen s sestrič

no Almino, s seboj vzameta malko , 
če prideta za cel dan. Pravita, da ni 
drago, prejšnje leto sta imeli sezon 
sko karto, letos pa oh tem čudnem 
vremenu še premišljujeta Na baze

nu uživa 
ta v druž
bi vrstni
kov, želi
ta si, da 
bi dovoli
li skaka 
nje v vo-
do, če že 
ni tobo
gana. 

K L A R A , D A V I D , K L A R A 
K o so doma, se igrajo 

na igriSCU, menjajo na 
lepke, se lovijo, skrivajo, 
rolajo. igrajo odbojko in 
košarko, David pa je do 
dal še nogomet. 

N a bazenu pogrešajo 
igrala za otroke, v vodi in 
travi. 

Najmlajši v plavalnem 
tečaju se skozi igro učijo 
o snovn ih veščin plava
nja l u d i na suhem se 
igrajo in zabavajo tako, 
da j im hi t ro mine tri ure 
tečaja. Čista in topla vo
da, urejena oko l i ca baze 
na in ugodna cena vstop
n ic (po 15. ur i - 500 SIT) 
so zadosten razlog, da se 
tudi vi osvežite in spros 
tite v kamniškem baze
nu . 

HELENA 

H O N D A 

JAP! NOVI CIVIC 

CAfl-LINE AMBROŽ, d.o.o. 
Prešernova 12, Radomlje, tel.: 01 / 72 27 534 ! * debis 

V A B L J E N I 
CITROEN 

V E L I K A I Z B I R A V O Z I L -
N A J U G O D N E J Š I N A K U P ! 

C3 S X 1.4i s k l i m o 
ž e o d 2 , 3 2 7 . 000 S IT d a l j e 

i n 

C3 S X 1.4 H D I ( d i z e l ) s k l i m o 
ž e o d 2 , 6 0 4 . 0 0 0 S IT d a l j e 

ĵî C " T " 

AvtomarkeI 
PRODAJNO SERVISNI CENTER 

BLATNICA 5,1236 TRZIN 
Tel.: 01/562 33 00 • faks: 01/562 21 63 
http://saloni.citroen.si/avtomarket-trzin/ 

CITROEN 
V E L I K A I Z B I R A V O Z I L -

N A J U G O D N E J Š I N A K U P ! 

C3 S X 1.4i s k l i m o 
ž e o d 2 , 3 2 7 . 000 S IT d a l j e 

i n 

C3 S X 1.4 H D I ( d i z e l ) s k l i m o 
ž e o d 2 , 6 0 4 . 0 0 0 S IT d a l j e 

'Vabl jeni tudi v prodajalno Kroj v Ljubljani, 
Tavčarjeva 2, in v industri jsko prodajalno 

v Škofj i Lok i , Hafnerjevo naselje 125. 

http://saloni.citroen.si/avtomarket-trzin/


Julijsko dogajanje v Termah Snovik 

Za vsakogar se kaj zanimivega 
najde v tem sivem poletju 

V r e m e v začetku letošnjega polet ja n i b i l o na strani dopus tn ikov . 
Po leg slabega i n nezanesl j ivega v r emena nas je do le te lo še cvetenje 
morja. Zato s i je mnogo l judi rajši izbralo zanesljivejšo alternativo. Ne
kaj j ih je b i l o na voljo tud i v T e r m a h Snovik. 

Poskrbe l i smo za animac i jo otrok, za kuharske mojstre, kolesarje, 
zabave željne in še b i se našel kdo, ki si je dan pr i je tno popes t r i l o b 
osvežujočem bazenu. Pa po jd imo po vrst i . 

3 . julija so se v Snoviku zbrali mojstri v pripravi postrvi (na sliki 
spodaj). Skupaj s podjetjem Racoon (podjetje za promoci jo športnega 
ribolova) smo organiziral i dn i go tekmovanje v pr iprav i jedi iz postrvi . 
F.najst kuharjev je skoz i ves dan pripravljalo ribje specialitete, k i jih je 
oceni la šestčlanska komisija. Imela je težko delo, saj so bile jedi resnič
no okusne, tud i rezultati na koncu so b i l i zelo tesni. Zmagala je O lga 
Šmid iz Ljubljane. Pr ipravi la je postrvi s spomladansko zelenjavo. Poleg 
tega smo videl i še dimljeno postrv, postrv s kajmakom, naša kuharica Ur
ška Romšak je pr iprav i la pečeno postrv z zeljem, Kamničan Roman 
Špenko pa se je pre izkusi l v pr iprav i postrvi po kardinalsko. K e r prego
vor pravi, da mora r iba plavati trikrat; v vodi , olju in v inu, je mar iborska 
v inska klet V inag poskrbela tudi za kvalitetno izb iro v in. 

9 . julija je časopis Gorenjsk i Glas v T e r m a h zaključil akcijo 
Gorenjec i n Gorenjka meseca. Goren jce meseca so n j ihov i bral
c i i zb i ra l i vsak mesec na pod lag i nj ihove pr i l jubnost i . Tako je b i l o od 
junija-2003 do maja 2004 i zb ran ih dvanajst zmagovalcev i n ravno to
l i ko n j ihov ih prot ikandidatov . Vsi so b i l i povabl jeni na zaključno pr i 
reditev, ve l iko je b i l o tud i gostov. V s i so uživali v p r i r ed i t v i na terasi 
pred T e r m a m i . Mlade, perspekt i vne glasbene skup ine so poskrbe le 
za doda tno pr i jetno vzdušje. Slišati je b i l o vse, od narodno zabavne 
do mode rne glasbe. 

Naslednji dan so prišli na vrsto športniki, natančneje gorski 
kolesarji, na predstavitvi kolesarskih poti po kamniški občini. 
Agenci ja za razvoj tur i zma in podjetništva v občini K a m n i k je v mar
cu izdala vodn ik po kolesarskih poteh Kamn ika , prav tako je tudi Ve
l ika p lan ina izdala karto gorsk ih kolesarskih pot i po p lan in i . Z name
nom, da bi te po t i zaživele, smo skupaj s podjetjem 38 Sport organiz i 
rali dve kolesarski tur i . Prva tura je bi la bolj zahtevna in je pote

kala po trasi: Terme Snovik - Ravne - Črnivec 
- Velika p lanina do Zelenega robu i n nazaj. 
Z njo so se spopadl i kolesarji na zgornji 
fotografiji. Druga tura je b i la manj zahtevna, na
menjena družinam in občasnim kolesarjem. Trasa 
je bi la dolga približno H k m in je potekala izpred 
Term Snovik na samotno kmetijo Mejač nad Sno-
v ikom, v Hruševko, kjer je bi l na ekološki kmetij i 
Matevžuc postanek za čaj. Pr igr i zn i l i smo slastno 
pecivo, k i nam ga je pr iprav i la gospodinja, o troc i 
pa so se igrali z dvomesečno srno, k i je na kmetij i 
našla svoj novi dom. Na izv i ru termalne vode v va
si Vaseno smo pop i l i malo vode in se odpeljali na
zaj v Terme. 

Največ pa se je dogajalo našim mlad im obisko
valcem. Prva s k u p i n a o t rok s t.i. ak t i vn ih počit
n i c je v petek zaključila z eno t edensk im i aktiv
nos tmi p r i nas. B i l i so zadovol jn i , nekater i so se 
naučili plavati , nekater i so b i l i prvič na kmet i j i , 
vsi pa so povedal i , da b o d o d rugo leto spet pr i 
šli, saj j im je čas o b v o d i in na s p r e h o d i h h i t r o 
m i n i l UROS RAZPOTNIK 

Župnijski zbor sv. Ruperta 
na obisku pri Mavrici 

V s o b o t o , 12. j un i j a , je k p e v s k e m u z b o r u M a v r i c a iz S r ed 
nje vasi prišel v goste M e P Z župnije sv. R u p e r t a i z T r o f a i a c h a . 
V p o p o l d a n s k i h u r a h so si gost je o g l e d a l i p r i r ed i t v e , pove 
z a n e s srednjeveškimi d n e v i v K a m n i k u , z a t e m p a so se o d 
pel ja l i nazaj v Šmartno, kjer so v župnijski cerkv i v Šmartnem 
pa p r i p r a v i l i celovečerni konce r t . 

Z b o r p o d v o d s t v o m z b o r o v o d k i n j e Kr is t l E i c h b e r g e r je že 
z u v o d n o pesmi j o L a u d a t e o m n e s g en t e s d o k a z a l , d a g re za 
k a k o v o s t n o s k u p i n o , k i se l a h k o kosa z m a r s i k a t e r i m pevsk im 
s e s t a v o m . V i m e n u župana občine T r o f a i a c h p a nas je p o 
z d r a v i l občinski sve tn ik g o s p o d R u d i Evveiner. 

Nada l j e va l i so z m a s n i m i spev i različnih av tor j ev in n a t o 
prešli na pesm i c e r k v e n e g a l e ta . Začeli so z a d v e n t n o K u r t a 
M u t h s p i e l a , k i je b i l na jpogos t e j e i zva jan a v t o r v t e m veče
r u . S l ed i l e so božična, p o s t n a in velikonočna, n a t o s m o s l i 
šali majniško in dve binkoštni pesmi . Za k o n e c t e g a d e l a p ro 
g r a m a s m o slišali p e s e m iz 15.sto let ja v čast sv. Tro j i c i . 

V z a d n j e m d e l u k o n c e r t a s m o poslušali l judske pesmi iz av
stri jske Štajerske, Bavarske in Južne T i ro lske . Za večino je b i l a 
na jbo l j p r i j e tno presenečenje večera s l o v e n s k a n a r o d n a iz 
Benečije O j , Božime, k i so j o p e v k e in pevc i p o d i z v r s t n i m 
v o d s t v o m z b o r o v o d k i n j e z ape l i t a k o občuteno, d a se je zde 
lo , d a p r e d n a m i p r e p e v a s l ovensk i z b o r . 

Poslušalci s m o v sako p e s e m n a g r a d i l i z bučnim a p l a v z o m , 
k i p a je v r h u n e c d o s e g e l r a v n o p r i O j , Božime. 

Z b o r o v o d k i n j a Kr is t l E i c h b e r g e r n a m je skupa j z z b o r o m 
pr ip rav i l a res l ep in prisrčen večer, ki smo ga zaključili pr i Čib-
r u , kjer s m o b i l i i z v r s tno postreženi. Z b o r sta sp r em l j a l a t u 
di župnik pr i sv. R u p e r t u g o s p o d Franc H i r z a b a u e r in e v a n 
geličanski pas to r g o s p o d H u b e r t L i n tne r t e r še nekaj s p r e m 
l jevalcev, k i so želeli v i d e t i l e p o t e K a m n i k a in o k o l i c e . 

V n e d e l j o je z b o r p e l p r i sv. maši v podružnični c e rkv i 
sv. Tomaža na L o k a h . T u d i t o k r a t so se p e v k e in pevc i s k u 
paj z z b o r o v o d k i n j o i z v r s tno i z k a z a l i . P o l n a ce rkev v e r n i k o v 
j i h je p o k o n c u maše n a g r a d i l a z d o l g i m a p l a v z o m . 

Druženje s m o zaključili v T e r m a h Snov ik , kjer je oseb je re
stavrac i je Potočka l e p o p o s k r b e l o z a nas, m i vsi p a z a pr i je t 
n o družbo. 

R a d b i se z a h v a l i l našim g o s t o m z a čudovi te t r e n u t k e , k i 
s m o j i h preživel i s k u p a j , p a t u d i našemu župniku Jožetu 
R a z i n g e r j u , k i je z v e s e l j e m spre j e l p e v c e iz T r o f a i a c h a v 
o k r i l j e naših c e r k v a . S e v e d a p a t e g a g o s t o v a n j a n e b i b i 
lo b r e z n e u t r u d n e g a J a n e z a I vanca . J a n e z , t u d i t e b i i sk re 
n a h v a l a . 

A L B I N PIRŠ 



IN MEMORIAM 
ODŠEL JE BOJAN SCHLEGL, NAM IN ZANAMCEM JE OHRANIL KAMNIK 

uradni slovenski mestni arhitekt, do zadnjega 
trenutka predan strokovnim izkušnjam, tako prt 
oblikovanju detajlov in soustvarjanju večjih j>ro-
jektov. Mestu je dal pečat, na katerega smo lah
ko vsiponćsni Ponosni smo na besede, kijih iz
ražajo predvsem obiskovalci, tujci in vsi, ki se 
sprehodijo skozi Kamnik. Leta 1964je kot mest
ni arhitekt jnevzemul odgovorne naloge, mnogi 
ga niso razumeli, mnogokrat tudi potem ne. ko 
jim je znal na hitro skicirati jmMem in tako s 
svojim znanjem in strokovnimi odločitvami po
diral takšne ali drugačne pritiske. Mnogi ga ni
so razumeli tudi zato, ker so se zavedali, da za
hteve sj)omenišk.ega varstva jjomenijo dodatno 
veliko denarja J>ri obnovi hiš in urejanju mesta. 
Ohranil je debele mestne zidove in predvsem pro
čelja, njegovi so izveski nad lokali, kamniške lu
či, ki jih je skrbno oblikoval, številni detajli, ki 
dajejo čar starodavnemu mestnemu središču. 

Življenjski utrip, kije vsak dan hitrejši, ga ni 
zasanjal v zgodovino, znal je jmsluhniti tudi da
našnjemu času, iskal je jiovezavo med zgodovi
no, tradicijo in novimi zahtevami. Maistrov 
most, kije I')')'), leta zamenjal starega-železne-
gaje njegov s/)omenik, sooblikovanje mostu pri 
Utoku mu je bil nov Izziv. Številne njegove Ideje 
so ostale neizf)olnjene, mnogo skic je ostalo v nje
govem bloku, veliko majhnih detajlov srečamo 
vsak dan, za katere le redki vedo, da so to Schleg-
love ideje. 

Še bi lahko našteval številna področja njegove
ga ustvarjanja. Med drugim je bil tudi velik 
športnik, še />red dobrim mesecem je odigral zad
njo igro tenisa, kise mu je f>redajal vse življenje. 
Ne le, daje bil dober igralec, tekmovalec, vzgojil 
je številne mlade tenisače. 

Ponosen šem, da je bil bojan Schlegl zadnjih 
nekaj let svetovalec žujmna, da sva tesno sodelo
vala v dobro vseh Kamničanov in našega Kam
nika. 

župan Tone Smolnikar 

Tako, kolje mnogokrat iz svojega delovnega 
bloka trosil ideje, kaj vse moramo postoriti v na
šem mestu, tako so ob zadnjem najinem sreča
nju iz njega kar vrele ideje, na kaj vse moramo 
/)aziti, kako bomo ohranili in ustvarjali podobo 
Kamnika. Še zadnjič me je prepričal, da je dolga 
desetletja živel tn ustvarjal za svoje rojstno mes
to, dojel sem njegova opravičevanja zadnjih 
dveh let, ko meje večkrat prosti, naj ob petkih ne 
sklicujem sestankov, na katerih bi moral biti, 
ker je moral k zdravnikom. 

Prenova rojstne hiše Rudolfa Maistra, ki smo 
jo olepšano, z vsemi državnimi častmi, /)odarilt 
Kamniku, je bila njegov zadnji veliki projekt. 
Očitno že zelo bolan je vložil ogromno ur truda 
in strokovnega znanja, daje hiša dobila podo
bo, ki obeležuje obdobje rojstva našega velikega 
Kamnlčuna, Veliko strokovnih prepričevanj je 
viselo na njem, mnogo pogovorov, ki jim je do
dal velike življenjske izkušnje, je bilo uspešnih, 
njegovo znanje je dobilo najširšo potrditev stro
kovne in širše javnosti. 

Kljub temu, daje bil le dobro desetletje zapos
len v občinski uj>ravi,je nato ob številnih drugih 
nalogah dal dušo našemu mestu. Ril je Jm>i 

Poslovilni govor prijatelja Iva Kordaša 

Danes, ko se poslavljamo od tebe, dragi Bo
jan, Tvoji najbližji Tomaž in Andrej s svojimi 
dragimi, mi - prijatelji, sošolci, tvoji stanovski 
kolegi, sodelavci, šj>ortniprijatelji in vsi Usti, 
ki si jim neštetokrat pomagal prt uresničeva
nju njihovih želja - ne moremo doumeti, da je 
usodna bolezen tako kruto in hitro jwetrgala 
tvojo življenjsko pot. 

Ml, ki smo Imeli to srečo in veselje, da smo 
jo delili sku/mj v našem vsakdanu, smo te po
znali kot srčnega moža, fjrežetega z velikan
sko življenjsko energijo v tvojem osebnem, po
klicnem in športnem delovanju. Življenjska 
pot lije naklonila sinova Tomaža in Andreja. 
Na. oba si lahko ponosen. Skupaj z njima si 
sJ>oznaval in delil srečo očetovstva. 

Vse od tistega trenutka, ko smo izvedeli za 
Tvojo kruto usodo, smo občudovali Tvojo ve
ličino, ki si jo izkazoval v tem neenakem bo
ju z boleznijo. 

Zdaj, dragi Bojan, si ne bomo več zaklica
li - živijo in adijo. Zdaj bodo med nami, jm-
jatelji, lebdeli le še sjiomini na vse vragolije 
naših mladih let, let ko smo dozorevali in za
korakali v življenje, lejn> in vedro, a tudi po-
SUtO s skrbmi, tegobami in žalostjo. 

Vsi se sprašujemo, kdo bo odslej s lako vne
mo in ljubeznijo skrbel za lepoto našega 
Kamnika. To mesto, ki si ga krasil In negoval 
kpt lastno domovanje, vztrajal tn ustvarjal 
toliko časa, da seje zastavljena ideja realizi
rala, žal, /trenekatera tudi ne. 

Bojan Schlegl, univ. dipl. ing. arh., izhaja 
iz stare in znane kamniške družine. V števil
ni družini je bil s sestro Vero najmlajši. Po 
vojni se je vrnil v Kamnik, in stanoval na 
Grabnu. Sl>oznali smo se kol gimnazijci in 
postali nerazdružljivi. Bojan poln talentov, 
nadarjen za glasbo - saj je tudi muziciral -
kot odličen risarje kolebal med akademijo 
in arhitekturo, a namenjena mu je bila sled
nja. 

Bojanu v življenju ni bilo lahko. Zgodaj je 
Izgubil očeta in mamo. Vendar je s svojo de
lavnostjo že zgodaj skrbel za svoj kruh. Ob
darjen s talenti je ves čas svojega študija de
loval kot jniznan risar, ilustrator in karika
turist. Marsikatera bodica mu je nakopala 
težave, a se ni dal. 

Mlajši verjetno ne vedo, daje bil Bojan po 
vojni med[mrimi risarji strijm - ne samo v Slo
veniji, temveč tudi v Jugoslaviji. Mi se še spo
minjamo kako Bojan ni bil dosegljiv od torka 
do j>etka, ker je za časopis Dnevnik priprav
ljal svojega Ilegalca ali pa Skrivnost lielega 
slona. 

Že za časa študija je sodeloval />ri urejanju 
Kamnika s prof. Kobetom iti prof. Ilitencem 

ter drugimi znanimi arhitekti inje tako fx>z-
neje samoumevno j>revzel obveznosti mestne
ga arhitekta ter tako v šestdesetih letih jiričel 
svojo uspešno />ol velikega esteta, mojstra de
tajla, notranje Opreme, j)a tudi urbanega ure
janja in še bi lahko naštevali. Bedel je nad po
dobo Kamnika, To velja tudi za čas, koje bil 
zaposlen na Zavodu za kulturno dediščino 
Slovenije v Kranju. Z enako vnemo je deloval 
še v pokoju in vse do konca življenja. Z g. Pet
kom seje še j)red štirinajstimi dnevi dogovar
jal o zastavljenih projektih mestnega jedra. 

Ne moremo mimo Bojanove velike privrže
nosti Športu, Ril je izjemen orodni telovadec in 
eden stebrov plavalnega kluba prt skokih v vo
do - Vaterpolo igralec, smučar in celo odboj' 
kar, če je bilo potrebno. Največja privrženost 
pa< je veljala tenisu, kjer je opravil ogromno 
vzgojno delo z mladimi, gojil je igro fair ]>la-
ya ter opravil izjemno trenersko delo. Mislim, 
da ni danes igralca v Sloveniji, ki ga ne bi po
znal V Kamniku in širši okolici pa smo bili vsi 
deležni Bojanove vzgoje, nasvetov in se znjim 
skujmj veselili iger, zmag ali porazov in tre
nutkov, ki smo jih preživljali na in ob teniških 
igriščih. 

Tudi v teh težkih časih, ko siže vedel za svo
jo bolezen, smo se družili. Ti si bil tisti, ki si nas 
vzpodbujal delil nasvete in vztrajal. Teh tre
nutkov ne bomo pozabili nikdar in za vedno 
ostajaš z nami. 

V ponedeljek, 7. junija, ko sem bil /?ri tebi, 
nama je skrbna in nesebična Tota skuhala ka
vo. Pa si dejal: »Ivo, a si še za to, da greva na 
Črnivec«. »Seveda, Bojan«. Bilo je proti večeru, 
zarja nad sv. A no, in sva se j)eljala. Ti si me t >o-
dil čez Znojile, mi razkazoval Tvoja j)ota - tja 
do Črnivca, Malo sva govorila in gledala zar
jo tja daleč čez hribe. Posedela sva in jmtem 
sva se vračala fn> isti poti nazaj. 

Pogledal si me, mej)rijelza roko in mi z bla
go kretnjo dal vedeti, da te vožnje verjetno ne 
bova več ponovila. Dragi Bojan, čeprav je bi
lo lo spoznanje bridko in žalostno, sem ti hva
ležen, da sem bil v tistem trenutku s teboj in 
deležen tvojega miru, modrosti in zauj)anja. 

Zdaj, dragi bojan, ko boš tu počival ob na
ših dragih prijateljih - Ninolu. Borotu, France
tu in Nejetu in se bomo poslovili od tebe, si 
bom sposodil besede velikega Petrarce, ki so kot 
pisane za Tebe: 

Ozrem se in v tej senci, ki na strani 
mi sonce vi iskalo je sredi tlaka, 
Njega prepoznam, ki sodba mu bo taka, 
da se ime nesmrtno mu ohrani. 

bojan ostajamo Tvoji dolžniki. 
Hvala ti za vse - Počivaj v miru! 

Srečanje dupliških mizarjev 
po pol stoletja... 

Pred dnevi so se na Dup l i c i srečali nekdanji učen
ci lesnoindustrijske šole Stol, ki so pred dobr im i pet
desetimi leti kot vajenci v takratni tovarni upognjene
ga pohištva Stol obiskoval i to šolo in se usposobi l i za 
mizarje. O k r o g 25 sedaj že upokojenih mizarjev, les
n ih tehnikov i n inženirjev z različnih koncev Slove
nije se je odzvalo povabi lu Jožeta Brodarja in Lojze

ta Horvata in s tem srečanjem, kot so dejali, počastili 
tud i letošnjo sto letnico začetka lesne industri je na 
Dupl ic i . Njen začetek je leta 1904 zaznamovala Bahov-
čeva žaga in parketarna, k i ji je sledila Remčcva tovar 
na upognjenega pohištva in pozneje uspešna, po vseh 
ce l inah znana, danes pa žal usihajoča industri ja po
hištva Stol Kamnik . F. SVETEIJ 

Vajenci - učenci lesnoindustrijske šole Sini ob zaključku šolskega leta 1951 z Alfredom Tomažičem, uprav
nikom šole (na sredini zgoraj), Bertom k odričem, nekdanjim direktorjem Stola (na levi) in Francem Popi-
tom, upravnikom vajeniškega doma (na desni). 

Pohod SLS-a na Goro 
pr i Sv. Miklavžu 

V n ede l j o , 6. j un i j a , s m o v 
v o d s t v u Občinskega o d b o r a 
SLS K a m n i k o r g a n i z i r a l i za vse 
svo je člane i n s i m p a t i z e r j e 
s t r a n k e p o h o d na Goro Sv. 
Miklavž, n a d Šmartnim p r i 
K a m n i k u , k i leži na 749 m nad
m o r s k e višine. Z b r a l i s m o se 
p r i K u l t u r n e m d o m u Šmartno, 
o d koder s m o k r e n i l i p r o t i va
si Gradišče. P o d o b r e p o l u r e 
hoje s m o p r i s p e l i d o domači
je 1'oljanškovih, k jer s m o se 
okrepčal i s šilcem domačega 
Pot s m o nada l j e va l i p r o t i M i k 
lavžu. Na jpre j s m o se m a l o od
počil i i n okrepčali v mežnariji 
- v črni k u h i n j i , k i jo u p r a v l j a 
tamkajšnje turistično društvo 
G o r a Sv. Miklavž. 

P r e d s e d n i k društva Jože K o 
rošec n a m je p o k ra tk i predsta

v i t v i društva ra zkaza l n a r a v n e 
i n z g o d o v i n s k e l epo t e Sv. M ik 
lavža. O g l e d a l i s m o si p r o t i t u r -
ško obz id j e z o b r a m b n i m stol
p o m , c e rke v Sv. Miklavža, kate
re no t r an j o s t obnav l ja jo , pre
n o v i t e v v o d n j a k a i n s eveda 
mežnarijo s črno k u h i n j o ter 

Jože Korošec nam je razkazal znamenitosti sv. Miklavža. 

Ujeta v objektiv tudi predsednik dr. Anton Svetlin in podpredsednik g. 
Frane Orešnik. 

p r a v o kmečko i zbo . Po o g l e d u 
je s l e d i l a maša, k i jo je za po-
h o d n i k e d a r o v a l domači žup
n i k g. J . Raz inger . P o maši s m o 
se razvese l i l i p rave kmečke ma
l i ce v mežnariji, na to p a je sle
d i l o družabno srečanje o b kle
pe tu i n h a r m o n i k i še v p r i j e tno 
p o p o l d n e . 

B i l je res l ep d a n i n neka t e r i , 
k i so b i l i prvič na G o r i p r i Sv. 
Miklavžu, se kar n i s o m o g l i na
čuditi, k a k o l e p r a z g l e d je na 
L i m b a r s k o go ro , na Kamniške 
A l p e i n L jub l j ansko k o t l i n o . 

J O Ž E K O R O Š K 
d r . A N T O N S V E T L I N 
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Poletje tako 
in drugače 

Pogovor z mladim skakalcem Rokom Benkovičem 

TRENUTKI V LETU 
amnik 

www.studentski-klub.com 

Za nas na Študentskem k l u b u je prv i znak , da je po le t je konč
no t u , vsekakor zabava o b zaključku šolskega leta, torej Poo l party, 
ki je b i l letos še neko l i ko bolj stresen ko t ponavad i . O t e m sem vam 
seveda nekaj m a l e g a nap isa l že zadnjič, saj nas je na c ed i lu pust i l 
e d e n največjih s l ovensk ih p o p z v e z d n i k o v M a g n i f i c o . No, names
t o njega so p o t e m prišli pr imorsk i zabavljači Zmelkoovv, ki so p red 
stavil i nekaj novega grad iva , m n o g i so bi l i pr i je tno presenečeni t u 
di n a d m l a d i m i Carpe D i e m , o ka t e r i h b o m o v p r i h o d n o s t i z a g o 
t o v o še ve l i ko slišali, seveda pa je m e d m n o g i m večerni koncer t se
k u n d a r n e g a p o m e n a , saj so bi l i t a m predvsem za rad i druženja. 

Druženja s pri jatel j i , s ka t e r im i so se l ahko t u d i p omer i l i v šte
v i l n ih z a n i m i v i h i g rah , z n j imi so l a h k o p o k l e p e t a l i o b kakšnem 
cockta i lu , vse skupaj pa je z n o v a z a z n a m o v a l o precej muhas to vre
me. Ves čas se je b i l o p o t r e b n o o z i r a t i v n e b o in upa t i , d a dežja 
ne bo . Sicer pa , ko t kaže in ko t napovedu je j o , bo letošnje po le t je 
precej m o k r o ! 

Dobra volja na Pool partvju 

V o d a je t u d i t e m a našega nas l edn jega f o t o g r a f s k e g a natečaja, 
ki se b o zaključil 13. avgus ta , vse d o d a t n e in formac i j e pa seveda 
l a h k o poiščete na naši sp l e tn i s t rani www.studentski-klub.com. 
Naj v a m t u d i z a u p a m , da so v naših p ros to r ih razstavl jene najbol j 
še fo togra f i j e rož in cvetja zadn j ega f o t og ra f skega natečaja in naj 
v a m b o d o za v z p o d b u d o pr i f o t og ra f i r an ju rek, jezer, mor ja , s la
pov, p o n i k a l n i c in d r u g i h zadev , ki so p o v e z a n e z v odo . 

Z v o d o sta p o v e z a n a t u d i dva g l asbena fest iva la , ki se bos ta o d 
vijala v p r ihodn j ih d n e h o z i r o m a t e d n i h . V t r e n u t k u , ko boste bra l i 
te vrstice, bo l egendarn i Ročk Otočec že za nami , poročilo pa l ahko 
pričakujete v naslednj i številki, še v e d n o pa ima te priložnost obis
ka t i T o l m i n (od 15. d o 18. juli ja), kjer b o p o t e k a l pe t i fest iva l , ki 
je n a m e n j e n p redvsem l jub i te l j em r eggae g lasbe . Z o b e m a fest i 
v a l o m a sta po v e zan i dve s lovenski rek i - z Ročk Otočcem n e k o l i 
k o l e n o b n a Krka , o oko l ju fest ivala Soča Reggae Riversplash pa vse 
pove že ime, ka jne? 

In k o smo že pri fes t iva l ih - t u d i letos se b o odvi ja l fest ival v srb
ski Guči, kjer se zbere jo najboljši »trubaški« o rkes t r i in več ko t sto 
tisoč l judi , ki se pr ide jo sprost i t i in uživat. No, če ste radovedn i , ker 
ste o Guči že bra l i , v ide l i p o sne tke al i m o r d a ce lo v živo poslušali 
d o b i t n i k e »Zlate trube« p r e t ek l i h let, si l a h k o s pomočjo Študent
skega k l u b a Domžale letos vse skupaj o g l e d a t e kar v živo. Za vse 
nadal jn je in formac i j e si seveda og le j te našo sp l e tno s t ran . 

Zadnjič sem napoveda l , da se s po le t j em zmanjša t u d i obseg na 
ših pro jektov , ki so v t e m času vezan i predvsem na dogajanje v na 
ravi - ko lesarsk i i z l e t i , smučanje na l ed en iku , i z l e t i , c l u b b i n g , k o n 
cert i in fest iva l i . Seveda že p r ip rav l j amo pro jekte , ki v a m j ih bo
m o predstav i l i v j esensk ih mesec ih in ki vas b o d o z a g o t o v o z n o v a 
p r i t e gn i l i v našo družbo. 

Do t a k r a t pa o b i l o užitkov v po le t ju , pa naj b o kakršnokoli že, 
če želite, bo v e d n o sončno! 

MATIC SLAPŠAK, pr-kamnik@studentski-klub.com 

Nagradna akcija Vrni napotnico 
e-Študentskega Servisa Kamnik 

Za vroče poletne mesece na e-Študentskem Servisu Kamnik pr i 
pravljamo nagradno akcijo Vrn i napotnico in sodeluj v nagradnem 
žrebanju za SKUTER! Vsaka napotnica e-Študentskega Servisa Kam
nik, ki jo študenti in dijaki i zpolnjeno vrnejo do 31. avgusta 2004, 
bo sodelovala v nagradnem žrebanju za skuter Aprilia Area 51. 

e-Študentski Servis Kamnik napot i svoje člane, di jake in študen
te na delo z napotnico. Napotnica je dokument , na osnovi katerega 
imajo dijaki in študenti pravico delat i pri delodajalc ih in na osno
vi katerega prejmejo plačilo po opravl jenem de lu. 

Naročijo lahko navadno napotn ico , če delajo krajši čas, perma
nentno napotn ico , ki j im pr ihrani vsakokratno naročanje ali stal
no napotn ico za daljše obdobje. Napotn ico e-Študentskega Servi
sa Kamnik je treba vedno naročiti pred začetkom dela. 

Z napotn ico e-Študentskega Servisa Kamnik so člani na de lu t u 
di ne zgodno zavarovani in v p r imeru nezgode prejmejo dnevno 
odškodnino. Ker želijo mladi po končanem delu svoje zaslužke pre
jeti čim prej, zalagamo zaslužke v celotnem znesku. Člani zaslužek 
prejmejo isti dan, ko d o b i m o potrjeno napotnico in ne čakamo na 
plačilo podjetja. Zalaganje ne velja za vsa podjetja. V pr imeru ne
plačila zaslužka za našega člana je napotn ica edini dokument , na 
osnovi katerega lahko e-Študentski Servis Kamnik od delodajalca 
terja njegov zaslužek. 

Kje lahko člani e-Študentskega Servisa Kamnik, študenti in dija
ki , naročijo napotnico? 

po te le fon ih 031/66 33 22, 01/83 17 058, v osebnem e-servisu na 
www.studentski-servis .com ali osebno v naših poslovalnicah. 

Živahne počitnice in ve l iko sreče pri žrebanju! 
e-Študentski Servis Kamnik. 

K o se odpoveš t r d n i m t lem 
p o d seboj i n pustiš, da se za
pre poznan i svet, se za nekaj 
t renutkov odpre drug, nes
končno bolj zahteven in pre
c izen svet. K o ne slišiš niče
sar i n ne vidiš nikogar , pa 
vendar gledaš s popo lno jas
nostjo i n budnostjo, medtem 
ko se spuščaš, drsiš skozi 
zrak i n se nekaj trenutkov za
tem spet srečaš z zemljo. 

S skok i se ukvarjaš že sed
mo leto, torej o d svojega de
vetega leta... Kako si začel? 

Ja, začel sem leta 1997, p r i de
setih, skoraj enajstih let ih. Takrat 
so m i rek l i , da sem prestar, da b i 
mora l začeti že prej i n da se m i 
pravzaprav ne splača začeti ali pa 
naj v zamem vse skupaj bolj kot 
rekreaci jo. Rekel sem prav. Vse
eno bom začel. In po tem je šlo le 
še na boljše. 

Kako to, da si se srečal prav 
s tem športom in ne s kate
r imko l i drugim? 

Ne vem. Že od malega, ko sem 
gledal skoke po televizi j i , sem si 

V sezoni 2003/04 je Rok pri -
skakal številne odmevne 
športne dosežke. Na posamez
n ih tekmah svetovnega poka
la je dosegal dobre rezultate -
5. mesto (Salt Lake City) , 6. 
mesto (Oberstdorf), 7. mesto 
(Kuopio ) , 8. mesto (Lil leham-
mer) , 12. mesto Ho lmenko l -
len). V skupnem sestavku sve
tovnega pokala je zasedel od
lično 17. mesto. Na domačem 
terenu, na svetovnem prven
stvu v poletih v Planici je zase
del 21. mesto posamezno in 6. 
mesto ek ipno . Na po letnem 
G r a n d pri v je v skupnem se
števku štirih tekem zasedel 4. 
mesto posamezno in 3. mesto 
ekipno. Za izjemne rezultate v 
skaka lnem športu in s tem 
promoci jo občine K a m n i k v 
svetu je bil Rok Benkovič letos 
nagrajen z bronast im občin
sk im priznanjem. 

tud i sam želel skakati. Kranj se je 
takrat zde l predaleč, p redvsem 
zaradi časa. Po tem so v Mengšu 
us tanov i l i k l u b in sem šel »pro
bat«. 

Z a n i m a me tvoj občutek, 
ko letiš. Je res, da takrat izgi
ne ves svet ok rog tebe? Česa 
se sp loh zavedaš v teh trenut
kih? 

Takrat v b i s t vu sp l oh ne veš, 
kaj je o k r o g tebe. N i t i jasno. 
S k o n c e n t r i r a n si samo na skok 
Gledaš samo, kako boš nared i l , 

da skočiš čim dlje. To je težko po
vedati , je pa dobe r občutek. 

Ostane v teh in t enz i vn ih 
trenutkih, ko letiš, sp loh kak
šen prazen prostor za misel? 

Sploh ti ne pade na misel , da b i 
kaj razmišljal. Takrat samo gle
daš, kako boš »padel«. 

Kaj pa ljudje, glasovi? 
K o si na v rhu , vidiš l judi. K o le

žeš na rampo, j ih tudi še slišiš. K o 
pa enkrat pogledaš do l , gledaš sa
mo še trenerja, kdaj bo zamahni l . 
Takrat ne slišiš ničesar več. 

Si že kdaj občutil skakanje 
kot pris i lo oz i roma pritisk, ki 
ga povzroči jo pričakovanja 
drugih? 

V k l u b u , ko sem b i l mlajši. N a 
en i t ekm i pač skočiš dobro , po
tem ti ne gre več, pa vseeno vsi 
mis l i jo , da boš skočil še boljše. 
Sem že občutil to. Zadnje čase ne 
več. 

Si potem morda že kdaj po
mis l i l , da bi pusti l skoke? 

M o r d a prvo leto, ko sem začel, 
so me kdaj pa kdaj obhajale kak
šne čudne mis l i . Ampak po tem, 
ko sem b i l enkrat »orng notr«, n i 
sem ni t i pomis l i l , da b i nehal . 

In kaj te je spravljalo v dvo
me? 

K o začneš, s i ne predstavljaš, 

da bo t o l i ko t ren ingov , da ta 
šport vzame to l i ko časa. Ampak , 
ko začneš zares, ko vztrajaš nekaj 
let i n sp loh , če ti gre dobro , po
tem preprosto nakloniš ta čas in 
skačeš za veselje. 

Potem o d tu črpaš voljo? V 
veselju? 

Ja, gotovo. Će skačeš samo za 
rezultate, samo za to, da boš en
krat zmagal, gotovo ne zmagaš ali 
pa sp l oh prej odnehaš. Moraš 
skakat za veselje, za užitek, po
tem lahko... morda tud i zmagaš. 

Kaj te poleg skokov še na
vdušuje? D o m a imaš kitaro... 

Ja, d o m a imam kitaro. Ma lo se 
sam učim, čeprav n isem kdo ve 
kako dober... i g ram, ja. Navdušu
jejo me tud i motor j i . Ne vem kaj 
bi , če ne bi ime l motorja. M o r a m 
se peljat vsak dan. 

Hitrost? 

Dekleta ZUIM Kamnik 
razstavila vezenine 

O b D n e v u družine in D n e v u 
muze j e v s red i meseca maja je 
s k u p i n a d e k l e t Z U I M K a m n i k 
razstav i la svoje i zde lke z m o t i 
vi n a r o d n i h v e z e n i n na s loven
s k e m v manjšem r a z s t a v n e m 
p ros t o ru Budnar j eve hiše v Pa-
lovčah. O b o d p r t j u razs tave je 
uprav i te l j i ca Budnar jeve d o m a 
čije gospa Iva Šubelj K ramar po
vab i l a l judske pevke - Predice iz 
K a m n i k a in druženje povabl je 
n ih gostov popes t r i l a še s sreče-
l o v o m . Razs tavo o k r a s n i h p r t i -
čev in voščilnic z mo t i v i n a r o d 
n ih v e z en in na s l ovenskem so si 
p o h o d n i k i in l jubitel j i k u l t u r n e 

dediščine l ahko o g l e d a l i vse d o 
sred ine jun i ja . Za s p o m i n pa so 
p o simbolični ceni l a h k o k u p i l i 
voščilnico z m o t i v o m n a r o d n i h 
v e z e n i n , ročno d e l o d e k l e t iz 
z a v o d a . D e n a r n a n a g r a d a b o 
prav g o t o vo služila ko t s p o d b u 
d a z a nada l jn j e s o d e l o v a n j e 
m e d z a v o d o m in B u d n a r j e v o 
domačijo, kjer i z d e l k i naših 
m l a d o s t n i k o v , ustvar jeni z l ju
bezn i j o d o ohran jan ja k u l t u r n e 
dediščine, p r ide j o d o i z r a za in 
o b vsak i priložnosti l a h k o n a 
vdušijo ob i skova l ce Budnar jeve 
domačije. 

MARTA LAVRIČ TOMŠIČ 

Ne nujno hitrost. Dovol j je, da 
sem na motor ju i n g rem okrog . 
T o po t r ebu j em vsak dan , če ie 
lahko. 

Je to mogoče povezano z 
občutkom svobode? 

Ja, go tovo . Pelješ se k a m o r t i 
duša da...samo, če imaš bencin. . . 

Kaj pa skoki , misliš da te 
osvobajajo o d vsakdanjika? 

GotOVO. Zato greš tja, da se 
sprostiš, uživaš. Geprav zdaj že 
postajajo rut ina . 

Verjetno je to povezano tu
d i z d i sc ip l in i ran jem načina 
življenja? 

Seveda. Moraš si zastaviti cil je 
in tudi uživati zraven. Ce si samo 
zastaviš cil je i n delaš nekaj, kar ti 
n i všeč, to ne gre. 

Kaj se zgodi potem, ko te 
zagrabi rutina? Ljudje se radi 
prepuščamo navadam... 

Sam sem v obra tno smer štiri
krat zasukan. Ves čas m o r a b i t i 
nekaj novega, nekaj drugačnega, 
nekaj, kar se sam s p o m n i m . D r u 
gače to n i več to in postane dolg
čas. Če b i počel ves čas iste stva
r i , ne b i v ide l nobenega smis la 
več. 

M i lahko poveš kaj o zdravi 
p rehran i i n ko l iko je ta t rend 
razširjen v športu? 

Res je, da p r i v e l i ko športih 
predp isu je jo j ed i ln ike . Ne vem, 
al i je to po t em zdrava p r eh rana 
ali ne. T u d i ve l iko skakalcev mo
ra pazit i na svojo težo. Jaz imam 
to srečo, da lahko jem normalno . 
Razen za večerjo namesto p i ce 
po jem dva jogurta. Nihče mi ne 
predp isu je , kaj l ahko jem in kaj 
ne. 

Kaj praviš na to, da športni
k i vse bolj postajajo medijske 
zvezde i n da posel i n dobiček 
dobivata prednost pred samo 
igro... 

Zadnje čase se to dogaja pred
vsem zaradi pr imanjkovan ja de
narja v športu, zaradi iskanja 
sponzorjev. Športniki se morajo 
pojavljati v medi j ih , da sp loh do
bijo sponzorje . M e n i bi b i l o bolj 
všeč, če b i b i l o tako kot včasih, 

ko so b i l i športniki med i j sko 
manj izpostavl jeni . Če je že tako 
kot je, p o t em je najbolje, da se 
prilagodiš 

Na bližajočih se O l imp i j 
sk ih igrah bo m e d d r u g i m i 
baklo nos i la hol Iywoodska 
zvezdnica, verjetno tudi kak
šen zvezdnik. Kaj misliš o 
tem? 

Če so se tako odločili, je potem 
čisto v redu. F i lmsk i igralci lahko 
nosi jo bak lo , športniki bodo pa 
tekmoval i . T o se mi ne zd i spor
no. 

Misliš, daje samo tekmova
nje p o m e m b n a komponenta 
v športu? 

T e k m a m o r a b i t i . Šport brez 
tekme je na pr imer , kot da b i šel 
igrat nogomet in bi sam brcal /o 
go, na drug i strani pa ne b i b i l o 
nikogar. Tekmovanja morajo b i t i 
zato, da se l ahko primerjaš, da 
poskušaš b i t i boljši. 

Kakšne so tvoje želje, načr
ti za pr ihodnost? 

Nekaj časa b o m še skakal in 
trenira l to l iko , kot bom zmogel . 
Upam, da bom še nizal uspehe v 
tem športu, da se bodo stvari na
daljevale in stopnjevale, kot so se 
doslej Kaj pr ide za tem, b o m o še 
v ide l i . 

Skakanje je zate najprej ig
ra, užitek i n trdo delo ... Kaj 
pa možnost zaslužka? 

G o t o v o da je to, kar počnem, 
trdo delo. To, da me veseli, spada 
zraven. Če pa še kaj zaslužiš, je 
sp loh v redu. N i pa denar odloči
len. Če ne bi b i lo denarja, b i ver
jetno vseeno skakal . 

Rok, kaj ti v z raku najbolj 
pomaga? 

Sproščenost. 
In če verjameš, v kaj verja

meš? 
... Ver jamem vase. 

Na njegovi športni pot i m u že
l i m o čim daljše skoke in polete 
ter ve l iko osebnega zadovoljstva 
ob športnih uspeh ih . 

Pogovarjala se je 
ŠPELA ŽAVBI 

Dekleta iz ZUIM Kamnik v prostem času ustvarjajo čudovite vezenine. 

Živ žav za Aleša 
Zadnji v ikend v 

maju smo v Kamni
ku pripravi l i zabav
no pr ireditev, na 
kateri smo ponudi 
l i plesne, športne, 
zabavne, družabne 
in ustvarjalne aktiv
nosti , pridružili so 
se nam pol ic is t i in 
gasi lci , povabi l i 
smo kamniške 
dvojčke. Na prire
ditvi smo se s pros
tovol jnimi prispev
ki in dobr im i želja
mi spomn i l i Aleša 
Žagarja, k i okreva 
po hud i p rometn i 
nesreči. 

Vsem obiskovalcem, darovalcem, nastopajočim, predvsem pa mladim 
»pomočnikom« iz DAM-a in Mladega foruma, se najlepše zahvaljujemo 
za sodelovanje. 

P. S.: K o boste prebral i te vrstice bo Aleš (srčno upamo, da res!) že 
imel dvigalo. 

za Mladinski center Kamnik 
HELENA STERLE 

Zahvala 
Še enkrat b i sc radi zahval i l i za pomoč našemu Alešu, ki se je hu

do poškodoval v prometn i nesreči i n nujno potrebuje tudi dvigalo 
Posebna zahvala vsem di jakom osnovne šole Toma Brejca, tudi nji
hov im staršem, k i so z zbiranjem papirja pr ispeval i ves izkupiček 
Alešu. Hvala tud i ravnatelj ici in soc ia ln i de lavki ter vsem zaposle
n im , k i ste pr ispeval i oz i roma nas denarno podpr l i . 

Hvala tud i He len i Sterle, k i je organiz ira la dobroden i živ-žav. Še 
posebej hvala vsem nastopajočim in vsem t ist im, ki sle pr ispeve l i 
ali nam kakorko l i pomagal i v tej težki situaciji. 

Družina Žagar 
v / 

V ustvarjalni delavnici so se morali udeleženci kar 
potruditi, zato pa so bili izdelki-imenitni. 

http://www.studentski-klub.com
http://www.studentski-klub.com
mailto:pr-kamnik@studentski-klub.com
http://www.studentski-servis.com


11. dan vaterpolistov 
na kamniškem bazenu 

V soboto, 19. junija, se je na 
kamniškem bazenu odvijal tradi
c iona ln i , ž e l 1. dan vaterpolistov. 
Letošnji prazn ik vaterpo la je b i l 
še posebej s lavnostno obarvan, 
saj sovpada s 30-letnico Vaterpol
ske zveze Slovenije. 

Tokrat so sodelovale nasled
nje ekipe: v članski k o n k u r e n c i 

stvu v ma lem vaterpo lu . Popo l 
dne so se na igrišču izmenjaval i 
kadeti do 16 let, dečki do 13 let in 
veterani. 

O b 19. ur i je potekala krajša slo
vesnost ob 30-letnici Vaterpolske 
zveze Slovenije, na kateri je pred
sednik Matjaž Rakovec na kratko 
opisal razvoj vaterpola v svetu in 

• ij • I 

Najboljši trije v kategorij i do 11 let (z leve): najboljši strelec T i len Les-
kovec ( V D K a m n i k ) , najboljši igralec Tomi Ba loh (Triglav) in najbolj
ši vratar Gašper Žurbi ( V D K a m n i k ) . 

N a prijateljski tekmi med Slovenijo in Hrvaško je bilo težko prebiti blok 
dvometrašev. 

Slovenija in Hrvaška; med vetera
ni Žusterna (Koper ) , Triglav, K r 
75 i n K a m n i k ; med kadeti do 16 
let Kope r , Tr ig lav, O l imp i j a in 
Kamnik ; med dečki do 13 let Slo
venija in Primorje; med dečki do 
11 let Tr ig lav, Kope r , Žusterna, 
Ol impi ja , Slovan, De l f in , Mehurč
ki , Kokra , Posejdon in Kamn ik . 

Dogajanje se je začelo že v pe-
lek popo ldne, ko so kadeti do 16 
let odigral i prvo ko lo v svoji kate
gorij i . Nadaljevali so v soboto do
po ldne z d rug im ko lom, k i mu je 
s ledi l tu rn i r za dečke do 13 let v 
ma lem vaterpo lu . O b 13, u r i je 
s ledi la pode l i tev odličij najbolj
šim ek ipam v državnem prven-

v Slovenij i . S s k r o m n i m i dar i l i se 
je zahval i l t rem svojim predhod
n i k o m , k i so od leta 1974 v o d i l i 
VZS. Prav tako je pozdravi l visoke
ga gosta iz sosednje Hrvaške pred
sednika V Z Hrvaške, k i se je sku
paj s člansko reprezentanco svoje 
države udeležil dneva vaterpolis
tov. 

N a s lovesnost i je spregovor i l 
tudi župan K a m n i k a gospod An
ion Smolnikar , k i z o p t i m i z m o m 
gleda na razvoj kamniškega vater
pola. 

()b zaključku državnega vater
po lskega prvenstva so b i l a naj-
boljšim ek ipam v kategorijah 13, 
15 in 17 let podeljena odličja. 

Za glasbeno-plesno obarvanost 
samega dneva i n večerne sloves
nost i so poskrbe l e plesalke iz 
p lesne šole R i t em planet ter 
Stranjska godba. 

Po zaključeni s lovesnost i pa 
sta reprezentanc i Hrvaške in Slo
venije zaigrali prijateljsko tekmo, 
na kater i so se od slovenske rep
rezentančne kap ice pos lov i l i za
služni in do lgo le tn i igra lc i vater
po la : V l a d i m i r Pajič, Tadej Pera-
novič i n dosedanji kapetan Kriš
to f Štromajer. Zmagal i so repre
z en t anc Hrvaške z r ezu l ta tom 
13:5, kar pa ne preseneča, saj so 
Hrvat i na zadnjem EP v vaterpo
lu lani v Kran ju dosegl i s rebrno 
medaljo in spadajo v sam svetov
ni vaterpo lsk i v rh . 

T e k m o v a l n i de l je spreml ja lo 
l u d i pestro dogajanje ob bazenu. 
Za o troke so potekale igre v vod i 
i n na suhem v organ izac i j i Mla 
d inskega centra K a m n i k , nekate
ri so se pomer i l i v metanju pod
kve, v s i pa smo i m e l i srečo na 
sreeelovu. Večerno dogajanje je 
b i l o ob glasbi dua Dejan in T o n i 

živahno še do p o z n i h ur. 
O b uspešnem dnevu vaterpo

listov je treba povedat i , da se je 
pr i redi tev v K a m n i k u že kar dob
ro »prijela«. Letos si je ce lodnevno 
dogajanje tja do pozn ih u r ogleda
lo ve l iko gledalcev, kar še posebej 
veseli organizatorja - Vaterpo lsko 
društvo K a m n i k s predsedn ikom 
D a r k o m Homar j em in organiza
cijski odbor, v katerem so večino
ma starši kamniških vaterpolistov. 
Starši so izdatno pomagal i p r i is
kanju sponzorjev i n dob i tkov za 
srečelov (mnogi so b i l i sami spon
zorji) ter p r i sami izvedbi priredit
ve. O b tej p r i l i k i so podr l i tudi sta
ro, razpadajočo leseno barako ob 
bifeju in postavil i novo, tako da je 
pog led na kamniški bazen bolj 
pri jazen. 

O b tej priložnosti se V D Kam
nik zahvaljuje vsem sponzor jem 
za sponzorska sredstva, vsem, k i 
so kakorko l i pomagal i pr i i zvedbi 
prireditve ter vsem udeležencem. 

M o k e r vaterpo lsk i pozdrav v, 
upamo, dokaj suho poletje! 

M. Š. 

Motokros 

Jaka Moze ponovil 
lansko zmago 

Brniški Dunlop moto park je na 
svoji 1350 metrov dolgi progi gos
til tretjo letošnjo d i rko državnega 
prvenstva v motokrosu. Zanimivost 
tokratne prireditve je bila ob dodat
ni vožnji za četrti, tradicionalni po
kal Dunlop Slovenije, tudi ta, da je 
bila tokratna prireditev odprta in 
so se tako na startni rampi razvrsti
li vozniki iz kar petih držav. 

D i rko , k i jo je organiz iral kam
niški k lub Sitar Dun lop RacingTe-
am, je v dobršni meri kroji lo tudi 
vreme, saj je proga že pred trenin
gi postala pravi blatni pol igon, ki 
je od vozn ikov zahteval iz jemno 
moč in kondici jo. 

Prva žrtev težkih pogojev je b i l 
tako še pred treningi prav glavni 
favorit Roman Jelen, član domače
ga moštva. Na račun težkih vre-

pripravl jen za tak
šne razmere. .Na su
hi progi bi to šlo, v 
takem blatu pa je to 
preveliko tveganje,« 
je tožil Je len in do
dal: »Nočem pa tudi 
tvegati zaradi iz jemno pomemb
nih dirk svetovnega prvenstva, k i 
me čakajo čez dva tedna.« 

Dirka je tako mini la brez Jelena 
in njegovega dvoboja s Sašom 
Kragljem, kljub temu pa je v dežju 
vztrajalo in prišlo na svoj račun 
dobr ih 2000 gledalcev, k i so imel i 
kaj videti . 

Se pred tem se je nekaj voznikov 
priložilo, češ, da je proga spreme
njena od tiste, ki so je bil i vajeni na 
treninig ih, zdela pa se j im je tudi 
bolj nevarna. O b tem je treba po-

(•BjMATTCCtNlfch 

Odlični J a k a Može v akc i j i . 

N a d i r k i za četrti pokal Dunlop Slovenije je še drugič zapored zmagal 
J a k a Može (Sitar Dun lop Kae ing Tcam) pred nekdanj im članskim 
evropskim^prvakom Hrva tom Nenadom S ipkom in k lubsk im kolegom 
Miha tom Špindlcrjem. 

menskih razmer in s tem izjemno 
zahtevne blatne proge, se je ob še 
vedno ne povsem zaceljeni stari 
poškodbi kolena odločil, da še dru
gič zapored na domači d i rk i ne bo 
nastopil : »Moj italijanski terapevt 
je po ogledu razmer meni l , da je 
moj nastop na tej progi preveč tve
gan. Gre predvsem za nesaniran 
meniskus levega kolena, k i še n i 

udarit i , da je bi l režiser teh spre
memb prav Rok Sitar, nekdanji od
ličen voznik motokrosa, ki je lani 
na brniškem Dunlop moto parku 
končal s svojo motokrosislično ka
riero. Z ekipo se je skoraj dva tedna 
trudil, da bi z nekaj izboljšavami na
redil progo še atraktivnejšo, a hkra-
l i varnejšo. Na njegovo stran se je 
obrn i l tudi Sašo Kragelj, k i je po

udaril, da so skoki zdaj odlični, da 
se morajo vozn ik i pač pri lagodit i 
na dane razmere. »Vsako mizo se da 
prevozit i na dva načina. Lahko jo 
normalno preskočite, ali pa prevo
zite brez skoka. To je pač odvisno 
od pripravljenosti vsakega posa
meznika,« je dejal Kragelj in tako 
poird i l odobravanje sprememb. 

Obe vožnji razreda Open sta 
kljub Jelenovi odsotnosti postreg
li s trobojem treh evropskih prva
kov. V prv i je b i l boljši Hrvat Ne-
nad Sipek, v drugi pa Sašo Kragelj, 
k i je s tem postal tudi končni zma
govalec te kategorije. Za njima se
je na stopničke uvrstil še lanski dr
žavni prvak v tej kategorij i , Jele
nov klubski kolega Jaka Može. 

Razred tlo 125 kubičnih centi
metrov je postregel s še bolj raz
burl j iv imi vožnjami, saj sta z odlič
nim startom že v prvi vožnji prese
netila člana domačega kluba Miha 
Špindler in Matevž l u , k i sta lep 
del d i rke vodi la pred favorizira
nim Kragljem. »Zagotovo bi mi šlo 
še bolje, če ne bi imel nekaj pregla
vic z motorjem,« pa je b i l na koncu 
te vožnje komentar za Kragljem 
drugouvrščenega Špindlerja. 

Drugi start pa je postregel s pra
vo dramo, saj se je prav Kragelj za
pletel v startnem zavoju in po trku 
večih tekmovalcev edini padel po 
tleh. Kljub temu se je pobral in se 
pognal v hud zasledovalni boj, do 
konca druge vožnje pa se je prebi l 
vse do četrtega mesta. Ve l iko zma
go v tej in skupno na d i rk i je tako 
slavil M iha Špindler, odličen us
peh pa je bilo tudi tretje mesto lan
skega državnega prvaka v razredu 
do 85ccm, Matevža Irta. 

V najšibkejšem razredu, vozni
kov z motorj i do 85 cem je tokrat 
nekol iko presenetljivo zmagal Jer
nej Irt, mlajši brat prej omenjene
ga Matevža. Po padcu Klemna Ger-
čarja, Irlovega klubskega kolega iz 
Sitar Dun l op Racing Teama, je 
brez težav dobi l prvo vožnjo, dru

go mesto za Gerčarjem v drug i 
vožnji pa je bi lo dovolj za skupno 
zmago. 

V glavni d i rk i dneva za četrti po
kal Dun l op Slovenije je od starta 
naprej domin i ra ! Ilrval Nenad Si 
pek. Nekdanji članski evropski pr 
vak pa je na sredi d i rke padel in 
prehite l ga je prav tako nekdanji 
mladinski evropski prvak Jaka Mo
že. Slednji je vodi l do cilja in tako 
še drugič zapored osvojil pokal 
Dun l op Slovenije. Tretji pa je sko
zi cilj pr ivozi l njegov klubski kole
ga Miha Špindler. Sašo Kragelj pa 
se zaradi lažjega pretresa možga
nov, k i ga je utrpe l pr i padcu, n i 
udeležil te posebne dirke. 

Prava poslastica tokratne pr i rc 
ditve, ti Sitarjevci se resnično ved
no znova domisli jo česa zanimive
ga, pa je b i l nastop odličnega 
nemškega freestvlerja Ringa Rhc-
na. Motokrosistični kaskader je s 
svojimi atraktivnimi skoki in pole
ti pod vršace ter čez letala na br
niškem letališču poskrbel za zadr
ževanje d iha vseh, k i so neskonč
no uživali v njegovih mojstrovi
nah. 

Navdušen pa je b i l tudi pred
stavnik A M Z S v žiriji d i rke, saj je 
uradno pohva l i l organizatorja in 
to z najvišjo oceno, k i jo je uteme
lji] z visoko profesionalnostjo ter 
odlično izpeljavo dirke, kljub naj-
it /jim možnim razmeram. 

Rezultati: 
Open: 1. Sašo Kragelj ( A M D le-

roda) 40 točk, 2. Jaka Može (Sitar 
Dun lop RT) 34,3- Cerar (AMD Lu
kovica) 28, Aleksander Osek (HUS-
K Y Moto Park) 24 

Skupaj v DP: 1. Kragelj 154 
točk, 2. Može 128, 3. Slavec 97, 

125 cem: 1. Miha Špindler (Sitar 
Dun lop RT) 37, 2. Sašo Kragelj 
( A M D Irroda) 35. .-LMalevž Irt ( Si
tar D u n l o p RT) 28, 4. Damjan 
Smrekar (AMD Šentvid) 27,5. Toni 
Mulec ( A M D Slovenj Gradec) 24 

Skupaj DP: 1. Kragelj 109 točk, 
•Špindler 101, Irt Matevž 71, 

85 cem: 1. Jernej Irt ( AMD Dun
lop RT) 37, 2. )an Pečelin ( A M D 
Buhc) 32,3. K lemen Gerčar(AMI) 
Dunlop RT) 26, 4. Jure Portuna ( 
MK Mitas ) 26, 5. Borut Bele ( M I K 
Radenci) 26 

Skupaj DP: 1. Gerčar 146 točk, 
2. Jernej Irt 130, 3. Pečelin 113 

4. POKAL DUNLOP SLOVENI
JE : 1 Jaka Može (Sitar Dunlop RT)„ 
1. Nenad Sipek (Hrvaška), 3- Miha 
Špindler (Sitar Dunlop RT),... 

BORUT CVETKO 

Gorski tekači KGT Papež 
uspešni tudi v tujini 

M l a d i gorsk i tekači K G T Papež so v jun i ju nadal jeva l i z odlični
mi dosežki na M e m o r i a l M a r c o G e r m a n e t t o v Italiji. Uroš Tomec 
je b i l m e d mlad inc i o smi , K l e m e n Markuš pa se je srčno bor i l m e d 
dve leti starejšimi dečki in p r i t eke l odlično 15. mesto . 

N a e v r o p s k e m p r v ens t vu v Ko rb i e l o v vu na Po l j skem (10 k m , 
830 m višinske razl ike) je nastop i la moška in ženska ek ipa , najboljši 
štirje gorski tekači iz i zb i rne t e k m e v gorsk ih t ek ih gor - do l na Huj-
sko. Ko t preds tavn ik AZS - o d b o r z a gorske t eke je b i l vod ja slo
venske ek i p e Dušan Papež, ki je o rgan i zac i j sko poskrbe l z a o b e 
e k i p i . Moški ek ip i sta zman jka l i le dve točki d o b rona , kar p o m e 
ni najboljšo s lovensko člansko e k i p n o uvrst i tev na e v r o p s k e m pr
venstvu dosle j . V e k i p i je t eke l t u d i Sebast jan Zarn ik (KGT Papež), 
ki je k l jub padcu dosege l 27. mesto . Ženska e k i p a je b i la s k u p n o 
s edma . Na o p e n race na isti p rog i pa je odlično 5. mes to dosege l 
M a r j a n Zupančič ( tudi K G T Papež). 

Na e v r o p s k e m prvens t vu pa je p o t r d i l a svoj nas top na 7. gor
skem t e k u na G r i n t o v e c t u d i e l i ta go rsk ih tekačev: Itali jan De Gas-
per i (evropski prvak) in b ronas t i z EP G a i a r d o ter četrti z EP Čeh 
Krupička. Gorsk i t ek na Gr in t ovec vel ja za eks t r emn i tek, za kra 
lje višin (2558 m). Teči v osrčje Gr intovcev, doseči nj ihov najvišji vrh, 
ostaja večni izz iv. Postat i kralj višin je t i h a želja vsakega gorske
ga tekača, kar dokazu j e vsako le to večja udeležba domačih in t u 
j ih tekačev (v l anskem le tu 217). Za rad i zah t evnos t i o rgan izac i j e 
in množičnosti so letos predpr i jave o d 15. d o 21 . jul i ja . 

7. gorski tek na Grintovec za pokal Slovenije v gorskih tekih bo 
25. julija s startom članov in članic ob 9. uri pri Domu v Kamniški 
Bistrici, ob 15. uri pa bo razglasitev rezultatov. 

M I R A PAPEŽ 

Slovenska reprezentanca gorskih tekačev na Poljskem (Foto Dušan Papež). 

Trimski pohod na Veliko planino 
Petindvajset let je minilo od prvega trimskegu pohoda na Veli

ko planino. Leta 1990je PD Kamnik prvtt organiziralo />ohoi/ m 
di na Veliko planino in ne samo na Kamniško in Kokrtko sedlo kol 
leto dni //rc/ < >d takrat je enkrat več drugič manj udeleiem <•'• obii 
kalo prvo soboto v juniju Veliko planino po različnih poteh po lis

ti »klasični« mi
mo Sv. Primo 
ža in čez Pasje 
jieči in čez 
Konjščico in 
Dol dol. pa od 
Jurčka in čez 
VnUivljek na
zaj, pa čez 
Kuklarje, Ri-
gelj, Lopato, 
Sivnik, Ravni 
hrib - fjo skoraj 
vseh možnih 

stezah. Ostalo je sicer še nekaj možnih dostopov, ki j)u so danes že 
bolj brez])otja. 

Letošnjemu pohoduje botrovalo slabo vreme, zato je bila udelež
ba relativno majhna, saj je še ob napovedani uri odhoda rahlo de
ževalo. Vendar seje vreme uneslo. majhna skupina pa je tudi bolj 
gibljiva in varnejša, zato so izvedli načrtovano ]>ot v vzponu čez 
Kuklarje in Konjščico na Veliko planino, kjer je bil v prijaznem 
gostišču na Zelenem robu daljši počitek, Po skupni odločitvi vseh 
udeležencev je bil nato sestop čez Malo /jlariino in mimo Kisovca 
po južnih pobočjih Male in Velike planine do Sivnika in naprej do 
Kralovega hriba oziroma avtomobilov BOJ C 

Poletje v Getzu. 
Getz 1.3 GL z brezplačno klimo, bogato opremo 
in odlogom plačila že za 2.022.755 SIT. 

\vto£mcenter 

Obrtniška ul. 8, Domžale, rs 72 16 221 

<&> 
H Y u n r j H i 

T R G O V I N A I N S E R V I S 

Š P O R T N E O P R E M E 

P e r o v o 2 5 , K a m n i k , t e l . : 8 3 0 - 9 9 - 4 0 | 

Odpr t o ; 8 . 3 0 - 1 9 . 3 0 , sobota 8 . 3 0 - 1 3 . 0 0 

V e l i k o s e z o n s k o z n i ž a n j e t e k s t i l a 

d . 6 0 % ! 
V E L A N - Z E L A N O M o d 1 9 . j u l i j a d o 2 . a v g u s t a 

Elan * Mistral * Bellovvzero ' Murphy & Nye * Columbia * Salevva " 3S Sport 



Tekmovanje v spretnostni vožnii za DP 

Motoristi pokazali spretnosti 
Moto klub Divji J O d e c i je bi l ustanovljen oktobra 1999 leta i n 
združuje 17 ljubiteljev jeklenih konjičkov z območja Tuhinjske 
doline. Naši skupni cilji so vožnja z moto rn imi kolesi i n druže
nje z motoristi. Tako se "skozi vso sezono udeležujemo motoris
tičnih srečanj v Sloveniji i n tujini ter s tem predstavljamo naš 
klub. Vsako leto organiz i ramo interni piknik, skupne vožnje, 
mlajši člani pa tudi dopust z motorjem. 

V letošnji sezoni smo se na pobudo nekaterih članov k luba loti l i or
ganizacije i n izvedbe tekmovanja v spretnostni vožnji vozn ikov motor
nih koles. Tekmovanje, katerega rezultati štejejo za državno prvenstvo, 
je b i lo četrto v letošnji sezoni. 

Na dan tekmovanja 30. maja na igrišču v Šmartnem v Tuh in ju smo 
b i l i organizatorj i zadovol jni , saj je po nekaj deževnih dnev ih zopet po
sijalo sonce. Pričetek uradnega t reninga je b i l ob 11. ur i . B i l o je živah
no, saj se je na mesto pr ireditve pripeljalo ve l iko motor istov i n drug ih , 
k i j ih je pri tegni la želja po ogledu raznovrstnih jeklenih konjičkov. Tek
movanje se je pričelo ob 13. ur i . Po t rebno je b i lo upoštevati pogoje in 
pravila, ki j ih za tako tekmovanje predpisuje Zveza moto k lubov Slove
nije. V sedmih kategorijah se je pomer i l o 30 tekmovalcev. Organiz ira
l i smo še dodatno kategorijo do 100 ccm, rezultati pa niso šteli za dr
žavno prvenstvo. S tem smo omogočili, da so se tudi vozn ik i koles z mo
torjem in mo to rn ih koles nižjih kategorij pomer i l i med seboj. Sledi la 

je podel i tev pokalov i n praktičnih nagrad. Za zaključek tekmovanja in 
druženja smo za popestr i tev organiz ira l i še tekmovanje v počasni vož
nji in tekmovanje v valjenju soda z mo to rn im kolesom. 

Seznam tekmovalcev po kategorijah, znamka motornega kolesa in 
pr idob l j en i čas: 

• JUNIOR DO 10 LET STAROSTI: 
( KTM - 50) 
(TOMOS - 50) 
(TOMOS - 50) 

67,54 s 
67,88 s 
68,13 s 

(DAEL IM- 125) 62,91 s 

( Y A H A H A - F Z R 600) 
(HONDA - CBR 600) 

(APRILIA-SL1000) 
( Y A M A H A - R 1 ) 
( H O N D A - C B R 900) 

75,3 s 
78,72 s 

59,49 s 
65,32 s 
65,78 s 

T I N A B A R v K a m n i k u 

- nov prijeten lokal 
prav za vsakogar 

V Šlakarjevem prehodu na Maistrovi n so se ponovno odprla vrata Tina 
bara. Nova najemnica Tina se je opogumila in na prostoren vrt posta
vila še otroška igrala, da bodo kratkohlačniki vsaj za hip pustili ma
mico, da s prijateljico spije kavico in poklepeta. 
Tudi na pleničnike Tina ni pozabila. Omogočila je dostop na vrt z vo
zički, poskrbela za previjalni kotiček, pa tudi kakšno sadno kašico je mo
goče dobiti. Mamice in malo večji otroci pa lahko izbirajo med slastni
mi sendviči, hrustljavimi rogljički, jagodami s smetano, sladoledom ... 

Na večer, ko se otroški živ žav poleže, pa se lokal spremeni v tapravi 
bar, namenjen odraslim. Rustikalno opremljeni prostori omogočajo pri
jetno kramljanje ali pa burno veseljačenje. Vsak petek in soboto se 
dogaja zanimiv party. Kakor bo komu prijetneje, pravi Tina, saj je pros
tora dovolj za vse. 
Pri Tini vas dišeča kavica prebudi med tednom že ob 5.30, ob sobo
tah ob 7. uri in nedeljah ob 9. uri. 

1. mesto MIRAN K O V A C I C - Trebnje 
2. mesto LUKA KUTNAR - Trebnje 
3. mesto GAŠPER K U T N A R - Trebnje 

• OD 100 DO 350 ccm: 
1. mesto DENIS DOLINŠEK - Sevnica 

• OD 350 DO 750 ccm: 
1. mesto GREGOR VODOPIVC- Brestanica 
2. mesto LEOPOLD PUNGERĆAR - Mirna Peč 

• NAD 750 ccm: 
1. mesto MATEJ SLAPNIK - Kamnik 
2. mesto GREGOR VOZEL - Izlake 
3. mesto DINO KLEMENČIČ - Lukovica 

• CHOPPER: 
1. mesto JANEZ MONETA - Domžale 
2. mesto MARJAN BERI.EC - Kamnik 
3. mesto ROBERT HRIBAR - Špitalič 

• ENDURO - SUPER MOTO: 
1. mesto ANŽE STOJANOVIČ - Sevnica 
2. mesto JANEZ GOLTNIK-Laze v Tuhinju (YAMAHA-S. Tenere 660)108,1 s 

• LADY CUP: 
1. mesto KARIN SVETELJ - Zg. Besnica ( Y A M A H A - 8 0 ) 88,47 s 
2. mesto K A R M E N REDNAK - Sevnica (HONDA- Hornet 600) 95,28 s 
3. mesto ROMANA RISTOVSKI - Kamnik (YAMAHA- Virago 750) 149,45 s 
4. mesto MOJCA J E N K O - Koper (HVOSUNG - Comet 250) 150,1 s 

Rezultati dodatne kategorije do 100 ccm: 
L mesto LUKA SLAPNIK-

Šmartno v Tuhinju ( Y A M A H A - 50) 64,62 s 
2. mesto MIRAN KOVAČIČ - Trebnje (KTM - 50) 69,24 s 
3. mesto ALEKS VENE-Žirovnica ( Y A M A H A - 9 0 ) 70,04 s 

Rado VIRIJANT 
M K Divji Jezdeci 

(YAMAHA-Virago 535) 79,88 s 
( H O N D A - 7 5 0 ) 96,16 s 
(YAMAHA- Virago 750) 96,30 s 

(APRILIA - Pegaso 650) 82,51 s 

V planine ustrezno opremljeni 
Letošnja dolga zima, pa tudi slabo vreme spomladi in v začetku 

poletja je povzročilo, da je v višjih planinah še vedno veliko snežišč. 
Južni pristopi so sicer v glavnem vsi kopni, zato pa je na severnih stra
neh nad 2000 m še veliko snega za ta letni čas. To moramo ob na
črtovanju ture upoštevati, zato nekaj časa uporaba cepina predvsem 
na severnih snežiščih ne bo odveč, čeprav sneg običajno še ni pre
več trd. Turo načrtujmo tudi tako, da se bomo izognili popoldanskim 
nevihtam. To pomeni, da je potrebno začeti hojo zgodaj, da smo na 
vrhu še preden se razvije vročinska nevihta in smo takrat, ko treska 
in grmi že v dolini ali pa vsaj v planinski koči. 

Vse planinske koče so redno oskrbovane in stalno odprte, kot je 
bilo že objavljeno v Kamniškem občanu. Novo je to, da je stalno od
prt tudi Črnuški dom na Mali planini, za katerega se pred časom še 
ni vedelo, kako bo z njim. 

O Veliki planini pa še to. Sezo
na obiska se je že začela. Letos je 
vse nekoliko pozneje kot prejšnja 
leta, glavno cvetje je bilo šele ob 
začetku julija. Čeprav je Velika 
planina prašna planina, je lahko 
tudi nevarna, a jo večina turistič
nih obiskovalcev preveč podce
njuje. Iz vroče doline se jih veliko 
poda gor lahko napravljenih, v 
kratkih hlačah, majčkah in copa
tah. Vendar je planota Velike pla
nine kar 1500 m nad morjem in 
kakor hitro se skrije sonce za ob
lak, zapiha veter, se pripodi meg
la, je take oprave bistveno pre
malo, posebej še za majhne otro
ke, dojenčke. Tudi za obisk Veli
ke planine, pa čeprav je lepo vre
me, je dobro imeti s seboj toplej
ša oblačila, kakšnb jopo, flis, vet
rovko, dolge hlače, pa čeprav v 
nahrbtniku. Pa tudi čevlji naj bo
do planinski, da ne bo prehitro 
prišlo do zvina ali še česa hujšega. 

Pa srečno in veliko planinskih 
užitkov! BOJČ 

tamia svoj dm* kupoi/m mjccmjc?! 

TEHNIČNA TRGOVINA J§e«J 
Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203 

P E S T R A P O N U D B A ! 

• BELA TEHNIKA GORENJE, BOSCH, 
ELECTROLUX, ZANUSSI, BEKO 

•MALI GOSPODINJSKI 
APARATI 
• REZERVNI DELI GORENJE 

• ELEKTRIČNO 
ORODJE 

VRTNE KOSILNICE 

j • SVETILA, 
i LESTENCI 

•VODOVODNE ARMATURE 
• KOPALNIŠKA OPREMA | f c 

•MATERIAL ZA 
CENTRALNO 

KURJAVO 
•TELEVIZORJI 

•AVTOAKUSTIKA 
•GLASBENI STOLPI, 
RADIOKASETOFONI 

AKCIJSKE CENE IN POPUSTI VELJAJO PRI PLAČILU 
Z GOTOVINO 00 PRODAJE ZALOG 

UGODNO PONUDBO SI OGLEJTE V NASI PRODAJALNI 

- BREZPLAČNA D O S T A V A 
K R E D I T I G O R E N J E 1 +6 A L I I +12, O B R E S T I V A M P O D A R I M O 

+• 400.000 SIT 
O b nakupu Kalosa, Nubire, Tacume 
ali novega Lacettija vam vaš stari avto 
ocenimo po sistemu Eurotax in zraven 
prištejemo do 400 .000 SIT. 
Ponudba velja za omejeno količino 
vozil z določeno opremo. 

Uvoznik, , prodajalec in serviser 
AHAC & CO., d.0.0., Domžale. Mala Loka 15, 1230 Domiale. tet: 01/56 27 100, gsm: 041/463 000 
(lokacija AVTOSERVIS PIŽCM vp). mfCipizem.sl 

• C U L O 
08.2004 

K O N T A K T N E L E Č E 

M A S K E I N P L A V A L N A 

O Č A L A Z D I O P T R I J O 

15% GOTOVINSKI POPUST 
Perovo 26, Kamnik , tel. 01 831 49 51 

IT 

Prezračevanje 
nizkoenergetskih hiš 

ot>voo mAf 

V ve l ikem številu mode rn ih zgradb s klasičnim naravn im pre
zračevanjem preko rež oko l i oken in vrat ne moremo zadosti
ti h ig ienskemu m i n i m u m u izmenjave zraka. Razlog tiči v viso
ki tesnosti zgradb. Ena i zmed rešitev tega prob lema so hišni 
prezračevalni sistemi z izkoriščanjem odpadne toplote. 

Če se torej na začetku d o t a k n e m o vprašanja o p o m e m b n o s t i 
vgradnje prezračevalnega sistema v stanovanjske hiše, v i d imo , da je 
prednos t vgradnje sveža in zdrava b iva lna k l ima , k i jo dosežemo le 
s k o n t r o l i r a n i m prezračevanjem objekta. Po l eg tega pa je tako pre
zračevanje tud i zaščita gradbene konst rukc i j e , prav tako pa omogo
ča varčevanje z energi jo i n varovanje okol ja. 

N e k o n t r o l i r a n o prezračevanje z odp i ran j em oken p o m e n i razme
tavanje z energijo, stanovalc i pa so lahko izpostavl jeni ces tnemu pra
hu in h r u p u . Pr i hišah z vgrajenimi prezračevalnimi s istemi pa ok
na lahko ostanejo zaprta, doveden i zrak se f i l tr ira, kar močno izboljša 
kval i teto zraka, to pa je ve l ika p rednos t p r edvsem za alerget ike. 

Prav tako pa k o n t r o l i r a n o prezračevanje preprečuje v i soko zrač
no vlažnost i n s t em možnost razvi janja p l e sn i a l i nastajanja grad
bene škode na ob jekt ih . Zan im i v je tud i podatek, da se dnevno v šti
r i članskem gospod in j s t vu odda kar do 15 l i t r ov vode v o b l i k i vla
ge, iz katere se v območju t o p l o t n i h mostov izloči k ondenz , kar pa 
v o d i d o tovor jenja p l e sn i . P r a v i l n o ravnoves je m e d t e m p e r a t u r o 
p r o s t o r a i n r e ia t i vno zračno vlago, se doseže s k o n t r o l i r a n i m pre
zračevanjem i n s t em pr i j e ten komfo r t . 

Ve l i ka prednost takih s is temov je tud i ta, da zmanjšuje koncent ra 
cijo C O , v z raku, zmanjšuje obremen i t ve z vonjavami, ščiti p r ed pra
h o m in c v e tn im p r a h o m , kar poz i t i vno vp l i va na samo počutje člo
veka. Večja koncent rac i j a C 0 - v z raku zmanjšuje koncent rac i j o člo
veka ter povzroča g lavobo l , kar ustvarja nepr i j e tno počutje. 

O d vseh naštetih prednos t i pa je b is tvenega p o m e n a tud i ekono
mičnost. Ekonomičnost je p r i k o n t r o l i r a n i m prezračevanju precej 
večja, saj je poraba fos i ln ih gor i v b is tveno manjša, kot p r i nekontro
l i ranem prezračevanju, p r i katerem z odp i ran j em oken in vrat spod
bujamo večje top lo tne izgube. 

Članek je p r ip rav i l o podjetje I.S.P. d.o.o., Ljubljanska 45b, 
K a m n i K , www.isp.si. 

1 S P 
• r j .0.0. 

L j u b l j a n s k a 45/b, 1241 K a m n i k 
tel.:(01)839 45 87, fax:(01)839 45 88, e-mail: isp@siol.net, www.isp.si 

Kot pooblaščeni serviser in monter 
opreme V I E | M A N N poleg dobave vseh vrst 
kotlov omogočamo našim strankam: 

-takojšnje posredovanje okvirnih ponudb 
- svetovanje in projektiranje, 
- izvedbe plinskih instalacij 

ZA IZVEDBO PLINSKE NAPELJAVE VAM P O L E G VISOKE 
KAKOVOSTI NUDIMO NAJEM UGODNEGA KREDITA, POPUSTE 
TER VRSTO DRUGIH UGODNOSTI 

PRI NAS POSKRBIMO ZA VAS z VIESSMANNOM z i 

K L I N I K A 

Z A M A L E Ž I V A L I 

VETERINARSTVO 
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o. 
Ulica padlih borcev 23, 
Ljubljana 

O d p r t a j e v s a k d e l a v n i k o d 8 . d o 2 0 . u r e , 
o b s o b o t a h o d 8 . d o 1 3 . u r e 

Naročila sprejemamo na telefonsko številko 
01/56-55-120. 

+ 

http://www.isp.si
mailto:isp@siol.net
http://www.isp.si


RENAULT 
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AKCIJE V MESECU JULIJU 
Novi CLIO S KLIMO 

ŽE ZA 1.920.000 SIT 

'.lik .* jt «mboti 

A V T O S E T d o o 

D r a g o m e l j 2 6 , D o m ž a l e 

(ponudba velja do ob naročilu do 15.7.2004) 

* r M E G A N E 
avtomatska klimatska naprava + 
atermično vetrobransko steklo + 

radio CD 4X15 za samo 50.000,00 SIT 

C L I O E K T R E M E 
že za 2.116.000,00 SIT 

(klima, abs, 4 X air bag, servo volan, 
električni paket....) 

Prodaja voz i l : 01/56 27 111, 041/648 166 
DELOVNI CAS: Servis: 01/56 27 333, 031/648 166 

Nadomes tn i det i : 01/56 27 222 
E-mai l : info@avtoset.si 

Internet: www.avtoset.si 
A v t o v l eka : 031 / 795 600 

MALI OGLASI 
Iščemo mlajšo u p o k o j e n k o za 
s p r e m s t v o i z šole i n v a r s t v o 
6- letnega o t r o k a n a D u p l i c i . 
Te l . : 031/556-723. 

P r o d a m sedežno g a r n i t u r o p o 
m i n i m a l n i cen i . Tel.: 031/218-308. 

I n s t r u i r a m m a t e m a t i k o i n fizi
k o . Te l . : 723-81-57,041/322-571. 

B r e z p l a č n o 

o d d a m o v e č j o 

k o l i č i n o z e m l j e . 

T e l . : 0 4 1 / 8 3 7 2 8 6 . 

Izkušena negovalka nudi 
celodnevno nego na va
šem domu delno pokret
nim in nepokretnim ose
bam. 
Ida Šlebir, Sp. Stranje 2. 

Stahovica 
Tel.: 051/242-527. 

S T E K L A R S T V O I R M I 
H O M E C - D O M Ž A L E 

i D j k V ^ 01/721 57 17, 01/722 70 89 
ISDN 01/722 8 9 97 , 01/722 89 98 

* ALU in PVC okna in vrata 
* izdelava termopan stekla 
* brušenje stekla in ogledal 
* izdelava izbočenih stekel 
* peskanje stekel 
* fuzije - vitraži 
* okvirjanje slik 

v naših srcih ti naprej ttviS, 
Zato pot nas vodi tja. 
kjer v tišini ti .:</*// s/hš. 
Tvojega HasnUha ne home nikoli pozabili. 

U m i k i je naša z la la mami , babica in 
pr;i babica 

M A R I J A G O L O B 
( ro j . 12. 5.1915) 

iz M e k i n j , Cest t reh talcev 24 

O d nje smo se poslovi l i v družinskem krogu. 

Žalujoči vsi njeni 

.liilij 2004 

Na tej zemlji človek vsak 
etlkrai StOpa sadnji korak' 

Z A H V A L A 
V 81, letu starost i nas je po težki 

bo l e zn i zapust i la naša draga sestra in 
teta 

L O J Z K A 

V I R I J A N T 
Iskreno sc zahval jujemo vsem s o r o d n i k o m , pri jatel jem, sose
d o m in znancem za podar jeno cvetje, sveče, svete maše in 
spremstvo na njeni zadnji poti . Zahval jujemo se gospodu žup
n iku za lepo oprav l jen mašni in pogrebni obred , za zvonje
nje in pevcem za ganlj ivo zapete pesmi, kakor tudi prapor 
ščaku iz podjetja S lo l in pogrebnikom. Posebna zahvala osebju 
Zdravstvenega doma K a m n i k , patronažni službi /I) K ran j in 

osebju D o m a starejših občanov K a m n i k . 
V s e m še enkrat najlepša hvala. 

V s i njeni 
Juni j 2004 

Z A H V A L A 

Po težki bo l e zn i je t iho odšel naš 
oče in dedi 

B O J A N 

S C H L E G L 

Zahva l ju jemo se dr. Logar ju, dr. Hlebanj i in dr. Wah lu . 

Iskreno se zahval jujemo go vo rn i koma Zupanu A n t o n u Smo l 
n ikar ju in g. M i l a n u Sagadinu iz Z V K D S O E Kran j , posebno 
pa nesebičnemu pri jatel ju dr . Ivu Kordašu za plemenite be

sede, izrečene ob slovesu. 

Posebna zahvala župniku Pav lc tu Juhantu iz, Tunj i c in žup
n i k u iz. Sel za čustveno oprav l jen pogrebni obred in pevcem 

L i r e za ganlj ivo zapele pesmi. 

Hvala lud i vsem pri jatel jem in znancem, ki ste ga pospremi
li na zadnj i pot i in mu daroval i cvetje in sveče. 

Žalujoči vsi njegovi 

K a m n i k , X. jul i ja 2004 

9 
H 
H 
H 

Spoštovani! 
Ko ob izgubi vašega 
najbližjega ne veste kam, 
so vam naše usluge na voljo 
Neprekinjeno Noč in Dan! 

Nudimo vam 
kompletne 

pogrebne storitve ,11 
POGREBNIK 

POGREBNE STORITVE 
Ovorje, d.o.o. 

DVORJE št 13, 4207 Cerklje 
Tel.: 04/252-14-24 
GSM: 041/624-685 

It I! 
Tvoje srce je obstalo, 
zvon v slovo ti je zapel, 
misel s tabo bo ostala, 
spomin za vedno bo tivel. 

Z A H V A L A 

V 58. letu življenja nas je po dolg i 
bo l e zn i zapust i la naša draga žena, 

sestra, teta in svakinja 

T O N Č K A F R O N T I N I 
ro j . P l ahu ta iz Volčjega Po toka 

Iskreno se zahval jujemo vsem s o r o d n i k o m , sosedom, prijate
l jem in znancem za izrečena sožalja, podar jeno cvetje, sveče 
ter dar /a svele maše. I lv:ila dr. Dnpl ihar ju in tir. Ple.šnar-C vir-
novi za dolgoletno pomoč med boleznijo. Hvala gospodu žup
n i k u Šuštarju za lepo opravl jen pogrebni obred in pevcem 
Bratje Zupan. Hvala vsem, ki ste se pokloni l i spominu na našo 

Tončko in j o pospremi l i na njeni zadnj i pot i . 

Žalujoči vsi njeni 

Juni j 2004 

Vedno v mislih bo$ (/slala, 
mnogo dobrega si nam dala, 
hvalo draga mama. 

Z A H V A L A 
V 88. letu življenja nas je nenadoma 
zapust i la naša draga mami , babica in 

prababica 

P A Š E M A Z V E R O T I Ć 
iz Šmaree, Kamniška 12 

Iskreno sc zahval jujemo pri jatel jem, s o r odn ikom, sosedom in 
znancem, ki sle našo mamo ob i skova l i in j o imel i radi , j o 
posp r em i l i na zadnj i po t i . nam pa i z r e k l i sožalje. Zahva la 
osebju Z D Kamnik , še posebej dr. Logarju in patronažni sestri 

R o m a n i . 
Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala. 

Žalujoči: s in H a s k o , hčerki H a j r i j a , Rašida in Begi ja 
z družinami 

Juni j 2004 

A* 
Teiko je slovo od tebe. 
misel, da nič vel te ni. 
Hvala mami :.a vse dobro 
in : a skupne lep* dni. 

Z A H V A L A 
V 78. letu življenja nas je po hudi 
bolezni zapustila naša draga mami. 
Stara mama, prastara mama. seslra. 

tašča, teta in svakinja 

Š T E F K A R O M Š A K 
iz Črne 18 

Usoda je hotela lako. da je hitro, prehitro prišlo slovo. Kljub bo
lečini in žalosti nas navdaja spoznanje, da v trenutkih, ko se nam 
j « ustavil ČaS, nismo bili sami. Iskrena hvala sorodnikom, dobrim 
sosedom, piij.ilcljem in znancem /a izrečena sožalja, darovano Cvet
je, sveče, sv. maše, dar za cerkev. Iskreno se zahvaljujemo Mi la
novim sodelavcem in celotnemu kolektivu podjetja Čakal d. d , oseb
ju Z D Kamnik in dobri parlonažni sestri Mi j i Gorjup. Hvala žup
niku g.Tonetu Bercanu /a lepo opravljen obred, cerkvenim pev
cem m trobentaču. Hvala rudarjem bivšega K K Črna in g Jožetu 
Klencu za globoke in tople besede slovesa. Ob maminem grobu, 
ob njenem slovesu, je v nas zaživelo novo upanje, da bo spomin 

nanjo v mnogih srcih živel še naprej. 
Žalujoči vsi njeni 

Junij 2004 

AVTOBUSNI PREVOZI 
V R A N K A R - B U S , d . o . o . 
BUČ 20, LAZE 
tel.: 01/834 60 23, 041/606 321 
fax: 01/834 60 24 

O r g a n i z i r a m o i z l e t e : 

• Av s t r i j a - o g l e d n a c i o n a l n e g a p a r k a N o c k b e r g e , 7. a v g u s t 
• Budimpešta, d v a d n i , 5. i n 6. s e p t e m b e r 
• Medžugor j e , a v g u s t , s e p t e m b e r , o k t o b e r i n n o v e m b e r 
• n a k u p o v a l n i i z l e t i v I tal i jo i n n a Madžarsko 

k o p a l n i i z l e t i v I zo lo 
• G a r d a l a n d , 28 . a v g u s t 

DOM 
V KAMNIŠKI 
BISTRO 

V prijetnem ambientu vam postrežemo 

raznovrstno domačo hrano, 
jedi z žara, nedeljska kosila, 
ob žlahtni kapljici cdprtih vin... 

V a b l j e n e zakl jučene d ružbe d o 7 0 oseb , p r i n a s l a h k o t u d i 
prenoči te . 

Informacije v 0 1 / 8 3 2 5 5 4 4 , 0 3 1 / 6 8 4 1 4 7 
D o m je redno oskrbovan in odprt vse dni v tednu od 8 do 22. ure. 

Z A S E B N A 

Z O B O Z D R A V S T V E N A 

O R D I N A C I J A 

d r . J a g o d a S t r e h o v e c 

Potočnikova 15, Domžale 

teU 7212-990 

D e l o v n i čas: 

p o n e d e l j e k , s r e d a , č e t r t e k 1 3 h - 1 8 h 

t o r e k , p e t e k 9 h - 1 2 h 

Kamniški Občan 
K a m n i k , G l a v n i trj» 2 3 , 

I. n a d s t r o p j e 

t z g r a d b a m e d o b č i n s k o 

h i šo i n s o d i š č e m ) 

13P 01/8391 311, 
041/662 450 

Ponedeljek: 8.-15. ure 

Torek: ure 

•Sreda: 8.-12., U. - I7 .ure 

Tvoje srce je obstalo, 
zvon v slovo ti je zapel, 
misel s tabo bo ostala, 
spomin za vedno bo Uvel. 

V 91. letu starosti je t iho zaspala 
naSa draga mama, babica, prababica, 

tašča, sestra in teta 

A N G E L A J E G L I Č 
p . d . Javrškova m a m a 

iz Cešnjic v T u h i n j s k i do l in i 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodn ikom, sosedom, znancem 
in pri jatel jem za izrečeno sožalje, podarjene sveče, cvetje i n 
številno sp r ems t vo na n jen i zadn j i p o t i . L e p a hvala 
zdravs tvenemu d o m u K a m n i k in dr . A h l i n u , sestri L o j z k i in 
osta l im patronažnim sestram, g Ivici za lep govor, gospodu 
župniku za lepo spremstvo na zadnji poti in pevcem za zapete 

Zalost inke in praporščakom. Hva la vsem! 

Žalujoči vsi njeni 

Jul i j 2004 

Ptičice so ji zapele, 
čebelice so odletele, 
rotice so zadehtele, 
zaSumeli so gozdovi, 
boiuli so jo vetrovi. 

Z A H V A L A 

V mesecu jun i ju nas je zapusti la naša 
draga mat i , stara mama. sestra in teta 

P A V L A D A C A R 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodn ikom, prijateljem in znan
cem, k i ste j o pospremil i na njeni zadnji poti , daroval i za svete 
maše, cvetje in sveče ter za izrečena sožalja. Posebno se za
hval jujemo osebju in stanovalcem D o m a starejših občanov 
K a m n i k , k i ste j i bi l i v pomoč in oporo . V s e m in vsakemu 

posebej Se enkrat hvala. 

Žalujoči vsi njeni 

Juni j 2004 

mailto:info@avtoset.si
http://www.avtoset.si


Posezonska 
R A Z P R O D A J A P O L E T N I H 
od 19. julija do 9. avgusta 

ZUNANJI BAZENU TrajF 

G L I N O B U 

TERME 

SNOVIK ž 
S^£T TERMALNIH UŽITKOV 

* t o b o g a n i , d r č a 

J * travnate terasa, terasa za nudiste 
( RESTAVRACIJA POTOČKA; kopanje s kosilom, jedi iz postrvi 
* zabavni večeri, degustacije na terasi restavracije 

S A V N E * savne, masaže, solarij 

T O 

P O M O T A ! 
• 

NAJBOLJŠI PEUGEOT KREDIT IN UZINGTA HIP! 
3,07-odstotna fiksna obrfstn* mera br*x dodatnih stroškov tEOM = kredit 3,1 \ X, lizing: 3.78%)! Vetja 
pn nakupu modelov 307 m 206. dobavljenih med 14 6 tn 317 Ponudba ne vuljn /a mnrMe 307 Pack in CC 
ter 206 Pop Art >n CC Več informacij pr. pooblaščenih prodajalcih vozil Peugeot m na spletnih straneh 
www.peugcot si, 
rtuccoi . T O T A L U Ž I T E K V D O V R Š E N O S T I . 

] 

«/ 
NAJBOLJŠI PEUGEOT KREDIT IN UZINGTA HIP! 
3,07-odstotna fiksna obrfstn* mera br*x dodatnih stroškov tEOM = kredit 3,1 \ X, lizing: 3.78%)! Vetja 
pn nakupu modelov 307 m 206. dobavljenih med 14 6 tn 317 Ponudba ne vuljn /a mnrMe 307 Pack in CC 
ter 206 Pop Art >n CC Več informacij pr. pooblaščenih prodajalcih vozil Peugeot m na spletnih straneh 
www.peugcot si, 
rtuccoi . T O T A L U Ž I T E K V D O V R Š E N O S T I . PEUGEOT 

i 
i 

i 
3 
% 
i 

M e r c a t o r 

POSEBNA NOVICA! 
V H I P E R M A R K E T U Mercator v Kamniku smo poleg ostale 
ugodne ponudbe trajno nizkih cen, akcijskega blaga in izdelkov 
s trgovsko znamko M pripravili še 
iz jemno ugodno p o n u d b o za poletne d n i ! 

5| V R A T SVINJSKI, različni dobavitelji, cena za kg 9 7 5 , 0 0 S I T 
S i SVINJSKI K A R E , različni dobavitelji, cena m kg 8 9 0 , 0 0 S I T 

S i MASA /,\ PEČENJE MI )K. cena za k 9 9 9 , 0 0 S I T 

S i M - M L E K O , trajno, 3,5% mm, i i 1 1 9 , 0 0 S I T 

l.l BENICE, cena za k, 6 9 , 0 0 S I T 

Dobrodošli tudi v naših prodajalnah 

VINTERSPORT 

ri M e r c a t o r TMliifltei 

O Akcijska puntutha vetju tlo prodaje eriog, Vse cene so v sn 'jt taareavarnajboljš*i sosed 

R O 0 E X d.o.o. - Rova, Rovska cesta 2, Radomlje - www. rodex.si 
01/722 70 10, 722 77 98, 722 88 68, 722 81 31 

. # | n/< i !\7 Ponedeljek: S.-15. ure 
Kamniški UdLAIV torek: 8,-13. ur« Kamnik, Glavni ir« 23.1. nadstropje 
I T 01/8391 311,041/662 450 Sreda: S.-12.. I.V-17. ure (zgradba med občinsko hlio In sodiScem) 

http://www.peugcot
http://www.peugcot

